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Χορτάσαμε από λόγια…
Με απανωτές συνεδριάσεις των οργάνων της Ομοσπονδίας, με δυναμικές κινητοποιήσεις 

και απαιτητικές συναντήσεις με τους αρμοδίους παρεμβαίνουμε και βάζουμε τέλος 
στα ψέματα και στην υποκρισία των πολιτικών. Δεν είμαστε δεδομένοι κανενός!
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Σ
άλο προκάλεσε η απρόκλητη επί-

θεση αγνώστων στον Διευθυντή

της Διεύθυνσης Τροχαίας Αθηνών

κ. Γιώργο Διαμαντόπουλο. Τόσο η

Ομοσπονδία μας, όσο και άλλοι συνδι-

καλιστικοί φορείς και πολιτικά κόμματα,

καταδίκασαν το γεγονός και ζήτησαν

από την κυβέρνηση να δώσει τέλος στο

απαράδεκτο αυτό φαινόμενο. Ωστόσο,

απορία προκαλεί το γεγονός ότι δεν είχε

εκδοθεί ένταλμα για τη σύλληψη του

δράστη με αποτέλεσμα να αφεθεί ελεύ-

θερος όταν παραδόθηκε.

Με κοινή τους ανακοίνωση ΠΟΑΣΥ

και ΠΟΑΞΙΑ εξέφρασαν «τόσο τη συμ-

πάθεια, όσο και την αλληλεγγύη μας

στον ίδιο και στην οικογένειά του, για

την περιπέτεια την οποία βίωσε, ασκών-

τας ευόρκως τα καθήκοντά του».

Δυστυχώς, για άλλη μια φορά αναγκα-

ζόμαστε να επισημάνουμε -σε πείσμα των

όσων κατά καιρούς διακηρύσσονται στε-

ρεοτύπως από διάφορους κυβερνητικούς

αξιωματούχους- την αδυναμία της πολι-

τείας να απομονώσει τους θύλακες βίας

και ανομίας που δρουν στη συγκεκριμένη

περιοχή, οργανώνοντας και εξαπολύον-

τας επιθέσεις, είτε κατά αστυνομικών δυ-

νάμεων, οχημάτων και εγκαταστάσεων,

είτε κατά πολιτικών στόχων (προσώπων,

κτιρίων, δημοσίων οχημάτων κ.λπ.).

Η από την πλευρά τους άσκηση βίας,

στο όνομα μιας ξεπερασμένης δήθεν

αντικρατικής αντίληψης τείνει να προσ-

λάβει επικίνδυνες διαστάσεις όταν η δι-

κή τους αποθράσυνση ταυτίζεται με την

αδράνεια της συντεταγμένης πολιτείας.

Ιδίως τελευταία, όταν κάποιοι αμετα-

νοήτως δογματικά, δεν αντιλαμβάνονται

το κακό που συντελείται και τον κίνδυνο

που διατρέχουν αστυνομικοί και πολί-

τες, όταν ανέχονται, είτε καλύπτουν

πράξεις βίας και ανομίας λόγω ιδεολη-

πτικών αντιλήψεων και συμπεριφορών.

Καλούμε την Κυβέρνηση και τα πολι-

τικά κόμματα:

α) να καταδικάσουν απερίφραστα την

άνανδρη εγκληματική ενέργεια που είχε

ως αποτέλεσμα τον επικίνδυνο τραυμα-

τισμό του συναδέλφου μας και

β) να συμβάλουν χωρίς τις ανέξοδες αν-

τιπαραθέσεις στην ενίσχυση των λει-

τουργιών της Ελληνικής Αστυνομίας και

στη θωράκιση των δημοσίων λειτουργών

της ώστε να είναι σε θέση να αντιμετω-

πίσει αποτελεσματικά τις προκλήσεις που

δέχεται τόσο η ίδια όσο και η ελληνική

κοινωνία στο σύνολό της από κάθε επί-

δοξο υπονομευτή της κοινωνικής ειρή-

νης. Αν η απαξίωση των θεσμών, συμ-

περιλαμβανομένης της Ελληνικής Αστυ-

νομίας είναι ο στόχος τους, δικό μας μέ-

λημα είναι και πρέπει να είναι η περαιτέ-

ρω ενδυνάμωση και θωράκισή τους.

Η Αθήνα
Επίσης, η Ένωση Αστυνομικών Υπαλ-

λήλων Αθήνας σημειώνει ότι η άνανδρη

επίθεση «εγείρει τεράστια ερωτηματικά

για την αποθράσυνση των συγκεκριμέ-

νων «κυρίων» αποκαλούμενων και ως

«γνωστών-αγνώστων» που πλέον είναι

εμφανές ότι η δράση τους δεν μπορεί

να αντιμετωπισθεί με απλές δηλώσεις

καταδίκης. 

Η προκλητική ανομία με την οποία

δρουν οι συγκεκριμένοι πρέπει πλέον,

εκτός από τη συλλογική ηθική καταδίκη

μας, να βρει μπροστά της και μια ολο-

κληρωμένη συστηματική και οργανωμέ-

νη αντίδραση της δημοκρατικής Πολι-

τείας. Έτσι τα φαινόμενα τέτοιου είδους

που εκθέτουν τη χώρα, θα εκλείψουν.

Όλοι οι εργαζόμενοι αστυνομικοί είμα-

στε στο πλευρό του συναδέλφου μας

και δηλώνουμε την αμέριστη στήριξή

μας σε εκείνον και την οικογένειά του».

Ανακοίνωση εξέδωσε και η Ένωση

Πτυχιούχων Αξιωματικών και Υπαξιωμα-

τικών Πυροσβεστικού Σώματος. Όπως

τονίζει, «το συγκεκριμένο θλιβερό περι-

στατικό έρχεται να προστεθεί σε μια σειρά

αντίστοιχων γεγονότων που δεν έχουν

τύχει ευρείας δημοσιότητας και κατά πυ-

ροσβεστικών δυνάμεων που καλούνται

συνήθως να επέμβουν με τη συνδρομή

και υπό την προστασία δυνάμεων των

ΜΑΤ στην περιοχή των Εξαρχείων.

Η βία, η όποια έχει βρει πολλές φορές

τον εύκολο στόχο της στο πρόσωπο έν-

στολων συναδέλφων με κίνδυνο να

θρηνήσουμε θύματα από το διαρκώς

κλιμακούμενο μίσος, είναι καταδικαστέα

από όπου και αν προέρχεται και πρέπει

να αντιμετωπίζεται με την παραδειγμα-

τική τιμωρία όσων με πράξεις ή παρα-

λείψεις τους ευθύνονται για αυτήν.

Το γεγονός ότι ένας εργαζόμενος

υπέστη ξυλοδαρμό άνευ αιτίας και

αφορμής παρά μόνο εκ του γεγονότος

ότι φορούσε τη στολή εργασίας του συ-

νιστά κατεξοχήν ρατσιστική συμπεριφο-

ρά με στόχο συγκεκριμένη κατηγορία

ανθρώπων και ως εκ τούτου αποτελεί

προσβολή για ένα Κράτος Δικαίου».

ΕΠΙΚΑΙΡΟΤΗΤΑ2 ΝέαΑστυνομία Αύγουστος - Σεπτέμβριος 2016

Έκδοση της Πανελλήνιας 

Ομοσπονδίας Αστυνομικών 

Υπαλλήλων που έχει

στις τάξεις της 58 πρωτοβάθμιες

οργανώσεις και 40.000 μέλη

www.poasy.gr
poasy@otenet.gr

neaastynomia@poasy.gr

Αθήνα, Μεσογείων 96, Τ.Κ. 115 27

τηλ.: 210.7770.685

fax: 210.7770.682

Εκδότης

Γρηγόρης Γερακαράκος

Υπεύθυνος έκδοσης

Χρήστος Συνδρεβέλης
Γραμματέας Δημοσίων Σχέσεων

Συντακτική Ομάδα

Νικόλαος Καραπάνος
Αθανάσιος Αθανασόπουλος

Σχεδιασμός - Σελιδοποίηση

www.2plus1.gr

Εκτύπωση

Diamond Print s.a.

Τα ενυπόγραφα άρθρα 

δεν εκφράζουν υποχρεωτικά 

τις θέσεις της ιδιοκτησίας

ή της σύνταξης 

της «Νέας Αστυνομίας».

Συναδέλφισσες,
συνάδελφοι

Η κατάσταση 
δεν πάει άλλο. 
Πρέπει να μπει τέλος 
στην κοροϊδία. 
Άλλα να μας λένε 
πριν από τις εκλογές και
άλλα να κάνουν 
στη συνέχεια. 
Δεν μπορεί 
να μας χαϊδεύουν 
τα αφτιά κάθε φορά 
που καλείται η αστυνομία
να βγάλει τα κάστανα 
από τη φωτιά και ύστερα
να σφυρίζουν αδιάφορα.
Πρέπει να αποδείξουν 
οι κυβερνώντες
εμπράκτως ότι σέβονται
τους θεσμούς. 
Η αστυνομία είναι θεσμός,
το ΣτΕ είναι θεσμός, 
ο συνδικαλισμός 
είναι θεσμός.

S M S

Δώστε τέλος στη βία κατά των αστυνομικών 
Καταδίκη της απρόκλητης επίθεσης στον Διευθυντή της Διεύθυνσης Τροχαίας Αθηνών

ΡΙΟ
Οι Ολυμπιακοί αγώνες του
Ρίο αποτελούν πλέον
παρελθόν, όπως και τα
δρακόντεια μέτρα
ασφαλείας που είχαν
ληφθεί για την αποτροπή
τρομοκρατικών ενεργειών.
Από το αστυνομικό δελτίο
πάντως δεν έλειψαν και οι
«πιπεράτες» ειδήσεις,
όπως αυτή για την
κατηγορία της ψευδούς
δήλωσης ληστείας εναντίον
του διάσημου αμερικανού
ολυμπιονίκη Ράιαν Λόχτε,
με αφορμή το σκάνδαλο
που ξέσπασε στο Ρίο ντε
Τζανέιρο, όταν τέσσερις
ολυμπιονίκες είχαν
εφεύρει το κόλπο της
ληστείας προκειμένου να
συγκαλύψουν το γεγονός
ότι, μεθυσμένοι, είχαν
προκαλέσει ζημιές και
είχαν ουρήσει στους
τοίχους ενός πρατηρίου
καυσίμων.



Της σύνταξης
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Βροχή αιτημάτων 
για συμλπηρωματικές μεταθέσεις

Η ατζέντα του μήνα

Α
ναλάβαμε τα ηνία της ΠΟΑΣΥ πέρυσι το καλοκαίρι και

τονίσαμε από την πρώτη στιγμή ότι θα βάλουμε τέλος

στην κοροϊδία. Άλλα να μας λένε πριν από τις εκλογές

και άλλα να κάνουν στη συνέχεια. Ξεσκεπάζουμε τα ψέματά

τους και απαιτούμε να μας αντιμετωπίσουν όπως επιτάσσει ο

θεσμικός μας ρόλος. Δεν μπορεί να μας χαϊδεύουν τα αφτιά

κάθε φορά που καλείται η αστυνομία να βγάλει τα κάστανα

από τη φωτιά και ύστερα να σφυρίζουν αδιάφορα. Ας το κα-

ταλάβουν επομένως ότι δεν είμαστε δεδομένοι κανενός και ότι

ο αγώνας μας είναι καθαρά συνδικαλιστικός. Συνδικαλιστές

είμαστε και όχι πολιτικοί και κομματικοί ταγοί.

Για μας, υπάρχει μείζον ζήτημα ηθικής τάξης όσο η Κυβέρ-

νηση –η όποια Κυβέρνηση- δεν συμμορφώνεται στις αποφά-

σεις του Συμβουλίου της Επικρατείας. Πρέπει να αποκαταστα-

θούν οι μισθολογικές αδικίες που υποστήκαμε με τα προηγού-

μενα μνημόνια. Τελεία – παύλα. Οτιδήποτε άλλο έχουν στο

μυαλό τους στο υπουργείο Οικονομικών θα μας βρει απέναντι. 

Δεύτερο τρέχον μεγάλο θέμα η κατάρτιση του προϋπολογι-

σμού έτους 2017. Κι αυτός πετσοκομμένος θα ΄ναι, όταν όλοι

ξέρουν ότι οι συνάδελφοι βάζουν από την τσέπη τους για να

καλύψουν λειτουργικά έξοδα των Υπηρεσιών. Τι θα μας πουν;

Ότι δεν υπάρχουν χρήματα για την ασφάλεια του πολίτη; Ότι

δεν μπορούν να προστατέψουν τα σύνορα της Ευρώπης; Ότι η

τρομοκρατία και η ανεξέλεγκτη μετανάστευση δεν είναι μέγας

κίνδυνος για όλους;

Ως Ομοσπονδία, έχουμε ξεκαθαρίσει το ρόλο μας και γι’ αυ-

τό η αγωνιστική μας πορεία θα συνεχιστεί με όλα τα πρόσφορα

μέσα. Θα αποκαλύπτουμε τα ψέματα και θα απαιτούμε το δίκιο

μας εντός κι εκτός Ελλάδας. Θα ενημερώσουμε την Ευρωπαϊκή

Ένωση διότι το θέματα ασφαλείας είναι ευρωπαϊκά. Είναι αδια-

νόητο να λένε ότι τα σύνορα της ΕΕ τελειώνουν στην Ελλάδα

κι από την άλλη να μην υπάρξει στην πράξη η απαιτούμενη

βοήθεια. Έχουν ευθύνες και στην Ευρώπη για ό,τι μας συμ-

βαίνει εδώ.

Όποιος τα ψέματα λαλεί
δίχως αντρειά λογάται.

Βιτσέντζος Κορνάρος

01-08-16
Συνεδρίασε το Διοικητικό Συμβούλιο της Ομοσπονδίας προκειμένου

να ενημερωθεί για τις τελευταίες ενέργειες του προεδρείου αναφο-

ρικά με τα ανοικτά και υπό διεκδίκηση αιτήματά μας.

03-08-16
Με τον Γενικό Γραμματέα Δημόσιας Τάξης κ. Δημήτρη ΑΝΑΓΝΩΣΤΑ-

ΚΗ, και στελέχη της Ηγεσίας συναντήθηκε η Ειδική Ομάδα Εργασίας

της ΠΟΑΣΥ για την ανωτατοποίηση της Σχολής Αστυφυλάκων.

05-08-16
Καλέσαμε τον Αναπληρωτή Υπουργό Εσωτερικών και Διοικητικής

Ανασυγκρότησης κ. Νικόλαο ΤΟΣΚΑ να λάβει δημοσίως θέση  για το

υπό διαμόρφωση νέο ειδικό μισθολόγιο.

11-08-16
Δημοσίευση Π.Δ. που τροποποιεί την ιεραρχία, καταστάσεις και εξέ-

λιξη αξιωματικών της Ελληνικής Αστυνομίας.

18-08-16
Οι Ομοσπονδίες λαμβάνουν από το ΣτΕ τη βαρυσήμαντη απόφαση

της Ολομέλειας.

23-08-16
Συνεδρίασε η Επιτροπή Αγώνα των Ομοσπονδιών προκειμένου να

προβεί σε αποτίμηση των αποτελεσμάτων των ενεργειών - πρωτο-

βουλιών γύρω από τις αποφάσεις της ολομέλειας του ΣτΕ.

27-08-16
Πραγματοποιήθηκαν από τον Πρόεδρο της Δημοκρατίας κ. Προκόπη

Παυλόπουλο, τα αποκαλυπτήρια του μνημείου που ανεγέρθη με πρω-

τοβουλία του Δήμου Πρεσπών προς τιμήν του  Αρχιφύλακα Ηλία Κω-

στένη, παρουσία του προεδρείου της ΠΟΑΣΥ.

02-09-16
Ενόψει της πραγματοποίησης της πανελλαδικής ένστολης διαμαρτυ-

ρίας των Ομοσπονδιών των Σωμάτων Ασφαλείας στη Θεσσαλονίκη,

συνεδρίασε το Δ.Σ. της Ομοσπονδίας μας.

05-09-16
Συμβολική ένστολη διαμαρτυρία με αφορμή τις ιστορικές αποφάσεις

του Συμβουλίου της Επικρατείας έξω από το κτίριο του ΣτΕ επί της

Πανεπιστημίου.

09-09-16
Το εναρκτήριο λάκτισμα για την υλοποίηση νέων δυναμικών κινητο-

ποιήσεων -σε τοπικό και πανελλαδικό επίπεδο- δόθηκε την Παρα-

σκευή 9/9/2016, από τη Θεσσαλονίκη.

19-09-16
Συνεδρίασε η Εκτελεστική Γραμματεία μετά τις συναντήσεις του προ-

εδρείου με στελέχη της κυβέρνησης για το νέο ειδικό μισθολόγιο.

20-09-16
Με το ΠΑΜΕ συναντήθηκαν οι Ομοσπονδίες μας, για πρώτη φορά

στην ιστορία του συνδικαλιστικού κινήματος των ενστόλων.

21-09-16
Ενημερώσαμε τους προέδρους της Διαρκούς Επιτροπής Δημόσιας Δι-

οίκησης Δημόσιας Τάξης και Δικαιοσύνης, κ. Αντώνη ΣΥΡΙΓΟ και της

Διαρκούς Επιτροπής Οικονομικών Θεμάτων, κ. Γεράσιμο ΜΠΑΛΑΟΥ-

ΡΑ, για το ουσιαστικό περιεχόμενο των Αποφάσεων του ΣτΕ.

21-09-16
Με τις χειρότερες των εντυπώσεων επέστρεψε το προεδρείο της ΠΟ-

ΑΣΥ από τη Λέσβο όσον αφορά στις συνθήκες υγιεινής και ασφάλειας

των συναδέλφων.

22-09-16
Συνεδρίασε το Διοικητικό Συμβούλιο της Ομοσπονδίας μας με απο-

κλειστικό θέμα συζήτησης το υπό διαμόρφωση νέο ειδικό μισθολόγιο.

27-09-16
Ένστολη διαμαρτυρία των Ομοσπονδιών έξω από το Υπουργείο Εθνι-

κής Αμύνης.

“
”

H κατάσταση δεν πάει άλλο

Χιούμορ... του Ανδρέα Πετρουλάκη (Η Καθημερινή)

Οι αστυνομικές
εγκαταστάσεις της
Αμυγδαλέζας - χώρος
εκπαίδευσης και δια βίου
μάθησης, κατά τα άλλα-
εξακολουθούν να
φιλοξενούν αλλοδαπούς,
διαψεύδοντας άλλη μια
ανέξοδη προεκλογική
«δέσμευση» των
κυβερνώντων κομμάτων… 

Β
ροχή τα αιτήματα των

Πρωτοβαθμίων Ενώ-

σεων με στόχο την ενί-

σχυση των αστυνομικών υπη-

ρεσιών μέσω των συμπληρω-

ματικών μεταθέσεων.

Όλα τα αιτήματα διαβιβά-

στηκαν προς την πολιτική και

φυσική ηγεσία, τονίζοντας τη

βαρύτητα που δίνουμε στην

ικανοποίησή τους αφού η

αποτελεσματικότητα των

αστυνομικών συναρτάται με

την ορθή στελέχωση των υπη-

ρεσιών. Η αντιμετώπιση των

πολλαπλών αναγκών αστυνό-

μευσης είναι ανέφικτη με υπο-

στελεχωμένες υπηρεσίες όσο

κι αν επιχειρούν με αυταπάρ-

νηση, όσο φιλότιμο κι αν δια-

θέτουν οι συνάδελφοί μας.

Πάντως, όπως προκύπτει

και από τους Πίνακες, φέτος

συνολικά κοινοποιήθηκαν

330 μεταθέσεις, αριθμός ελά-

χιστος μπροστά στις τεράστιες

ανάγκες, αλλά σημαντικά αυ-

ξημένος σε σέχση με άλλα έτη,

κατόπιν συνεχών πιέσεων της

ΠΟΑΣΥ.
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Δ
ημοσιεύθηκε στο ΦΕΚ 138-Α το Προεδρικό

Διάταγμα 75/2016 (01-08-2016) με τις

τροποποιήσεις του Κώδικα Μεταθέσεων και

του Κώδικα Αδειών του Αστυνομικού Προσωπικού.

Η εμπεριστατωμένη επεξεργασία του Π.Δ.

75/2016 αποτέλεσε εργασία και προσπάθεια πολ-

λών μηνών, τόσο της αρμόδιας επιτροπής της

Ομοσπονδίας, όσο και όλων των Διοικητικών Συμ-

βουλίων των Πρωτοβαθμίων Οργανώσεων Αττικής,

καθ’ ότι η τροποποίηση - βελτίωση του Κώδικα

Μεταθέσεων και των Αδειών, ήταν καθολικό αίτημα

και απαίτηση των υπηρετούντων συναδέλφων του

Λεκανοπεδίου, που έβλεπαν τη στιγμή της μετάθε-

σής τους στον τόπο συμφερόντων τους να απομα-

κρύνεται όλο και πιο πολύ, εξαιτίας των στρεβλώ-

σεων και αδικιών που προϋπήρχαν και που επιτέ-

λους αποτελούν παρελθόν. Συνεχίζουμε Δυναμικά

& Ενωτικά!!

Ειδικότερα, οι σημαντικότερες μεταβολές στον

Κώδικα Μεταθέσεων έχουν ως εξής:

1. Ως τόπος συμφερόντων του αστυνομικού περι-

λαμβάνεται μεταξύ των κατωτέρω περιοριστικά

αναφερόμενων τόπων:

α. Του τόπου γέννησης του ιδίου ή της συζύγου

του ή του πλησιέστερου προς αυτόν τόπου της

αυτής περιοχής μετάθεσης.

β. Του τόπου στον οποίο υπηρετεί ο ίδιος.

γ. Του τόπου στον οποίο έχει ιδιόκτητη κατοικία

ο ίδιος, ο/η σύζυγός του ή οι γονείς του ιδί-

ου». Στις προϊσχύουσες διατάξεις στην περ.β

συμπεριλαμβανόταν και ο τόπος εργασίας της

συζύγου.

2. Προσδιορίζεται επακριβώς ο όρος “δυσίατα νο-

σήματα” και πλέον “Ως δυσίατα νοσήματα θεω-

ρούνται οι νοσηρές καταστάσεις και τα νοσή-

ματα, που απαιτούν μακροχρόνια νοσηλεία ή

θεραπεία, προσβάλλουν ένα ή περισσότερα όρ-

γανα και χαρακτηρίζονται από εξάρσεις ή υφέ-

σεις”. Για τα δυσίατα νοσήματα γίνεται, αντί της

μετάθεσης, απόσπαση κατ’ έτος.

3. Εισάγει θέσεις συμπληρωματικών μεταθέσεων

και για τους κατέχοντες οργανικής θέσης

Ανθ/μους - Αρχ/κες που μνημονεύονται στους

πίνακες τακτικών μεταθέσεων.

4. Κατ’ εξαίρεση οι μετακινούμενοι για τη διαχεί-

ριση των μεταναστευτικών ροών κ.λπ. δεν θε-

ωρείται ότι υπηρετούν στον τόπο συμφερόντων.

Ο χρόνος που αποσπάται ή μετακινείται το

αστυνομικό προσωπικό για τη διαχείριση μετα-

ναστευτικών ροών καθώς και για την αντιμετώ-

πιση συγκεκριμένων, έκτακτων και απρόβλε-

πτων φυσικών καταστροφών ευρείας κλίμακας,

όταν η ενίσχυση διενεργείται κατόπιν πρωτο-

βουλίας της Υπηρεσίας, ΔΕΝ λογίζεται για το

διάστημα αυτό, ως διανυθείς στον τόπο συμφε-

ρόντων του.

5. Στον καθορισμό της προτεραιότητας προηγούν-

ται οι έχοντες τον τόπο συμφερόντων στην πε-

ριοχή μετάθεσης. Συγκεκριμένα, για τη σειρά

προτεραιότητας για τις μεταθέσεις με αντικειμε-

νικά κριτήρια (μόρια), προηγούνται οι αστυνο-

μικοί που έχουν στην περιοχή για την οποία ζη-

τούν μετάθεση τον τόπο συμφερόντων τους και

καταργείται το προϊσχύον σύστημα με προτεραι-

ότητα στους πολύτεκνους, μέλος της ιδίας οι-

κογένειας με αναπηρία, τελούντες σε χηρεία ή

διάζευξη, στους οποίους έχει ανατεθεί η επιμέ-

λεια των ανηλίκων τέκνων τους κ.λπ.

6. Τα μόρια που λαμβάνει ο αστυνομικός λόγω

αποστάσεως από τον τόπο συμφερόντων του ή

τον τόπο κατοικίας λόγω εργασίας ή ασκήσεως

επαγγέλματος της συζύγου του, διαγράφονται

μετά την κοινοποίηση της διαταγής μετάθεσής

του στην περιοχή μετάθεσης του τόπου συμφε-

ρόντων του, καθώς και μετά την τυχόν ακύρωση

της μετάθεσής του, κατόπιν ευδοκίμησης της

προσφυγής του άρθρου 18 παράγραφος 1 του

παρόντος διατάγματος. Μετά την ακύρωση της

μετάθεσης, τα ανωτέρω τυχόν δικαιούμενα μό-

ρια, προσμετρούνται από την 1η Σεπτεμβρίου

του έτους ακύρωσης της μετάθεσης.

«Η υποβολή δήλωσης αλλαγής τόπου συμφε-

ρόντων μεταβάλει τον αριθμό μορίων που συγ-

κεντρώθηκαν με βάση τον προηγούμενο τόπο

συμφερόντων. Τα μόρια που αναλογούν σε κά-

θε ενδιαφερόμενο υπολογίζονται (προϊσχύον -

τα μόρια αυτά προσμετρούνται για τη μετάθεσή

του) σύμφωνα με το νέο τόπο συμφερόντων, με

την επιφύλαξη των διατάξεων της παραγράφου

4 του άρθρου 3 του παρόντος διατάγματος».

7. Οι νεοεξερχόμενοι Αστυφύλακες (και οι νεοε-

ξερχόμενοι από τη Σχολή Αξιωματικών Υπαστυ-

νόμοι Β’) τοποθετούνται υποχρεωτικά και δεν

μετακινούνται για οποιοδήποτε λόγο για δύο (2)

τουλάχιστον έτη (Προϊσχύον 1 τουλάχιστον

έτος), με την επιφύλαξη της παραγράφου 4 του

άρθρου 12 του παρόντος, σε Αστυνομικά Τμή-

ματα και Αστυνομικούς Σταθμούς. Οι νεοεξερ-

χόμενοι Αστυφύλακες δύνανται να τοποθετούν-

ται στις προαναφερόμενες Υπηρεσίες του τόπου

συμφερόντων τους, με την προϋπόθεση ότι οι

προκηρυχθείσες θέσεις των τακτικών μεταθέσε-

ων δεν καλύφθηκαν. Η προϋπόθεση αυτή δεν

απαιτείται για τις τοποθετήσεις στην περιοχή της

Γενικής Αστυνομικής Διεύθυνσης Αττικής.

8. Για την επιμέλεια των τέκνων σε περίπτωση διά-

ζευξης προβλέπεται, αντί της μετάθεσης, από-

σπαση κατ’ έτος, εφόσον εξακολουθούν να

συντρέχουν οι προϋποθέσεις. Ο χρόνος από-

σπασης λογίζεται ως διανυθείς στον τόπο συμ-

φερόντων του και δεν προσμετρείται για τη θε-

μελίωση δικαιώματος υποβολής αίτησης μετά-

θεσης.

9. Περιορίζονται οι αμοιβαίες μεταθέσεις. Ο ενδια-

φερόμενος υποχρεούται να υποβάλει αίτημα

αμοιβαίας μετάθεσης με τον πρώτο επιλαχόντα

των πινάκων των τακτικών μεταθέσεων της αν-

τίστοιχης περιοχής. Αν ο πρώτος επιλαχών δεν

επιθυμεί με τον δεύτερο κ.ο.κ. Δε γίνεται δεκτή

αίτηση μετάθεσης των νεοεξερχομένων από τις

Σχολές και νεοπροαγομένων Αρχιφυλάκων πριν

την παρέλευση τριετίας.

10. Στις έκτακτες μεταθέσεις προστίθεται, ως νέα

περίπτωση, ο θάνατος γονέα ή αδελφού που

υπηρετούσε στην Αστυνομία και θανατώθηκε

κατά την εκτέλεση του καθήκοντος.

11. Η μετακίνηση σε περίπτωση δικαστικής συμ-

παράστασης μετατρέπεται από μετάθεση σε

απόσπαση κατ’ έτος, εφόσον εξακολουθούν να

συντρέχουν οι προϋποθέσεις, χωρίς να εξετά-

ζεται αν μπορεί άλλο μέλος να οριστεί ως δι-

καστικός συμπαραστάτης, πράγμα το οποίο

οδηγούσε σε παρεμπίπτοντα έλεγχο της δικα-

στικής απόφασης διορισμού αυτού.

12. Όσοι από τους μετατασσομένους σε υπηρεσία

γραφείου επανέρχονται στην ενεργό υπηρεσία,

τοποθετούνται στην περιοχή μετάθεσης που

υπηρετούσαν πριν την μετάταξή τους σε υπη-

ρεσία γραφείου.

13. Η προσωρινή μετακίνηση μπορεί να διαρκέσει

για δύο ακόμη μήνες (επιπλέον του προβλεπό-

μενου μέχρι ενός μήνα που ίσχυε), χωρίς τη

συναίνεση του μετακινουμένου.

14. Η αναστολή και περιορισμός των μετακινήσε-

ων ισχύει εκτός των εκλογών και στην περί-

πτωση διενέργειας δημοψηφίσματος.

Όλες οι αλλαγές του Κώδικα Μεταθέσεων

Υ
ποχρέωση της Διοίκησης και δικαίωμα των

Συνδικαλιστικών Οργανώσεων είναι η λήψη

αντιγράφων των Πρακτικών του Συμβουλίου

Μεταθέσεων, σύμφωνα με τη σημαντική απόφαση

- παραγγελία του Εισαγγελέα Πλημμελειοδικών

Αγρινίου, με βάση το οποίο οι Ενώσεις, ως εκπρο-

σωπούσες το σύνολο των μελών τους, των οποίων

τα ζητήματα μεταθέσεων τους αφορούν άμεσα, νο-

μιμοποιούνται να ζητούν τα πρακτικά του Συμβου-

λίου Μεταθέσεων, η δε διοίκηση είναι υποχρεωμέ-

νη να τα χορηγεί.

Όπως ανακοίνωσε η ΠΟΑΣΥ προς τις Πρωτο-

βάθμιες Οργανώσεις της, αυτό προκύπτει από τη

βαρυσήμαντη παραγγελία της Εισαγγελίας Πρωτο-

δικών Αγρινίου η οποία παρήγγειλε τη χορήγηση

των πρακτικών του Συμβουλίου Μεταθέσεων, παρά

την άρνηση του Αστυνομικού Διευθυντή Ακαρνα-

νίας να τα χορηγήσει. Ο Αστυνομικός Διευθυντής,

να σημειωθεί ότι είχε επικαλεστεί μεταξύ άλλων και

τον απόρρητο τάχα χαρακτήρα τους.

Ο Εισαγγελικός Λειτουργός, αφού παρέθεσε

αναλυτικά τη σχετική νομοθεσία, αλλά και μια σει-

ρά από Εγκυκλίους, Γνωματεύσεις του Εισαγγελέα

του Αρείου Πάγου και πλήθος σχετικής νομολο-

γίας, κατέληξε στο συμπέρασμα ότι «… η ικανο-

ποίηση του δικαιώματος του αιτούντος σωματείου

(Ε.Α.Υ. Ακαρνανίας) αποτελεί νόμιμη ενάσκηση

συνταγματικά κατοχυρωμένων δικαιωμάτων και

αποτελεί έκφανση, της αρχής της νομιμότητας που

διέπει τη Δράση της Διοίκησης, αλλά και του κρά-

τους Δικαίου, συμβάλλοντας στη γνώση των διοι-

κουμένων εργαζομένων για τα θέματα που τους

αφορούν. Η αιτίαση εξάλλου ότι τα έγγραφα

αυτά τυγχάνουν απόρρητα δεν ευσταθεί…».

Η παραγγελία αυτή του κ. Εισαγγελέα είναι

αφενός μεν ιδιότυπη πράξη Διοικητικού Χα-

ρακτήρα, αφετέρου δε δικαστική διάταξη και

σε περίπτωση που τα όργανα της διοίκησης δε

συμμορφωθούν διαπράττουν καταρχήν «… άδικη

και ποινικά επιλήψιμη πράξη».

Η Ομοσπονδία επί σειρά ετών διεκδίκησε και πέ-

τυχε τη συμμετοχή εκπροσώπων των Ενώσεων στα

κατά τόπους Συμβούλια Μεταθέσεων. Με την πα-

ραγγελία αυτή και το αναλυτικό και ξεκάθαρο σκε-

πτικό της, δίνεται χωρίς καμία δυνατότητα παρερ-

μηνείας το εύρος αυτής της συμμετοχής. Με κα-

θεστώς Διαφάνειας, Δικαιοσύνης και εξυπηρέτησης

του Δημοσίου Συμφέροντος, καλούνται όλες οι

Ενώσεις, ακολουθώντας το παράδειγμα της Ε.Α.Υ.

Ακαρνανίας, να ζητούν και να λαμβάνουν τα πρα-

κτικά συνεδριάσεων των Συμβουλίων Μεταθέσεων,

ώστε και οι κρίνοντες να κρίνονται και να μην κα-

ταλείπεται η παραμικρή αμφιβολία στο κάθε μέλος

μας περί ορθής και δίκαιης λειτουργίας των συλ-

λογικών οργάνων στα οποία, θεσμικά πλέον, με-

τέχουμε.

Οι σημαντικότερες μεταβολές 
στον Κώδικα Αδειών 

1. Στους άνδρες αστυνομικούς χορηγείται άδεια με αποδοχές διάρκειας (3) τριών ημερών σε πε-

ρίπτωση γέννησης τέκνου τους.

2. Γονείς με μαθητές ανήλικα τέκνα, δικαιούνται να απουσιάζουν ορισμένες ώρες ή ολόκληρη την

ημέρα από την εργασία τους για να επισκεφθούν το σχολείο των παιδιών τους προς παρακο-

λούθηση της επίδοσής τους.

3. Χορηγείται πενθήμερη άδεια μετ’ αποδοχών σε περίπτωση θανάτου συγγενούς έως β’ βαθμού

εξ αίματος ή έως α’ βαθμού εξ αγχιστείας.

4. Θεσπίζονται άδειες για εξωσωματική γονιμοποίηση και καθιερώνεται ειδική άδεια έως 22 εργά-

σιμες ημέρες το χρόνο σε όσους πάσχουν (οι ίδιοι ή μέλος οικογενείας) από νόσημα που χρήζει

περιοδικής νοσηλείας.

5. Η άδεια ανατροφής τέκνου εννιά (9) μηνών με αποδοχές, επεκτείνεται και πρέπει να εξαντλείται

μέχρι το παιδί να συμπληρώσει το έκτο (6ο) έτος της ηλικίας του [αντί για τέσσερα (4) που ίσχυε].

Δεν είναι απόρρητα τα πρακτικά

Ήταν καθολικό αίτημα και απαίτηση των υπηρετούντων συναδέλφων του Λεκανοπεδίου 
(Ενώσεις Αθηνών, Β/Α Αττικής, Δ. Αττικής, Ν/Α Αττικής, Πειραιά) με στόχο να μπει τέλος στις αδικίες και τις παρανομίες
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Μ
ε τον Γενικό Γραμματέα Δημό-

σιας Τάξης κ. Δημήτρη Αναγνω-
στάκη, τον Υπαρχηγό της Ελλη-

νικής Αστυνομίας Αντιστράτηγο κ. Ιωάν-
νη Διαμαντόπουλο και άλλους Αξιωμα-

τούχους του Επιτελείου, συναντήθηκε η

Ειδική Ομάδα Εργασίας της ΠΟΑΣΥ για

την ανωτατοποίηση της Σχολής Αστυφυ-

λάκων, παρουσία του προέδρου της

Ομοσπονδίας κ. Γρηγόρη Γερακαράκου.

Έχοντας ολοκληρώσει τις εργασίες της

με τη σύνταξη Υπομνήματος, στο οποίο

καταγράφονται οι πάγιες θέσεις και προ-

τάσεις μας, η Ειδική Ομάδα Εργασίας,

προσήλθε στη συνάντηση με τη βεβαιότη-

τα ότι από πλευράς Ηγεσίας θα είχε δια-

μορφωθεί το αναγκαίο περιβάλλον με

στόχο την επίσπευση της διαδικασίας

αναθεώρησης του ισχύοντος πλαισίου

λειτουργίας των Αστυνομικών Σχολών,

ώστε άμεσα να ικανοποιηθεί το χρονίζον

αίτημά μας περί ανωτατοποίησης της Σχο-

λής Αστυφυλάκων, καθώς υπάρχει και ο

κίνδυνος να χάσει οριστικά η Ελληνική

Αστυνομία το «ευρωπαϊκό τρένο», ήτοι

την προσαρμογή των εκπαιδευτικών της

προγραμμάτων και κυρίως του χρόνου

εκπαίδευσης (συνθήκη Μπολόνιας), εφό-

σον θέλει να συνεχίσει να εκπροσωπείται

δι’ αστυνομικών της στις ευρωπαϊκές

αστυνομικές δομές και επιπλέον εφόσον

επιδιώκει την επαγγελματική – αποτελε-

σματική - ασφαλή της λειτουργία.

Προς μεγάλη μας, όμως, έκπληξη, πα-

ρατηρήθηκε, κυρίως από την πλευρά της

Φυσικής Ηγεσίας, μια αναβλητικότητα ως

προς την υλοποίηση των συμφωνηθέν-

των, μέσω της παραπομπής του όλου θέ-

ματος προς συζήτηση στο πλαίσιο μια άλ-

λης, υπηρεσιακής αυτή τη φορά, Επιτρο-

πής. Το γεγονός αυτό, προκάλεσε εύλογο

προβληματισμό, δεδομένου ότι η εξέλιξη

αυτή, όσο κι αν μοιάζει «αθώα», δεν απο-

τελεί σημάδι θετικής έκβασης της προ-

σπάθειας που καταβάλλεται τουλάχιστον

από την πλευρά της Ομοσπονδίας μας.

Ανάλογες επιτροπές έχουν συσταθεί κατά

το παρελθόν, τουλάχιστον δυο και τρεις

φορές, οι οποίες ενώ έχουν καταλήξει σε

συγκεκριμένα πορίσματα και σχέδια προ-

εδρικών διαταγμάτων, όλως παραδόξως,

όταν είναι να ληφθεί η τελική απόφαση,

είναι σαν να μην έχουν καν συσταθεί!

Αποτέλεσμα δε, ήταν να τεθεί ευθέως

το ερώτημα: Ποιος επιθυμεί και ποιος δεν

επιθυμεί την ανωτατοποίηση της Σχολής

Αστυφυλάκων; Ποιος επιθυμεί και ποιος

δεν επιθυμεί την προσαρμογή γενικότερα

της αστυνομικής εκπαίδευσης στα ευρω-

παϊκά δεδομένα; Υπάρχουν και ποιοι είναι

αυτοί, ανώτατοι αξιωματούχοι που δεν

κατανοούν την κρισιμότητα των καιρών

και υποσκάπτουν τον επαγγελματισμό

των στελεχών της και άρα υπονομεύουν

την ασφάλεια του τόπου, προβάλλοντας

έωλες αιτιάσεις ή και ακατανόητες σε μας

προφάσεις γύρω από τα θέματα του χρό-

νου εκπαίδευσης, των εκπαιδευτικών

προγραμμάτων, των εκπαιδευτών και εν

γένει της υπόστασης τόσο της Σχολής

Αστυφυλάκων όσο και της Σχολής Αξιω-

ματικών ως ανώτατων εκπαιδευτικών

ιδρυμάτων της πατρίδας μας;

Κατόπιν αυτών, απογευματινές ώρες

της ίδιας ημέρας, ο Αναπληρωτής Υ -

πουργός Εσωτερικών και Διοικητικής

Ανασυγκρότησης κ. Νίκος Τόσκας, επι-

κοινώνησε με το Προεδρείο της Ομο-

σπονδίας, τονίζοντας ότι η νέα Επιτροπή,

στην οποία θα συμμετέχει και εκπρόσω-

πός μας, θα πρέπει να έχει ολοκληρώσει

το έργο της εντός εικοσαημέρου.

Με την ελπίδα ότι κάποιοι δεν θέλουν

να μας επαναφέρουν στην εποχή του

«τενεκέ», του «μπάρμπα στην Κορώνη»,

πόσο μάλλον του «βούρδουλα» και του

«ξέρεις ποιος είμαι εγώ;», η Ομοσπονδία

μας θα συνεχίσει να συμμετέχει στη δια-

δικασία διαλόγου μόνο εφόσον εξασφα-

λισθεί η σοβαρότητα της λειτουργίας της

νέας Επιτροπής και οριοθετηθεί το σαφές

αντικείμενο ύπαρξής της, που δεν θα είναι

άλλο από τον ένα και μοναδικό μας στό-

χο, ήτοι την Ανωτατοποίηση των Α -

στυνομικών Σχολών, και που συνοψίζεται

στο δόγμα: Επαγγελματική λειτουργία του

Έλληνα Αστυνομικού, Ασφαλής Αστυνο-

μικός, Ασφαλής Πολίτης! 

Το Υπόμνημα
Στο Υπόμνημα της Ομάδας εργασίας

που υποβλήθηκε στον Αναπληρωτή Υ -

πουργό Εσωτερικών & Διοικητικής Ανα-

συγκρότησης κ. Νικόλαο Τόσκα γίνεται

εκτενής αναφορά στη Διακήρυξη της

Μπολόνια που θέτει τις βάσεις για την

δημιουργία του Ευρωπαϊκού Χώρου Τρι-

τοβάθμιας Εκπαίδευσης (ΕΧΤΕ). Ειδικότε-

ρα, αφορά τους βασικούς στόχους:

• Την υιοθέτηση ενός κοινού πλαισίου

εύκολης «ανάγνωσης», σύγκρισης και

αναγνώρισης των ακαδημαϊκών τίτλων

και δεξιοτήτων στην Ευρώπη, μέσω της

εφαρμογής του θεσμού Συμπληρώματος

Διπλώματος (DiplomaSupplement).

• Την διαμόρφωση ενός κοινού πλαισίου

ανώτατων σπουδών, που θα περιέχει έναν

πρώτο κύκλο σπουδών (προπτυχιακό) με

ελάχιστη διάρκεια τριών ετών (Batchelor’s

degree) και έναν δεύτερο κύκλο σπουδών

(μεταπτυχιακό) που θα οδηγεί σε έναν ή

και σε δύο τίτλους σπουδών (Μaster’s και

διδακτορικό), για την παρακολούθηση

των οποίων προϋπόθεση είναι η ολοκλή-

ρωση του πρώτου κύκλου σπουδών.

• Την δημιουργία κοινών και αμοιβαία

αποδεκτών κριτηρίων και μεθοδολογιών

για την διασφάλιση της ποιότητας στην

τριτοβάθμια εκπαίδευση (π.χ. αξιολόγηση

των προγραμμάτων ή ιδρυμάτων, συμπε-

ριλαμβανομένης της εσωτερικής αξιολό-

γησης, της εξωτερικής κρίσης, της συμ-

μετοχής των σπουδαστών και της δημο-

σίευσης των αποτελεσμάτων).

• Την εγκαθίδρυση ενός κοινού, ευρω-

παϊκού συστήματος διδακτικών πιστωτι-

κών μονάδων (accreditation) και πιστο-

ποίησης (certification) -European Credits

Transfer System (ECTS)- με στόχο όχι

μόνο τη μεταφορά αλλά και την συλλογή

πιστωτικών μονάδων εντός του Ευρωπαϊ-

κού Χώρου Τριτοβάθμιας Εκπαίδευσης.

• Την προαγωγή της διεθνούς συμμετο-

χής, της συνεργασίας και της διαδικτύω-

σης μεταξύ των ευρωπαϊκών εκπαιδευτι-

κών ιδρυμάτων, καθώς και την προώθη-

ση της κινητικότητας των σπουδαστών,

των διδασκόντων και των ερευνητών με

την άρση των εμποδίων.

Στο πλαίσιο των παραπάνω, τα περισ-

σότερα από τα ευρωπαϊκά αστυνομικά

εκπαιδευτικά ιδρύματα δρομολόγησαν

εδώ και αρκετά χρόνια μια σειρά από

διαδικασίες προκειμένου να εναρμονι-

στούν με τις επιταγές της διακήρυξης της

Μπολόνια. Χαρακτηριστικά να αναφέ-

ρουμε την περίπτωση της Ολλανδικής

Αστυνομικής Ακαδημίας (Politie acade-

mie), η οποία έχει ήδη εφαρμόσει πλήρως

το σύστημα των διδακτικών πιστωτικών

μονάδων – παρέχοντας πιστοποιημένες

εκπαιδεύσεις διαφορετικών επιπέδων –

ενώ, επιπλέον, έχει εξασφαλίσει στους

σπουδαστές την δυνατότητα πραγματο-

ποίησης μεταπτυχιακών σπουδών εντός

της Ακαδημίας (δεύτερος κύκλος σπου-

δών διαδικασίας Μπολόνια), προσφέ-

ροντας τουλάχιστον πέντε διαφορετικά

μεταπτυχιακά προγράμματα σπουδών σε

αντικείμενα αστυνομικού ενδιαφέροντος

(π.χ. Master of Crisis & Public Order

Management, Master of Criminal Inves-

tigation, Executive Master of Tactical

Policing, κ.ά.). Ακόμη όμως και χώρες με

λιγότερο προηγμένα αστυνομικά εκπαι-

δευτικά συστήματα, όπως αυτό της γει-

τονικής μας Βουλγαρίας, έχουν ήδη προ-

σαρμοστεί επαρκώς στα κριτήρια της δια-

δικασίας της Μπολόνια.

Επιτέλους, διορθώστε την αδικία 
στις Αστυνομικές Σχολές!

Η ΠΟΑΣΥ υπέβαλε ολοκληρωμένη πρόταση για την ανωτατοποίηση της Σχολής Αστυφυλάκων

Η
σύλληψη από τις Υπηρεσίες της

Ελληνικής Αστυνομίας δύο, επί

σειρά ετών, καταζητούμενων

προσώπων από την Αντιτρομοκρατική

Υπηρεσία, επιβεβαιώνει τη διαρκή προ-

σπάθεια των συναδέλφων μας για τη

θωράκιση της Δημοκρατίας και της Κοι-

νωνίας από τους παντοειδείς κινδύνους

που τις απειλούν. Με επαγγελματισμό

και άριστη επιχειρησιακή οργάνωση, οι

συνεργαζόμενες Υπηρεσίες κατάφεραν

ένα ακόμα πλήγμα στις «συμμορίες του

θανάτου», ενισχύοντας το αίσθημα

ασφαλείας των πολιτών σε μια κρίσιμη

για τη χώρα μας περίοδο, όταν η απειλή

των «τζιχαντιστών» και της νεοτρομο-

κρατίας στην Ευρώπη, επιβάλλουν στις

αρχές ασφαλείας νέους ρόλους και

απαιτήσεις. 

Με τα αυτονόητα συγχαρητήριά μας

σε όλους και όσες συνέβαλαν στην επι-

τυχία αυτή, καλούμε την Πολιτεία να

αναλογιστεί τις ευθύνες της και να προ-

βεί στην αναγκαία ενίσχυση της Ελλη-

νικής Αστυνομίας, ώστε αυτή, από θέση

ισχύος να συνεχίσει τη μάχη κατά του

οργανωμένου εγκλήματος και της τρο-

μοκρατίας.

Από καλύτερες θέσεις η μάχη κατά των «συμμοριών του θανάτου»

Ε
νημέρωση από το Κέντρο Ελέγχου και Πρόληψης

Νοσημάτων (ΚΕΕΛΠΝΟ) ζήτησε η Ομοσπονδία με

αφορμή τις καταγγελίες των Πρωτοβαθμίων Ορ-

γανώσεών μας περί καταγραφής και νοσηλείας μετα-

ναστών με ηπατίτιδα Α από το κέντρο φιλοξενίας της

Νέας Καβάλας στο Γενικό Νοσοκομείο Κιλκίς. «Επειδή

το θέμα, απασχόλησε ευρέως τα Μ.Μ.Ε. και σε συν-

δυασμό με προγενέστερες αναφορές σε κρούσματα

ελονοσίας κυρίως σε περιοχές της Βορείου Ελλάδας,

παρακαλούμε όπως έχουμε την επίσημη απάντηση του

φορέα σας, εάν επιβεβαιώνονται αυτά τα περιστατικά

και σε θετική περίπτωση την έκδοση σχετικών οδηγιών

πρόληψης προς το προσωπικό που εργάζεται στους

προαναφερόμενους χώρους. Ομοίως, η Ομοσπονδία

μας, αφουγκραζόμενη την έκδηλη ανησυχία των μελών

της, επιθυμεί συνάντηση μαζί σας σε εύλογο χρονικό

διάστημα, για την από κοινού αντιμετώπιση και αξιο-

λόγηση ανάλογων θεμάτων με σκοπό τον καλύτερο

συντονισμό όλων των εμπλεκομένων υπηρεσιών».

Απαντώντας στις εύλογες ανησυχίας μας, το ΚΕΕΛΠΝΟ

ανέφερε μεταξύ άλλων ότι έχουν ληφθεί τα ενδεδειγ-

μένα μέτρα για τα κρούσματα που πράγματι παρατη-

ρήθηκαν και δόθηκαν οι απαραίτητες οδηγίες για την

αντιμετώπιση της κατάστασης.

Ανησυχία για μεταδοτικές ασθένειες

Π
λήρης ημερήσια αποζη-

μίωση θα υπάρξει για όλες

τις μετακινούμενες αστυ-

νομικές δυνάμεις στη ΔΕΘ, καθώς

επίσης και η προβλεπόμενη διοι-

κητική υποστήριξη, σύμφωνα με

τα ισχύοντα και τα οριζόμενα στον

χαρακτηρισμό των μέτρων ως ευ-

ρείας κλίμακας, όπως είχαμε ζη-

τήσει, διαβεβαίωσε η ηγεσία τον

πρόεδρό μας κ. Γρηγόρη Γερα-
καράκο κατά τη συνάντηση που

είχαν στις 29/8/2016.

Να σημειωθεί ότι η Ομοσπονδία

είχε επισημάνει τα προβλήματα

που παρατηρούνταν παλιότερα και

εγγράφως από τις 23/8/2016.

Ευρείας κλίμακας 
τα μέτρα 

στις εκδηλώσεις 
της 81ης ΔΕΘ 
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Τ
ην έντονη αγανάκτηση των Ομο-

σπονδιών ΠΟΑΣΥ και ΠΟΑΞΙΑ

προκάλεσε το «ξέσπασμα» του

αναπληρωτή υπουργού Υγείας κ. Παύ-
λου Πολάκη, ο οποίος μεμφόμενος λει-

τουργούς της Δικαιοσύνης και της Ελ-

ληνικής Αστυνομίας για τον τρόπο που

χειρίστηκαν υπόθεση που όφειλαν να

χειριστούν, βάσει των ισχυουσών διατά-

ξεων του Κώδικα Ποινικής Δικονομίας

και του Ποινικού Κώδικα, αποφάνθηκε

ότι «Η αστυνομία είναι προστάτης του

δημόσιου συμφέροντος και ΟΧΙ τοποτη-

ρητής των ατομικών και επιχειρηματικών

συμφερόντων. Κάλεσε δε την μεν Δι-

καιοσύνη «να αποκαταστήσει το κύρος

της», τη δε Αστυνομία «να λειτουργήσει

με βάση το δημόσιο συμφέρον».

Όπως τονίζουν, «λησμονεί προφανώς

ο κ. Υπουργός ότι η Ελληνική Αστυνομία

είναι θεματοφύλακας των θεσμών ενώ

η πολιτική, διαχειριστής «σκοπιμοτή-

των» και γι’ αυτό ενίοτε επιτίθεται με τό-

ση ευκολία σε ανθρώπους που έχουν

ορκιστεί να υπηρετούν το Σύνταγμα και

τους Νόμους του Κράτους αλλά που

πολλές φορές όμως αναγκάζονται, χά-

ριν των σκοπιμοτήτων της πολιτικής και

των πολιτικών τους προϊσταμένων, να

έρχονται σε αντίθεση τόσο με το λαϊκό

περί δικαίου αίσθημα όσο και με τον

ίδιο τον τύπο και το γράμμα του νόμου.

Σε κάθε περίπτωση και ανεξάρτητα

από την συγκεκριμένη υπόθεση για την

οποία δεν εκφέρουμε άποψη, δεδομέ-

νου ότι απασχολεί την Δικαιοσύνη -και

κατ’ εντολή της οποίας ενεργεί πάντα η

Ελληνική Αστυνομία- οφείλουμε, επίσης,

να επισημάνουμε ότι οι ως άνω νουθε-

σίες δεν αφορούν το συνδικαλιστικό μας

κίνημα το οποίο εμπράκτως έχει αποδεί-

ξει ότι αγωνίζεται για μια Ελληνική Αστυ-

νομία, δημοκρατική, δίκαιη και αποτελε-

σματική, με όλη τη σημασία των λέξεων.

Ας αφήσουν, λοιπόν, οι πολιτικοί

τους θεσμούς να λειτουργήσουν μακριά

από σκοπιμότητες και τότε θα αντιλη-

φθούν όχι μόνο την διαχρονική τους

αξία, αλλά και την καθημερινή τους

συμβολή στην προσπάθεια που οι ίδιοι

έχουν εξουσιοδοτηθεί από το λαό να

φέρουν εις πέρας και που συνήθως τον

διαψεύδουν ξεδιάντροπα, κάνοντας

ακριβώς τα αντίθετα από αυτά για τα

οποία έχουν εκλεγεί».

Η αστυνομία είναι
θεματοφύλακας θεσμών και όχι
διαχειριστής «σκοπιμοτήτων»

Τ
ον Αρχηγό της Ελληνικής Αστυνομίας Αντι-

στράτηγο κ. Κωνσταντίνο ΤΣΟΥΒΑΛΑ κάλεσε

η Ομοσπονδία μας να λάβει σοβαρά υπόψη του

τις επισημάνσεις της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Αρκαδίας όσον αφορά στη στελέχωση της νε-

οϊδρυθείσας υπηρεσίας Τμήματος Τροχαίας Αυτοκι-

νητοδρόμων Κεντρικής Πελοποννήσου προκειμένου

να μην επαναληφθούν λάθη του παρελθόντος. Όπως

επισημαίνει στο έγγραφό της, για λόγους ίσης αντι-

μετώπισης του Αστυνομικού Προσωπικού, επιβάλλεται

η έκδοση συναφούς διαταγής σύμφωνα με την κοι-

νοποιηθείσα 6001/2/981-θ΄ από 13/09/2016

του Α.Ε.Α Διεύθυνση Αστυνομικού Προσωπικού/Τμ.

Αξιωματικών, που αναφέρεται στην ενυπόγραφη ενη-

μέρωση του Αστυνομικού Προσωπικού, σύμφωνα με

τις διατάξεις του π.δ 100/2003 άρθρο 17 παρ. 1 εδ.

β΄ σχετικά με την στελέχωση της νεοϊδρυθείσας υπη-

ρεσίας του Τμήματος Τροχαίας Αυτοκινητοδρόμου

Κεντρικής Πελοποννήσου. Η Ένωση Αστυνομικών

Υπαλλήλων Αρκαδίας, εκτιμά πως με την έκδοση της

σχετικής διαταγής θα προκύψει σημαντικός αριθμός

επιθυμούντων συναδέλφων πανελλαδικά, που θα θε-

λήσουν να τοποθετηθούν στην νέα αυτή υπηρεσία,

προκειμένου να αποφευχθούν κατ΄ αυτόν τον τρόπο

λάθη του παρελθόντος, όπου η υπηρεσία του Τμήμα-

τος Τροχαίας Αυτοκινητοδρόμου Ανατολικής Πελο-

ποννήσου στελεχώθηκε αποκλειστικά από την υπάρ-

χουσα και ελλιπέστατη δύναμη της Διεύθυνσης Αστυ-

νομίας Αρκαδίας. Επιβάλλεται, λοιπόν, η τήρηση των

διατάξεων της κείμενης νομοθεσίας, διότι η οικεία Δι-

εύθυνση Αστυνομίας αδυνατεί πραγματικά να αντα-

ποκριθεί και σε αυτή την στελέχωση, με δεδομένο τα

τεράστια κενά σε αστυνομικό προσωπικό που εμφαί-

νονται στην Περιφερειακή Ενότητα Αρκαδίας και στα

απόλυτα αριθμητικά στοιχεία που παρουσιάζονται από

την Πρωτοβάθμια Οργάνωσή μας.

Στελεχώστε την Υπηρεσία με ευελιξία

Σ
τον Αναπληρωτή Υπουργό Ε -

σωτερικών και Διοικητικής Α -

νασυγκρότησης κ. Νικόλαο
Τόσκα α πευθύνθηκε η Ομοσπονδία

με αφορμή τις καταγγελίες της Έ -
νωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων
Κεφαλληνίας και Ιθάκης αναφορι-

κά με τον καθαρισμό των Αστυνο-

μικών Υπηρεσιών της Δ.Α. Κεφαλ-

ληνίας.

«Σε συνέχεια σχετικών εγγράφων

μας, επανερχόμαστε στο θέμα της

καθαριότητας των Αστυνομικών

Υπηρεσιών και εν προκειμένω στις

επικρατούσες συνθήκες των κτιρίων

της Διεύθυνσης Αστυνομίας Κεφαλ-

ληνίας», σημειώνει η Ομοσπονδία,

επισυνάπτοντας το σχετικό έγγραφο

του σωματείου.

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλή-

λων Κεφαλληνίας και Ιθάκης, θέτει

την σοβαρότητα των ζητημάτων

της υγιεινής και ασφάλειας των

Αστυνομικών, αλλά και των πολι-

τών που προσέρχονται στα αστυ-

νομικά καταστήματα όπου, συνθή-

κες σαν αυτές, δημιουργούν υπη-

ρεσιακή α σφυξία και αλγεινή εντύ-

πωση για την εικόνα του Κράτους

και κατ’ επέκταση της Ελληνικής

Αστυνομίας.

Ευελπιστούμε ως Ομοσπονδία,

ότι θα υπάρξει άμεση επίλυση του

προβλήματος και πως θα ξεπερα-

σθούν όλοι οι γραφειοκρατικοί

σκόπελοι που δημιουργούν ανυ-

πέρβλητα προβλήματα στην εύρυθ-

μη λειτουργία των υπηρεσιών και

έρχονται να προστεθούν σωρευτικά

στα πλείστα άλλα προβλήματα που

αντιμετωπίζουμε ως ένστολοι εργα-

ζόμενοι.

Τι θα γίνει 
με την καθαριότητα 

κύριε υπουργέ;
Ε

πιστολή προς τους συναρμόδιους

Υπουργούς για την εκπροσώπησή

μας στο Δ.Σ. του Μ.Τ.Σ. απέστειλε

η ΠΟΑΣΥ, με αφορμή σχετική νομοθε-

τική πρωτοβουλία.

Ειδικότερα, η Ομοσπονδία ενημέρωσε

τον υπουργό Εθνικής Αμύνης, κ. Πάνο
Καμμένο καθώς και τον αναπληρωτή

υπουργό Εσωτερικών και Διοικητικής

Ανασυγκρότησης κ. Νικόλαο Τόσκα ότι

σύμφωνα με τον προσφάτως ψηφι-

σθέντα Ν.4407/2016 «Ρύθμιση θεμά-

των αρμοδιότητας Υπουργείου Εθνικής

Άμυνας και άλλες διατάξεις» (ΦΕΚ 134,

27-7-16), θεσμοθετείται κατά αδιαμ-

φισβήτητο τρόπο, η βούληση της πολι-

τείας να υπάρχει εκπροσώπηση των

στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων στα

Διοικητικά Συμβούλια των Μετοχικών

Ταμείων Στρατού, Ναυτικού και Αερο-

πορίας.

Ειδικότερα, στο άρθρο 50, παρ. 18,

αναφέρεται ότι: «Ένας (1) εκπρόσωπος

της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας του δευ-

τέρου εδαφίου της τέταρτης παραγρά-

φου του παρόντος άρθρου, που κατέχει

οργανική θέση εσωτερικού και υπηρετεί

σε Μονάδα της Αττικής, εκλέγεται από

το συνέδριο της Ομοσπονδίας, συμμε-

τέχει υποχρεωτικά στο Διοικητικό Συμ-

βούλιο του αντίστοιχου Μετοχικού Τα-

μείου (Στρατού, Ναυτικού, Αεροπορίας)

και των υπ’ αυτών λογαριασμών.»

Για να τύχει πρακτικής εφαρμογής

αυτό το άρθρο, αυτονόητο είναι ότι

απαιτείται στη συνέχεια τροποποίηση

των Καταστατικών λειτουργίας των

προαναφερόμενων Ταμείων, γεγονός

που ως Ομοσπονδία είχαμε εδώ και δε-

καετίες αναδείξει με αλλεπάλληλες έγ-

γραφες αναφορές και επισημάνσεις μας

τόσο στην εκάστοτε κυβέρνηση και στα

πολιτικά κόμματα, όσο και στις Ηγεσίες

των Ενόπλων Δυνάμεων και των Σωμά-

των Ασφαλείας, όπου δια ζώσης στη

συνάντησή των Ομοσπονδιών μας, που

είχε πραγματοποιηθεί την 19.01.2016

στο ΥΠ.ΕΘ.Α., είχατε συνηγορήσει θετι-

κά στο αίτημά μας για την παρουσία εκ-

προσώπου μας στο Δ.Σ. του Μετοχικού

Ταμείου Στρατού, στο οποίο Ταμείο η

πλειονότητα των μετόχων προέρχεται

από τους εργαζομένους της Ελληνικής

Αστυνομίας συμπεριλαμβανόμενης και

της διοίκησής του, όπου κατά κόρον τί-

θεται και αυτό το ζήτημα κατά τις συ-

ναντήσεις μας, για θέματα που αφορούν

το ανθρώπινο δυναμικό της Ελληνικής

Αστυνομίας.

«Επειδή πρόκειται για ένα πάγιο αί-

τημά μας, το οποίο και οι ίδιοι έχετε

αποδεχθεί, παρακαλούμε όπως για λό-

γους δίκαιης αντιμετώπισης της Ομο-

σπονδίας μας, προβείτε άμεσα στην

αναγκαία νομοθετική ρύθμιση του θέ-

ματος, ώστε να συμμετέχει στο εξής στις

συνεδριάσεις του ΔΣ του ΜΤΣ και εκ-

πρόσωπός μας», καταλήγει η επιστολή

της ΠΟΑΣΥ.

Να λήξει η εκκρεμότητα 
της εκπροσώπησής μας 

στο Δ.Σ. του Μ.Τ.Σ.

Α
ίτημα να τροποποιηθεί η

διαδικασία υποβολής των

δηλώσεων περιουσιακής

κατάστασης, υπέβαλε η Ομοσπον-

δία στην Ηγεσία, τονίζοντας ότι η

«αποκλειστικά» ηλεκτρονική υπο-

βολή της προαναφερόμενης Δήλω-

σης, αναγκάζει μεγάλο πληθυσμό

συναδέλφων που δεν είναι εξοι-

κειωμένοι, τόσο με τους ηλεκτρο-

νικούς υπολογιστές όσο και με τη

συγκεκριμένη εφαρμογή του πλη-

ροφοριακού συστήματος «ΠΟ-

ΘΕΝ», να καταφεύγει σε λογιστές,

πληρώνοντας επιπλέον, στους δύ-

σκολους οικονομικά καιρούς που

διανύουμε, την εν λόγω εξυπηρέ-

τηση, προκειμένου να αποφευχ-

θούν λάθη που μπορούν να οδη-

γήσουν σε ποινικές και πειθαρχικές

διώξεις.

Λαμβάνοντας λοιπόν υπ’ όψιν

και την παράταση που δόθηκε για

την υποβολή της Δήλωσης Περι-

ουσιακής Κατάστασης βάσει των

διατάξεων του ν. 4389/2016,

παρακαλούμε όπως ενεργήσετε

για την τροποποίηση της σχετικής

νομοθεσίας, προκειμένου οι εν

λόγω Δηλώσεις, κατ’ εξαίρεση το

τρέχον έτος, στο πλαίσιο της εξοι-

κείωσης, να υποβάλλονται ηλε-

κτρονικά μέσω του πληροφορια-

κού συστήματος «ΠΟΘΕΝ» και

χειρόγραφα στην αρμόδια Διεύ-

θυνση του Αρχηγείου, ώστε, σε

περίπτωση ηλεκτρονικών λαθών,

να υπάρξει αντιπαραβολή των δη-

λώσεων (ηλεκτρονικών – χειρό-

γραφων) και κατ’ επέκταση απο-

φυγή άσκοπων ποινικών και πει-

θαρχικών διώξεων.

Να τροποποιηθεί 
η διαδικασία υποβολής 

των δηλώσεων 
περιουσιακής κατάστασης 
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Μ
ε το Πανεργατικό Αγωνιστικό

Μέτωπο (ΠΑΜΕ) συναντήθηκαν

στις 20 Σεπτεμβρίου 2016 οι

Ομοσπονδίες μας, για πρώτη φορά στην

ιστορία του συνδικαλιστικού κινήματος

των ενστόλων, σηματοδοτώντας μια νέα

περίοδο συνεργασιών και αμοιβαίας

υποστήριξης των κοινών αιτημάτων με

το εργατικό κίνημα της χώρας.

Η συνάντηση πραγματοποιήθηκε κα-

τόπιν αιτήματός μας στα γραφεία του

ΠΑΜΕ στην Αθήνα, παρόντων του επι-

κεφαλής της Εκτελεστικής Γραμματείας

του ΠΑΜΕ, κ. Γιώργου ΠΕΡΡΟΥ, του

μέλους της Γραμματείας, κ. Μπάμπη
ΒΟΡΤΕΛΙΝΟΥ και του υπεύθυνου Τύ-

που, κ. Γιώργου ΜΠΟΥΛΟΥΓΑΡΗ.

Εκ μέρους των Ομοσπονδιών, υπήρξε

εκτενής ενημέρωση για τις συνδικαλιστι-

κές μάχες που δίνουμε προκειμένου να

βάλουμε τέλος στις πολιτικές των μνημο-

νίων και της λιτότητας που απαξιώνουν

τα Σώματα Ασφαλείας και τους εργαζό-

μενους σε αυτά ένστολους λειτουργούς

τους, τονίζοντας ότι είμαστε αντίθετοι και

καταδικάζουμε τη χρησιμοποίησή τους

από τις κυβερνήσεις για να περνάνε αν-

τιλαϊκά μέτρα και να ανακόπτουν τις κοι-

νωνικές εξελίξεις. Προερχόμαστε από

φτωχά λαϊκά στρώματα και υφιστάμεθα

τις ίδιες με την κοινωνία επιπτώσεις και

άρα μας ενώνουν κοινά προβλήματα που

μπορούμε από κοινού να αντιμετωπίσου-

με, πέρα από αγκυλώσεις και προκατα-

λήψεις για τον ρόλο των Σωμάτων Ασφα-

λείας, ως βραχίονας της εκάστοτε εξου-

σίας. Γι’ αυτό εκφράζουμε σταθερά την

αλληλεγγύη μας στους αγώνες των συμ-

πολιτών μας και επιζητούμε και τη δική

τους στήριξη στα δίκαια αιτήματά μας.

Ειδικότερα, εστιάσαμε στους αγώνες

μας για την πλήρη συμμόρφωση της

Κυβέρνησης στις αποφάσεις του ΣτΕ,

για την αποτροπή δυσμενών εξελίξεων

με τη ψήφιση των ειδικών μισθολογίων,

για το ασφαλιστικό και τη ληστεία των

αποθεματικών, για το δικαίωμα στην

απεργία, για τη διάλυση του κοινωνικού

κράτους κ.λπ.

Ο Επικεφαλής της Εκτελεστικής

Γραμματείας του ΠΑΜΕ, κ. Γιώργος

ΠΕΡΡΟΣ, αφού ευχαρίστησε τις Ομο-

σπονδίες για τη συνάντηση αυτή, τόνι-

σε ότι ως ΠΑΜΕ έχουν κάνει διάφορες

παρεμβάσεις για ζητήματα που μας

απασχολούν ενώ επισήμανε και τη δια-

κριτική του παρουσία στις κινητοποι-

ήσεις μας, η οποία στο εξής μπορεί να

συγκεκριμενοποιηθεί με τη λήψη κοι-

νών πρωτοβουλιών, που θα αναδει-

κνύουν και θα στηρίζουν τις αγωνιστι-

κές μας δράσεις, δεδομένου ότι ως έν-

στολοι εργαζόμενοι δεν ταυτιζόμαστε με

τον κατασταλτικό ρόλο που μας επιφυ-

λάσσουν οι Κυβερνήσεις. Ωστόσο πρέ-

πει να αναζητηθεί ένας τρόπος διαχεί-

ρισης των καταστάσεων κρίσης που

παρουσιάζονται όταν ανάμεσα στις

συγκρούσεις –διαφορές της εργοδο-

σίας και των συνδικάτων, παρεμβάλλε-

ται η αστυνομία με άνωθεν εντολές.

Βασική επιδίωξη του ΠΑΜΕ, όπως τό-

νισε, είναι η συσπείρωση των εργαζο-

μένων και η συμμετοχή τους στους ερ-

γατικούς αγώνες και όχι ο εκφοβισμός

και η αδρανοποίησή τους. Ιδίως αυτήν

την περίοδο όπου η κυβέρνηση υπό τον

εκβιασμό της «αξιολόγησης» προωθεί

ανατροπές στις εργασιακές σχέσεις και

στον συνδικαλιστικό νόμο.

Αναφερόμενος δε στην οργανωτική

του δομή και δράση, επισήμανε τη διορ-

γάνωση του επικείμενου πανελλαδικού

του συνεδρίου με αιχμή την εξυγίανση

του συνδικαλισμού και την ανάκτηση

της αξιοπιστίας του, την προώθηση σχε-

δίων νόμου που θα περιλαμβάνουν λαϊ-

κά - εργατικά αιτήματα (συλλογικές

συμβάσεις κλπ), αλλά και ειδικότερα αι-

τήματα όπως αυτά των ενστόλων (δι-

καίωμα απεργίας των ενστόλων, συμ-

μόρφωση στις αποφάσεις του ΣτΕ, επι-

στροφή των αποθεματικών στα ταμεία,

αυξήσεις μισθών, ενίσχυση των δομών

πρόνοιας κλπ).

Οι Ομοσπονδίες, τέλος, ευχαρίστησαν

τους εκπροσώπους του ΠΑΜΕ, τονίζον-

τας ότι με τη σημερινή συνάντηση εγ-

καινιάζεται μια νέα περίοδος στα συν-

δικαλιστικά πράγματα της χώρας καθώς

το συνδικάτο μας, αγωνίζεται με γνώ-

μονα όχι το «κομματικό» συμφέρον,

αλλά τα συμφέροντα των εργαζόμενων

ενστόλων όλης της χώρας οι οποίοι δεν

έχουν να χωρίσουν τίποτε από τους άλ-

λους εργαζομένους. Κι αυτό θα γίνει

πράξη το επόμενο διάστημα μέσω των

κοινών ενωτικών μας αγώνων, αναδει-

κνύοντας στην κοινωνία τα κοινά μας

αιτήματα και τις κοινές μας αγωνίες για

το αύριο.

Νέα περίοδος συνεργασιών 
και αμοιβαίας υποστήριξης

Με το ΠΑΜΕ συναντήθηκαν οι έξι Ομοσπονδίες των Σωμάτων Ασφαλείας

Με ερωτηματολόγια αποτυπώθηκε η οικτρή κατάσταση στα κέντρα και στους καταυλισμούς μεταναστών και προσφύγων

Ε
ρευνα για τις συνθήκες εργασίας των Ελλήνων

αστυνομικών εξαιτίας της μεταναστευτικής

κρίσης που στοιχειώνει την ευρωπαϊκή ήπειρο,

πραγματοποιήθηκε στη χώρα μας με πρωτοβουλία

της Ομοσπονδίας στο πλαίσιο της συμμετοχής της

στην EUROCOP. 

«Όλοι πάντα μιλάνε για τις συνθήκες που ζουν οι

πρόσφυγες, αλλά ξεχνούν πάντα τους αστυνομικούς.

Ως μέλος της EUROCOP νομίζουμε ότι ο καλύτερος

τρόπος για να πειστούν οι βουλευτές του Ευρωπαϊ-

κού Κοινοβουλίου είναι να τους αντιμετωπίσουμε με

τις δηλώσεις - μαρτυρίες των ανθρώπων που δου-

λεύουν στο «πεδίο της μάχης». Γι’ αυτό ελπίζουμε ότι

όλοι θα θέλατε να συνεργαστείτε με αυτό το ανώνυ-

μο ερωτηματολόγιο και να μας παράσχετε πολύ καλό

υλικό. Εμείς θα κάνουμε τα πάντα για να βοηθήσου-

με τους συναδέλφους μας, ώστε να μπορούν να ερ-

γαστούν σε καλές και ασφαλείς συνθήκες».

Αυτό τονίζεται στο προλογικό σημείωμα του ερω-

τηματολογίου που διακινήθηκε στις αστυνομικές

υπηρεσίες και απαντήθηκε από δεκάδες συναδέλ-

φους, που βιώνουν από πρώτο χέρι το πρόβλημα.

Συμπυκνώνοντας τις απαντήσεις, τους, καταλήγουμε

στα ακόλουθα συμπεράσματα:

1) Στο αρχικό στάδιο του μεταναστευτικού προβλή-

ματος, δεν υπήρχε εβδομαδιαίο πλάνο εργασίας, πα-

ρά μόνον μετακινήσεις μονάδων εκτάκτως και απρο-

γραμμάτιστα από διάφορους νομούς της Ελλάδος

προς τους χώρους των νομών που είχαν ανακύψει

πιεστικά τα προβλήματα καταγραφής των αλλοδαπών

και αστυνόμευσης τόσο των ιδίων και των περιοχών

που τους φιλοξενούσαν, όπως στη μεθόριο με τα

Σκόπια (Ειδομένη-Κιλκίς), στις νησιωτικές περιοχές

(Λέσβος, Σάμος, Χίος, Λέρος, Ρόδος, στη Θεσσαλο-

νίκη, στην Αττική, στην Κόρινθο κ.λπ. και αυτό διότι

δεν επαρκούσαν οι δυνάμεις των νομών που είχαν

τα προβλήματα. Αποτέλεσμα αυτού ήταν η παρεχό-

μενη εργασία να μην είναι εντός συγκεκριμένου

οκταώρου. Μάλιστα, υπήρχαν φορές που οι ώρες

εργασίας μας υπερέβαιναν το κλασσικό οκτάωρο και

άγγιζαν και τις δώδεκα ώρες. Παράλληλα, στον εν

λόγω χρόνο εργασίας θα πρέπει να προσθέσουμε και

το χρόνο μετακίνησης από την έδρα του νομού των

μετακινουμένων δυνάμεων στην έδρα του νομού που

είχε τα έκτακτα προβλήματα, δηλαδή από δύο έως

έξι ώρες διαδρομή πήγαινε – έλα, επιπλέον, καθη-

μερινά. Εν συνεχεία, υπήρξε συντονισμός των μετα-

κινουμένων δυνάμεων και γενικότερα καταρτίστηκε

ένα πλάνο εβδομαδιαίας απασχόλησης, το οποίο

ήταν δυναμικό και διαμορφώνονταν ανάλογα με τις

εντάσεις και τα επεισόδια που παρουσιάζονταν στους

χώρους προσωρινής φιλοξενίας και κράτησης μετα-

ναστών – προσφύγων.

2) Ημερήσια ανάπαυση για τις δυνάμεις που μετακι-

νούνταν δεν μπορούσε να δοθεί, δεδομένου ότι οι

δυνάμεις δεν επαρκούσαν για την κάλυψη των υπη-

ρεσιακών αναγκών.

3) Υποδομές αναπτύχθηκαν σχεδόν μόνο για τους

μετανάστες – πρόσφυγες και όχι για τους αστυνο-

μικούς που βρίσκονταν είτε εντός των εν λόγω χώ-

ρων είτε εκτός, κι αυτό διότι δεν υπήρχε και δεν

υπάρχει σαφές πλαίσιο αστυνομικών αρμοδιοτήτων

για αυτούς τους χώρους φιλοξενίας. Αποτέλεσμα αυ-

τής της κατάστασης ήταν οι αστυνομικοί να στήνουν

με πρόχειρα μέσα αυτοσχέδιους χώρους για προ-

στασία από τις καιρικές συνθήκες. Σαφώς και θα

μπορούσαν να τοποθετηθούν προκάτ κατασκευές και

υποδομές γραφείου για τις δυνάμεις που βρίσκονταν

στους πρόχειρους καταυλισμούς είτε στην περιοχή

των συνόρων μας είτε στην ενδοχώρα. Γενικά έτσι

όπως δεν υπήρχαν χώροι υγιεινής εντός των καταυ-

λισμών, δεν υπήρχαν αντιστοίχως ούτε για τους ερ-

γαζόμενους αστυνομικούς παρά μόνον χημικές

τουαλέτες κι αυτές μετά από πιέσεις και παρεμβάσεις

των τοπικών σωματείων και της ΠΟΑΣΥ.

4) Όταν οι συνθήκες εγκαταστάσεως-υπηρεσίας

των αστυνομικών είναι ανεπαρκείς και σε πολλές

περιπτώσεις άθλιες, όλοι αντιλαμβανόμαστε ότι δεν

υπήρχαν και δεν υπάρχουν οι κατάλληλες συνθή-

κες εργασίας ούτε ένα συγκεκριμένο πλαίσιο μέ-

τρων υγιεινής και ασφάλειας. Αυτό που προκαλού-

σε και διόγκωνε το πρόβλημα ήταν ο μεγάλος χρό-

νος παραμονής των μεταναστών εκτός χώρων φι-

λοξενίας, που είχε ως αποτέλεσμα κάποιοι να νο-

σούν και να υπάρχουν μεταδοτικές μολυσματικές

ασθένειες. Επίσης, στην αρχή δεν υπήρξε ενημέ-

ρωση όσον αφορά τον προληπτικό εμβολιασμό των

αστυνομικών και κατόπιν ενεργειών των συνδικα-

λιστών κατέστη αυτός δυνατός με την αρωγή της

αρμόδιας Διεύθυνσης Υγειονομικής Υπηρεσίας της

αστυνομίας και του ΚΕΕΛΠΝΟ. Πολλές φορές το

αναγκαίο υλικό (μάσκες, γάντια κ.λπ.) χορηγείται

από άλλες κρατικές υπηρεσίες, αλλά και από ΜΚΟ

ανεξέλεγκτα.

5) Σε καμία περίπτωση δεν υπήρξε μέριμνα για το

εργασιακό stress που αναπόφευκτα προκλήθηκε.

Οι εικόνες με τους ναυαγούς και τους πνιγμούς μι-

κρών παιδιών είναι σοκαριστικές, ενώ και στους

καταυλισμούς ήταν απερίγραπτες έως τραγικές οι

συνθήκες διαβίωσης. Δεν υπήρξε και δεν υπάρχει

ενημέρωση από γιατρούς της Αστυνομίας σε επίπε-

δο ιατρικό αλλά και ψυχολογικό. Δεν υπήρχε ενη-

μέρωση ούτε από ειδικούς για τις ιδιαιτερότητες των

προσφύγων – μεταναστών με βάση τη χώρα προ-

έλευσης και τις θρησκευτικές πεποιθήσεις ενός

εκάστου με αποτέλεσμα να μην υπάρχει σωστός

διαχωρισμός και να προκαλούνται εντάσεις και

συμπλοκές ανάμεσά τους. Αποτέλεσμα επίσης ήταν

η οργή τους να ξεσπά στους αστυνομικούς που κα-

λούνταν να παρέμβουν προς αποκατάσταση της τά-

ξης. Ο συνεχιζόμενος εγκλεισμός και το αδιέξοδο

που συνάντησαν μετά το κλείσιμο των συνόρων,

επιδείνωνε την ψυχική τους κατάσταση η οποία στη

συνέχεια αντανακλούσε στην συμπεριφορά τους

κατά των αστυνομικών αφού δεν έβλεπαν μπροστά

τους κάποιο άλλο κρατικό αξιωματούχο.

Έρευνα για τις απαράδεκτες συνθήκες εργασίας



Π
αρουσία της Ομοσπονδίας και της Ένωσης
Αστυνομικών Υπαλλήλων Φλώρινας,

πραγματοποιήθηκαν στις 27 Αυγούστου

2016 από τον Πρόεδρο της Δημοκρατίας Κύριο

Προκόπη Παυλόπουλο, τα αποκαλυπτήρια του

μνημείου που ανεγέρθη με πρωτοβουλία του Δή-

μου Πρεσπών προς τιμήν του πεσόντα, κατά την

εκτέλεση του καθήκοντος, πριν από τρία χρόνια,

Αρχιφύλακα Ηλία Κωστένη.

Το Μνημείο τοποθετήθηκε στην παραλίμνια ζώνη

της Μικρολίμνης και φιλοτεχνήθηκε από τον γλύ-

πτη της Σχολής Καλών Τεχνών του Πανεπιστημίου

Δυτικής Μακεδονίας κ. Φίλιππο Καλαμάρα, απο-

τελεί δε σημείο αναφοράς για τον Ηρωισμό όλων

των συναδέλφων μας που φυλάττουν Θερμοπύλες

στην πρώτη γραμμή του πυρός.

Αμέσως μετά τα αποκαλυπτήρια και την κατάθε-

ση στεφάνου από τον Πρόεδρο της Δημοκρατίας,

ο ίδιος τόνισε ότι «η μνήμη του ηρωικού αρχιφύ-

λακα Ηλία Κωστένη, ο οποίος προσέφερε τη ζωή

του θυσία στον βωμό του καθήκοντος είναι πια

ένας πραγματικός θυρεός για την Ελληνική Αστυ-

νομία και επέκεινα για την ελληνική Πολιτεία».

Με την εκδήλωση αυτή, ως Ομοσπονδία, για άλλη

μια φορά θρηνήσαμε όλοι μαζί έναν άδικο θάνατο

συναδέλφου μας, εκφράσαμε την αλληλεγγύη μας

στην οικογένειά του και υπενθυμίσαμε στην πολιτική

και πολιτειακή ηγεσία με τον πλέον επίσημο τρόπο

τις ευθύνες εκείνων που χειρίζονται τις τύχες μας.

«Πρόεδρε, ώς πότε αυτή η χώρα θα λησμονεί

την προσφορά μας και θα μας θυμάται μόνο στα

μνημόνια», ήταν το εύλογο ερώτημα - καταλυτική

παρέμβαση του Προέδρου της Ομοσπονδίας κ.

Γρηγόρη Γερακαράκου στο πλαίσιο της εκδήλω-

σης αυτής, απευθυνόμενος προς τον Πρόεδρο της

Δημοκρατίας, ενώ του προσέφερε την εικόνα της

Παναγίας. Η Ομοσπονδία, επίσης, αναγνωρίζοντας

τη συμβολή του Δημάρχου Πρεσπών κ. Παναγιώτη
Πασχαλίδη, στο να παραμείνει ζωντανή η μνήμη

του αδικοχαμένου συναδέλφου μας, του επέδωσε

τιμητική πλακέτα. Στον χαιρετισμό του ο Δήμαρχος

Πρεσπών αναφέρθηκε στην ηρωική πράξη του Ηλία

Κωστένη που έπεσε μαχόμενος, αντιμετωπίζοντας

το διασυνοριακό έγκλημα.

Χαιρετισμό απηύθυνε και ο Αρχηγός της Ελλη-

νικής Αστυνομίας, αντιστράτηγος κ. Κωνσταντίνος
Τσουβάλας, ο οποίος τόνισε ότι ο συνάδελφός μας

«δώρισε» την δίκη του ζωή στην κοινωνία, εκτε-

λώντας με πίστη και αυτοθυσία το καθήκον του.

Στην τελετή των αποκαλυπτηρίων, χοροστάτησαν

ο Μητροπολίτης Φλωρίνης κ. Θεόκλητος και Κα-

στοριάς κ. Σεραφείμ, ενώ παρέστησαν η οικογέ-

νεια του Αρχιφύλακα, ο Γενικός Γραμματέας της

Ομοσπονδίας κ. Κωνσταντίνος Μαλλικόπουλος, ο
Πρόεδρος και ο Γραμματέας της Ένωσης Αστυνο-

μικών Υπαλλήλων Φλώρινας κ. Ιωάννης Μουρα-
τίδης και Παντελής Φωστηρόπουλος, ο Γενικός

Γραμματέας Δημόσιας Τάξης, κ. Δημήτρης Ανα-
γνωστάκης, η Γενική Γραμματέας του Υπουργείου

Υποδομών Μεταφορών και Δικτύων κα Πέτη Πέρ-
κα, ο Αρχηγός της Ελληνικής Αστυνομίας, Αντι-

στράτηγος κ. Κωνσταντίνος Τσουβάλας, ο Γενικός

Επιθεωρητής Αστυνομίας Βορείου Ελλάδος, Αντι-

στράτηγος κ. Μιχαήλ Καραμαλάκης, ο Γενικός Πε-

ριφερειακός Αστυνομικός Διευθυντής Δυτικής Μα-

κεδονίας, Ταξίαρχος κ. Παναγιώτης Ντζιοβάρας,

οι Διευθυντές των Αστυνομικών Διευθύνσεων της

ΓΕ.Π.Α.Δ. Δυτικής Μακεδονίας, o Πρόεδρος της

Βουλής των Ελλήνων κ. Νίκος Βούτσης, ο Δήμαρ-

χος Πρεσπών κ. Παναγιώτης Πασχαλίδης, Βου-

λευτές, αιρετοί εκπρόσωποι της Τοπικής Αυτοδιοί-

κησης, Ανώτατοι Αξιωματικοί, πολλοί συνάδελφοι

και εκπρόσωποι τοπικών φορέων.

Τέλος, με ανακοίνωσή της η Ένωση Αστυνομι-

κών Υπαλλήλων Φλώρινας συνεχάρη τον Δήμαρχο

Πρεσπών κ. Πασχαλίδη Παναγιώτη και το Δημο-

τικό συμβούλιο του Δήμου Πρεσπών, για την αξιέ-

παινη και συγκινητική πρωτοβουλία τους.

«Τέτοιες ενέργειες αναγνώρισης των θυσιών και

της αυταπάρνησης του Έλληνα Αστυνομικού από

πλευράς της Πολιτείας, συμβάλλουν σημαντικά στη

βελτίωση των σχέσεων Αστυνομίας-πολιτών και

αντανακλούν θετικά στο προσωπικό της Ελληνικής

Αστυνομίας αφού το μόνο που επιζητούν οι Έλλη-

νες Αστυνομικοί είναι ο σεβασμός στο λειτούργημά

τους και η αναγνώριση της προσφοράς τους στην

κοινωνία».

«Πρόεδρε, ώς πότε αυτή η χώρα 
θα λησμονεί την προσφορά μας»

Παρέμβαση ενώπιον του Προέδρου της Δημοκρατίας με αφορμή τα αποκαλυπτήρια μνημείου προς τιμήν του Ήρωα Ηλία Κωστένη
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Οι εργασίες του Διοικητικού Συμβουλίου 
πριν από τη συγκέντρωση στη ΔΕΘ

Π
ριν από την πανελλαδική ένστο-

λη διαμαρτυρία των Ομοσπον-

διών των Σωμάτων Ασφαλείας

στη Θεσσαλονίκη, συνεδρίασε (2 Σε-

πτεμβρίου 2016), το Δ.Σ. της Ομοσπον-

δίας μας με θέματα Ημερήσιας Διάτα-

ξης: Ενημέρωση από την Εκτελεστική

Γραμματεία, Προετοιμασία συγκέντρω-

σης διαμαρτυρίας, Αποφάσεις του Συμ-

βουλίου της Επικρατείας, κ.λπ.

Στην αρχή της συνεδρίασης, ο Πρό-

εδρος της Εκτελεστικής Γραμματείας κ.

Γρηγόρης Γερακαράκος αναφέρθηκε

στην σοβαρότητα της πανελλαδικής μας

διαμαρτυρίας, στην οποία είχαν κληθεί

να συμμετάσχουν συνάδελφοι στην

ενέργεια και στην αποστρατεία από τις

Ένοπλες Δυνάμεις και τα Σώματα

Ασφαλείας, καθώς και εκπρόσωποι των

πολιτικών κομμάτων. Την ίδια ημέρα,

όπως ανακοίνωσε, θα δινόταν συνέν-

τευξη τύπου σε κεντρικό ξενοδοχείο της

Θεσσαλονίκης, προκειμένου να γίνουν

γνωστά τα αιτήματά μας και μέσω της

δημοσιοποίησής τους να ασκηθεί πίεση

στην Κυβέρνηση. Τόνισε δε ότι ο συν-

δικαλιστικός μας αγώνας είναι διαρκής

και συγκρουσιακός και ότι θα ενταθεί το

προσεχές δίμηνο και εάν η Κυβέρνηση

δεν συμμορφωθεί με την τελευταία

απόφαση του ΣτΕ θα υπάρξουν απρό-

βλεπτες εξελίξεις, κατόπιν πρωτοπορια-

κών προτάσεων.

Στη συνέχεια, ενημέρωσε το Σώμα για

τη συνάντηση που είχε την προηγούμε-

νη ημέρα με τον Αναπληρωτή Υπουργό

Εσωτερικών και Διοικητικής Ανασυγ-

κρότησης κ. Νικόλαο ΤΟΣΚΑ, ο οποίος

δεν διέψευσε ότι δρομολογείται ένα νέο

ειδικό μισθολόγιο ΣΑ και ΕΔ, χωρίς

όμως να αναφερθεί στις αποφάσεις του

ΣτΕ, που ρητά αναφέρουν ότι οι αποδο-

χές των υπηρετούντων στα ΣΑ και στις

ΕΔ δεν μπορούν να καθοριστούν σε

επίπεδα αντίστοιχα και κατά μείζονα λό-

γο κατώτερα εκείνων που είχαν διαμορ-

φωθεί κατ΄ εφαρμογή του ν.4093/12.

Σε ό,τι αφορά την αναδιάταξη-ανα-

διάρθρωση των αστυνομικών υπηρε-

σιών, ο Πρόεδρος ζήτησε από τα μέλη

του Δ.Σ. να μελετήσουν τα προεδρικά

διατάγματα που μας απασχολούν από το

1988 καθώς επίσης και από τις Πρω-

τοβάθμιες Οργανώσεις να μελετήσουν

το τελευταίο σχέδιο π.δ. και να υποβάλ-

λουν παρατηρήσεις προκειμένου αυτές

να επιδοθούν στην πολιτική και φυσική

ηγεσία για περαιτέρω επεξεργασία.

Προσοχή στη λειτουργία μας
Ακολούθως, υπήρξαν τοποθετήσεις

του Αντιπροέδρου Οικονομικών κ. Βα-
σίλη Πανταζή σε θέματα αρμοδιότητάς

του, καθώς επίσης και μελών του Δ.Σ.

για προβλήματα που απασχολούν Πρω-

τοβάθμιες Οργανώσεις και όπως αυτά

έχουν κοινοποιηθεί στην Ομοσπονδία.

Ειδικότερα, ο Γενικός Γραμματέας κ.

Κωνσταντίνος Μαλλικόπουλος ανα-

φέρθηκε στην ενότητα του συνδικαλι-

στικού κινήματος και στην πολυφωνία

που πρέπει να διακρίνει τη λειτουργία

των συνδικαλιστικών παρατάξεων πλην

όμως αυτά να μην μεταλλαχθούν και

οδηγηθούν σε αντίθετα αποτελέσματα

από αυτά που προσδοκά το συνδικαλι-

στικό μας κίνημα.

Τονίστηκε, μάλιστα, από τους Προ-

έδρους της Εκτελεστικής Γραμματείας

και του Διοικητικού Συμβουλίου, κ.κ.

Γρηγόρη Γερακαράκο και Χρήστο
Μαυραγάνη ιδιαίτερα η καταστατική

λειτουργία της Ομοσπονδίας και των

Ενώσεων, λόγω του παρατηρούμενου

κινδύνου μη ορθής προβολής των δρά-

σεων και των θέσεών μας κυρίως μέσω

«αυθόρμητων» αναρτήσεων στα μέσα

κοινωνικής δικτύωσης, που έχουν χα-

ρακτηριστικά στρεβλώσεων και προσω-

πικής προβολής και πως καίρια ζητήμα-

τα πρέπει να τίθενται και να συζητούνται

στα αρμόδια όργανα.

Τέλος, το Διοικητικό Συμβούλιο κά-

λεσε τις Πρωτοβάθμιες Οργανώσεις να

δώσουν δυναμικό παρών στη Θεσσα-

λονίκη στις 9 Σεπτεμβρίου 2016 και

ώρα 18:00 (Πλατεία Δικαστηρίων-

Άγαλμα Βενιζέλου), στέλνοντας μηνύ-

ματα αγωνιστικότητας – αποφασιστικό-

τητας μέχρι τελικής δικαίωσης! Η ΖΩΗ

ΚΑΙ Η ΕΡΓΑΣΙΑ ΜΑΣ ΑΝΗΚΟΥΝ & ΔΕΝ

ΕΚΧΩΡΟΥΝΤΑΙ ΣΕ ΚΑΝΕΝΑΝ!! ΠΡΟ-

ΣΚΛΗΤΗΡΙΟ ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΙΑΣ!!!
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Έκτακτη συνεδρίαση του Διοικητικού Συμβουλίου
Οι Ομοσπονδίες ζητούν συνάντηση με τον ίδιο τον Πρωθυπουργό

Σ
υμβολική ένστολη διαμαρτυρία με αφορμή

τις ιστορικές αποφάσεις του Συμβουλίου της

Επικρατείας πραγματοποίησε η ΠΟΑΣΥ το

πρωί της 5ης Σεπτεμβρίου 2016 έξω από το ΣτΕ με

αποδέχτη την Ελληνική Κυβέρνηση και κύρια στό-

χευση την πλήρη συμμόρφωση του οικονομικού

της επιτελείου στα διατασσόμενα με τελεσίδικο και

ξεκάθαρο τρόπο από την Ολομέλεια του Συμβου-

λίου της Επικρατείας. 

«Οι αποφάσεις του ΣτΕ για τα κανάλια εφαρμό-

ζονται άμεσα! Οι αποφάσεις του ΣτΕ που δικαιώ-

νουν τους εργαζόμενους ένστολους, δεν εφαρμό-

ζονται ΠΟΤΕ!! Δυο μέτρα και δυο σταθμά; ΓΙΑΤΙ;

Αυτό είναι Δημοκρατία; Αυτό είναι Κράτος Δι-

καίου;», είναι τα πελώρια ερωτηματικά που τίθενται

και αποτυπώνονται στο πανό που αναρτήθηκε έξω

από το κτίριο του ΣτΕ επί της Πανεπιστημίου στο

πλαίσιο της παρέμβασης του Διοικητικού Συμβου-

λίου της Ομοσπονδίας. 

Δυστυχώς, για άλλη μια φορά βιώνουμε την

απαράδεκτη πρακτική του πολιτικού συστήματος να

μην εφαρμόζει δικαστικές αποφάσεις όταν αφο-

ρούν τον απλό πολίτη αλλά να σφυρίζει αδιάφορα

όταν πρόκειται το ίδιο το κράτος να ανταποκριθεί

στις υποχρεώσεις του, και μάλιστα, απαξιώνοντας

ακόμα και τη Δικαιοσύνη.

Καλούμε την Κυβέρνηση αντί να υπεκφεύγει με

την εκπόνηση νέου ειδικού μισθολογίου Σωμάτων

Ασφαλείας και Ενόπλων Δυνάμεων, όπως μας ανα-

κοινώθηκε από τον Αναπληρωτή Υπουργό Εσωτε-

ρικών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης, να συμ-

μορφωθεί πλήρως με τις αποφάσεις του ΣτΕ, απο-

καθιστώντας μισθούς και συντάξεις. Αυτό επιτάσσει

η συνταγματική τάξη, αυτό απαιτεί ο ένστολος!

Το συνδικαλιστικό μας κίνημα έχοντας πλήρη συ-

ναίσθηση του δίκαιου του αιτήματός μας, στέλνει

ηχηρό μήνυμα τόσο με τις παρεμβάσεις του όσο και

με την πανελλαδική ένστολη συγκέντρωση διαμαρ-

τυρίας Αστυνομικών, Πυροσβεστών και Λιμενικών

στη Θεσσαλονίκη (Πλατεία Δικαστηρίων - Άγαλμα

Βενιζέλου), την Παρασκευή 9/9/2016 και ώρα

18.00. Όσο η Κυβέρνηση συνεχίζει να αθετεί τις υπο-

χρεώσεις της, η σύγκρουση με τα ψέματά της θα είναι

διαρκής. Σεβαστείτε τους Ένστολους! Μην απαξιώνετε

τη ζωή μας! Oι αποφάσεις του Συμβουλίου της Επι-

κρατείας για τα ειδικά μισθολόγια ήταν εν γνώσει μας

από τις 18 Αυγούστου και αφορούν τις αντισυνταγ-

ματικές διατάξεις του ν. 4307/2014, τόσο όσον

αφορά στις μειωμένες αναδρομικές αποδοχές, όσο

και στις εφεξής μισθολογικές ρυθμίσεις στα μισθο-

λόγια των υπηρετούντων στα Σώματα Ασφαλείας.

Ύστερα από αυτή την μεγάλη δικαστική διεκδίκηση

και επιτυχία των Ομοσπονδιών, μοναδικό συνταγ-

ματικά ανεκτό μισθολόγιο που πρέπει να ισχύσει είναι

αυτό που καθορίζεται με τις διατάξεις του ν.

3205/2002, όπως ίσχυε μέχρι τον Ιούλιο του 2012.

Η απόφαση 1127/2016 της Ολομέλειας του ΣτΕ,

θα επιδοθεί, δια των νομικών συμβούλων Χαρ.
Μπουκουβάλα και Ρ. Μπαρμπούρη στον Υπουργό

Οικονομικών της Κυβέρνησης στις αρχές κιόλας της

προσεχούς εβδομάδας, λόγω μεγάλου όγκου. Οι

Ομοσπονδίες θα τάξουν εύλογη προθεσμία, ώστε η

Διοίκηση να συμμορφωθεί και να την υλοποιήσει,

για όλο το αστυνομικό προσωπικό.

Τ
ο Διοικητικό Συμβούλιο συνεδρίασε εκτάκτως

στις 22 Σεπτεμβρίου 2016 με αποκλειστικό θέ-

μα συζήτησης το υπό διαμόρφωση νέο ειδικό

μισθολόγιο και τις δράσεις και πρωτοβουλίες που

λαμβάνουμε για να αποτρέψουμε δυσμενείς επιπτώ-

σεις εις βάρος μας. Στην εισήγησή του ο Πρόεδρος

κ. Γρηγόρης ΓΕΡΑΚΑΡΑΚΟΣ, ενημέρωσε το Σώμα για

τη συνάντηση με τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας κ.

Πάνο ΚΑΜΜΕΝΟ, ο οποίος μας ενημέρωσε ότι η Κυ-

βέρνηση προωθεί νέο ειδικό μισθολόγιο Ενόπλων

Δυνάμεων και Σωμάτων Ασφαλείας, χωρίς να έχουν

αποφευχθεί οι μειώσεις των μισθών στα Σώματα

Ασφαλείας. Όσο για τις αποφάσεις του Συμβουλίου

της Επικρατείας, δεν τοποθετήθηκε καίτοι το επιση-

μάναμε. Σε ό,τι αφορά τους στρατιωτικούς, διευκρί-

νισε ότι έχουν εξασφαλισθεί τα απαιτούμενα κονδύλια

από τα εξοπλιστικά προγράμματα, τονίζοντάς του

ωστόσο ότι αυτά τα κονδύλια προέρχονται από το

υστέρημα του λαού και ως τέτοια δεν μπορούν να

«αξιοποιούνται» μονομερώς.

Όσο για τις μισθολογικές προαγωγές αυτές δεν

αποτελούν «προαπαιτούμενο» για την εκταμίευση της

δόσης και άρα κακώς συζητούνται με πρωτοβουλία

της κυβέρνησης σε αυτή τη φάση της διαμόρφωσης

του μισθολογίου. Ακολούθως, η συζήτηση συνεχίστη-

κε στην Γενική Διεύθυνση Οικονομικών του ΓΕΣ με

τον υποστράτηγο κ. Ζαχαρία Πρασάκη στον οποίο

μας παρέπεμψε ο κ. Υπουργός, προκειμένου να μας

εξειδικεύσει το νέο μισθολόγιο. Όμως, χωρίς να μας

επιδειχθούν συγκεκριμένες προτάσεις του υπό δια-

μόρφωση σχεδίου, τονίστηκε ότι αυτές αποτελούν

συνάρτηση του βαθμολογίου-μισθολογίου, παρατη-

ρώντας μάλιστα ότι από την πλευρά των Σωμάτων

Ασφαλείας δεν έχουν κατατεθεί επ' αυτών προτάσεις.

Η Ομοσπονδία μας, δια του Αντιπροέδρου Οικο-

νομικών κ. Βασίλη ΠΑΝΤΑΖΗ τόνισε ότι δεν πρέπει

να συνδέεται το βαθμολόγιο με το μισθολόγιο και ότι

κόκκινη γραμμή για μας αποτελούν οι αποφάσεις του

ΣτΕ και τίποτε περισσότερο.

Το Δ.Σ. ενημερώθηκε, επίσης, για το έγγραφο-

απάντηση του υπουργού Οικονομικών και τις επαφές

μας με τον Αναπληρωτή Υπουργό Εσωτερικών και Δι-

οικητικής Ανασυγκρότησης κ. Νικόλαο ΤΟΣΚΑ ο οποί-

ος αφού επικοινώνησε τηλεφωνικώς με τον συνάδελ-

φό του, Αναπληρωτή Υπουργό Οικονομικών, μας συ-

νέστησε να μην βιαζόμαστε διότι υπάρχει χρόνος.

Από την πλευρά του νομικού συμβούλου μας κ.

Χαράλαμπου ΜΠΟΥΚΟΥΒΑΛΑ αναπτύχθηκε η άποψη

ότι για τους ένστολους δυο είναι οι βασικοί διεκδι-

κητικοί άξονες, όπως απορρέουν και από τις αποφά-

σεις του ΣτΕ, ότι α) το ειδικό μισθολόγιο είναι ενιαίο

και αδιαίρετο για όλους, άρα θα πρέπει να αποφευχ-

θεί ο κατακερματισμός και οι αποσχιστικές τάσεις και

β) η απόφαση αυτή καθ' εαυτή του ΣτΕ ορίζει ρητά ως

κατώτερο επίπεδο αξιοπρεπούς διαβίωσης των εν-

στόλων αυτά που ίσχυαν τον Ιούλιο του 2012. Η δε

επιχειρηματολογία περί μη ύπαρξης βαθμολογίου δεν

συσχετίζεται με το μισθολόγιο.

Κατά τη συζήτηση που ακολούθησε, ο πρόεδρος

ζήτησε προτάσεις για τις μορφές κινητοποιήσεων

που θα πραγματοποιηθούν το προσεχές διάστημα

σε πανελλαδικό και τοπικό επίπεδο από κοινού με

τις Ομοσπονδίες των Σωμάτων Ασφαλείας, αλλά

και με άλλους μαζικούς φορείς και το εργατικό κί-

νημα, όπως πρόσφατα επιδιώξαμε στο πλαίσιο και

της συνάντησής μας με το ΠΑΜΕ, το οποίο χαιρέ-

τησε την πρωτοβουλία μας και δήλωσε παρών στο

προσκλητήριό μας.

Τέλος, το Δ.Σ. εξουσιοδότησε την Ε.Γ. να λάβει

πρωτοβουλίες και ενέργειες που εκείνη κρίνει επιβε-

βλημένες, ανάλογα με τις εξελίξεις.

Να συναντήσουμε τον Πρωθυπουργό
Να συμπληρώσουμε ότι οι Ομοσπονδίες είχαν ζη-

τήσει επισταμένα να συναντήσουν τον Υπουργό Οι-

κονομικών κ. Γιώργο Χουλιαράκη, τονίζοντάς του ότι

από άλλα στελέχη της Κυβέρνησης «έχουμε πληρο-

φορηθεί ότι καταρτίζεται νέο ειδικό μισθολόγιο με

«ουδέτερο δημοσιονομικό αποτέλεσμα» για δεύτερη

φορά», κι εκείνος μας παρέπεμψε στα άλλα συναρ-

μόδια υπουργεία. 

Κατόπιν τούτου, οι Ομοσπονδίες ζήτησαν συ-

νάντηση με τον ίδιο τον Πρωθυπουργό, τονίζοντας

στο σχετικό έγγραφο ότι «ζητούμενο ήταν και εξα-

κολουθεί να είναι η διατήρηση της ιδιαίτερης μι-

σθολογικής αντιμετώπισης των στελεχών των Σω-

μάτων Ασφαλείας και των Ενόπλων Δυνάμεων,

ώστε να εξασφαλίζεται η αξιοπρεπής διαβίωσή

τους, με δεδομένη την επικινδυνότητα και ιδιαιτε-

ρότητα του λειτουργήματός τους.

Αυτό είναι το παγιωμένο αίτημα των ενστόλων, που

θωρακίζεται πλέον και από τις αποφάσεις του Ανω-

τάτου Ακυρωτικού Δικαστηρίου.

Ο δρόμος είναι μακρύς ακόμα και η συγκυρία δυ-

σμενής, χωρίς ευθύνη των στελεχών των Σωμάτων

Ασφαλείας και Ενόπλων Δυνάμεων. Το υπέρτερο

αγαθό της εσωτερικής ειρήνης και ασφάλειας περνά

μέσα και από τα ειδικά μισθολόγια. Όπως ακριβώς

και από αυτά των δικαστικών λειτουργών, των πανε-

πιστημιακών και των ιατρών!

Ο Πρωθυπουργός, προφανώς αστειεύτηκε στην

«παρότρυνσή του» να συλλάβουμε τον Αρχηγό της

Αξιωματικής Αντιπολίτευσης. Επειδή, όμως, ούτε ο

θεσμός της Δημοκρατίας, ούτε αυτοί που την εκπρο-

σωπούν, αλλά ούτε και το φλέγον ζήτημα των ειδικών

μισθολογίων προσφέρονται για αστεϊσμούς, επιβάλ-

λεται ο κύριος Πρωθυπουργός αμέσως μετά την επι-

στροφή του από το εξωτερικό, να δεχθεί αντιπροσω-

πεία των Ομοσπονδιών μας, ώστε να δεσμευθεί επι-

τέλους για το ερήμην μας κυοφορούμενο ειδικό μι-

σθολόγιο και την υλοποίηση των αμετάκλητων δικα-

στικών αποφάσεων του ΣτΕ, βάζοντας τέλος στις δια-

φορετικές και πολλές φορές αντίθετες προσεγγίσεις

και δηλώσεις των συναρμόδιων Υπουργών του».

Αυτό είναι Δημοκρατία; Αυτό είναι Κράτος Δικαίου;

Σ
το πλαίσιο των συ-

ναντήσεών μας και

ενόψει της εντατι-

κοποίησης των κινητο-

ποιήσεών μας με στόχο

την πλήρη συμμόρφωση

της Κυβέρνησης προς τις

Αποφάσεις του Συμβουλί-

ου της Επικρατείας (ΣτΕ),

ενημερώσαμε τους προέδρους της Διαρκούς

Επιτροπής Δημόσιας Διοίκησης Δημόσιας Τά-

ξης και Δικαιοσύνης, κ. Αντώνη ΣΥΡΙΓΟ και της

Διαρκούς Επιτροπής Οικονομικών Θεμάτων, κ.

Γεράσιμο ΜΠΑΛΑΟΥΡΑ, για το ουσιαστικό πε-

ριεχόμενο των Αποφάσεων αυτών ώστε με τη

θεσμική τους ιδιότητα να συμβάλλουν, τόσο

στη δικαίωση των αγώνων μας, όσο και στην

προστασία των θεσμών που κατά απαράδεκτο

τρόπο απαξιώνονται από τους Κυβερνώντες.

Στους κ.κ. Προέδρους επιδώσαμε τις ιστο-

ρικές Αποφάσεις του ΣτΕ και παραθέσαμε τα

επιχειρήματά μας, τονίζοντας ότι σε αντίθεση

με όσα υποστηρίζει η Κυβέρνηση περί δημο-

σιονομικής αδυναμίας, το Ανώτατο Ακυρωτικό

Δικαστήριο, έκρινε αντισυνταγματικές τις δια-

τάξεις που επέβαλαν τις περικοπές, αναγνωρί-

ζοντας τον ιδιαίτερο ρόλο και το ιδιαίτερο ερ-

γασιακό καθεστώς των

υπηρετούντων στα Σώ-

ματα Ασφαλείας έναντι

των άλλων δημοσίων

λειτουργών και υπαλ-

λήλων. Επιβάλλεται,

επομένως, για λόγους

δημοσίου συμφέροντος

η εύρυθμη λειτουργία

των Σωμάτων Ασφαλείας και όχι η συνέχιση της

πολιτικής των περικοπών στο χώρο μας.

Τονίσαμε δε ότι τυχόν προώθηση προς ψή-

φιση από τη Βουλή των Ελλήνων νέων αντι-

συνταγματικών διατάξεων στο όνομα του εξορ-

θολογισμού των ειδικών μισθολογίων, πρέπει

να συναντήσει και τη δική τους άρνηση έτσι

ώστε να μην περάσουν αυτές από τις αρμόδιες

Επιτροπές της Βουλής, διότι συνταγματική και

δίκαιη ρύθμιση συνιστά η αναγνώριση της επι-

κινδυνότητας του λειτουργήματός μας και η

πλήρης συμμόρφωση του Υπουργείου Οικονο-

μικών προς τις αποφάσεις του ΣτΕ.

Οι κ.κ. Πρόεδροι παρέλαβαν τις αποφάσεις

του ΣτΕ και άκουσαν με προσοχή τις θέσεις

μας. Όπως έχουμε τονίσει προς όλες τις κα-

τευθύνσεις, η σύγκρουση με τα ψέματα και την

υποκρισία θα είναι σταθερή και ανυποχώρητη.

Μη δεχθείτε 
αντισυνταγματικές διατάξεις
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Τ
ο εναρκτήριο λάκτισμα για την υλοποίηση

νέων δυναμικών κινητοποιήσεων -σε τοπικό

και πανελλαδικό επίπεδο- δόθηκε την Πα-

ρασκευή 9/9/2016, από τη Θεσσαλονίκη, με τη

μεγαλειώδη σε παλμό, «χρώμα» και όγκο συγκέν-

τρωση διαμαρτυρίας μας στο Άγαλμα του Ελευθε-

ρίου Βενιζέλου και την πορεία που πραγματοποι-

ήθηκε, μέσω των κεντρικών οδών της πόλεως,

προς το Υπουργείο Μακεδονίας-Θράκης, όπου,

ενώ είχαμε ενημερώσει την κα. Υπουργό Μαρία
Κόλλια-Τσαρουχά, για την πρόθεσή μας να της

επιδώσουμε το Ψήφισμα Διαμαρτυρίας, εκείνη

απουσίαζε «μεγαλοπρεπώς»...

Κυρίως, όμως, η αποφασιστικότητα και η δυνα-

μική του συνδικαλιστικού μας κινήματος για συνέ-

χιση του αγώνα μας με ακόμα μεγαλύτερο πείσμα,

συμμετοχή και διεύρυνση των συμμαχιών μας, επι-

βεβαιώθηκε και επισφραγίστηκε το διήμερο που

ακολούθησε, με την επίσκεψη του κ. Πρωθυπουρ-

γού στην 81η ΔΕΘ και όσα τη χαρακτήρισαν.

Ο Πρωθυπουργός κ. Αλέξης Τσίπρας τόσο κατά

τα εγκαίνια της ΔΕΘ όσο και κατά την καθιερωμένη

συνέντευξη τύπου, πέρα από μια λακωνική αναφορά

για την προσφορά των Ενόπλων Δυνάμεων και της

Αστυνομίας (άραγε στο Πυροσβεστικό και στο Λι-

μενικό Σώμα γιατί δεν αναφέρθηκε;) απέφυγε προ-

κλητικά να πει οτιδήποτε άλλο, αλλά και να απαντή-

σει στα καίρια ερωτήματα που θέτουμε, από καιρό,

στον ίδιο προσωπικά όσο και στο οικονομικό του

επιτελείο σχετικά με τη μη συμμόρφωσή τους προς

τις αποφάσεις του Συμβουλίου της Επικρατείας, την

ουσιαστική ενίσχυση των προϋπολογισμών λειτουρ-

γίας των Σωμάτων Ασφαλείας, τη θωράκιση των εν-

στόλων από τους επαγγελματικούς κινδύνους κ.λπ.

Είναι σαφές ότι το συνδικαλιστικό μας κίνημα

κατόπιν τούτων:

1. Συνεχίζει να ζητά επιμόνως συνάντηση με τον

ίδιο τον Πρωθυπουργό προκειμένου να του κατα-

στήσει σαφές ότι ο εμπαιγμός των ενστόλων έχει

και τα όριά του.

2. Θέτει προ των ευθυνών τους όλους τους πο-

λιτικούς και πολιτειακούς παράγοντες, από τον

Πρόεδρο της Δημοκρατίας και τον Πρόεδρο της

Βουλής έως τους Αρχηγούς των Πολιτικών Κομ-

μάτων, τους οποίους καλεί να αναλάβουν πρωτο-

βουλίες ώστε το αμέσως προσεχές διάστημα όχι

μόνο να λάβουν θέση για το επίμαχο ζήτημα αλλά

και να συμβάλουν στο να μην περάσει νομοθέτημα

που να αντίκειται στις αποφάσεις του ΣτΕ, επ' ωφε-

λεία των ενστόλων και του θεσμού που υπηρετούν.

3. Καλεί τους μαζικούς φορείς να εκφράσουν την

αλληλεγγύη τους στο δίκαιο αίτημά μας απαιτώντας

από την Κυβέρνηση να επιδείξει εμπράκτως τον προ-

σήκοντα σεβασμό προς την Ελληνική Δικαιοσύνη και

τις αποφάσεις του Συμβουλίου της Επικρατείας.

Το «παρών» έδωσαν ο Βουλευτής του ΚΚΕ, κ.

Αθανάσιος Βαρδάλης, και εκ μέρους της ΛΑΕ ο

πρώην Γενικός Γραμματέας Πολιτικής Προστασίας,

κ. Τάσος Μαυρόπουλος. Από τα υπόλοιπα κόμ-

ματα που προσκλήθηκαν, ουδείς είχε την ευαισθη-

σία να παραστεί! Στο προσκλητήριο της Θεσσαλο-

νίκης, ανταποκρίθηκαν ένθερμα χιλιάδες συνά-

δελφοί μας τους οποίους ευχαριστούμε από καρ-

διάς και καλούμε να συνεχίσουν να ενισχύουν την

προσπάθειά μας μεταφέροντας παντού στις Υπη-

ρεσίες και στις κοινωνίες που διαβιούν, τα δίκαια

αιτήματά μας. Τα μηνύματα που εκπέμπουμε προς

πάσα κατεύθυνση, είναι ξεκάθαρα: Τέρμα στα ψέ-

ματα και στις αυταπάτες τους. Σεβαστείτε τους εν-

στόλους.

Συγκινητική ήταν τέλος, η ανταπόκριση των εν

ενεργεία και εν αποστρατεία στρατιωτικών, που

εκπροσωπήθηκαν από το Πανελλήνιο Συντονιστικό

Ενόπλων Δυνάμεων (ΠΑΣΕΔ) και πολλούς άλλους

φορείς, καθώς και των συνταξιούχων συναδέλ-

φων μας από τα Σώματα Ασφαλείας που εκπρο-

σωπήθηκαν από την Πανελλήνια Ομοσπονδία

Αποστράτων Σωμάτων Ασφαλείας και Ενώσεις

Αποστράτων από πολλά γεωγραφικά διαμερίσμα-

τα. Αγώνας μέχρις εσχάτων!!!

Μ Ε Γ Α Λ Ε Ι Ω Δ Η Σ

Τέρμα στα ψέματα  
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Α
πευθύνοντας αγωνιστικό χαι-

ρετισμό στη μεγαλειώδη συγ-

κέντρωση, ο πρόεδρος της

ΠΟΑΣΥ κ. Γρηγόρης Γερακαράκος,

αναφέρθηκε στον Ελευθέριο Βενιζέλο,

τον ιδρυτή της Αστυνομίας Πόλεων

και του Λιμενικού, που σήμερα αντι-

μετωπίζουν πάμπολλα προβλήματα και

τόνισε ότι οφείλουμε να σταματήσου-

με το ξεθεμέλιωμα του κράτους.

Τόνισε δε σε υψηλούς τόνους ότι

θα υπάρξει συνέχεια των κινητοποι-

ήσεών μας γνωρίζοντας ότι αυτές θα

πιάνουν τόπο όσο πιο μαζικές και όσο

πιο δυναμικές θα γίνονται. 

Αναφερόμενος στις ευθύνες των

κυβερνώντων, τόνισε ότι είναι γνωστά

σ’ αυτούς τα αιτήματά μας και γι’ αυτό

θα συνεχίσουμε να καταγγέλλουμε τη

συμπεριφορά τους, απαιτώντας το δί-

κιο μας. Και θα το βρίσκουμε, γιατί το

δίκιο, είναι με το μέρος μας. Ας το κα-

ταλάβουν λοιπόν αυτό, τόσο στην Κυ-

βέρνηση όσο και στην Αντιπολίτευση.

Το χάιδεμα των αφτιών τελείωσε. Τε-

λείωσαν τα ψέματα, και κάθε κατερ-

γάρης, στον πάγκο του.

Στη συνέχεια αναφέρθηκε στη συ-

νέντευξη τύπου που είχαν δώσει οι

Ομοσπονδίες νωρίτερα το πρωί στο

Μακεδονία Παλλάς τονίζοντας ότι πέ-

ρα από την καθιερωμένη επίδοση του

ψηφίσματος στα πολιτικά κόμματα,

αυτή τη φορά θα επιδοθούν και οι

αποφάσεις του ΣτΕ, ενώ θα χρησιμο-

ποιηθούν όλα τα ένδικα μέσα και μά-

λιστα και κατά του αναπληρωτή

υπουργού Οικονομικών κ. Γιώργου
Χουλιαράκη, που δεν είναι καν βου-

λευτής και δεν έχει ασυλία…

«Μάς έχουν αποδυναμώσει, αλλά

δίνουμε έναν αγώνα ζωής. Έναν

αγώνα για την αξιοπρέπειά μας. Έναν

αγώνα για να μη χαθεί το αγαθό της

ασφάλειας του πολίτη.

Συναδέλφισσες, συνάδελφοι

Απευθύνω ένα μεγάλο Ευχαριστώ, σε

όλους τους Αστυνομικούς, τους Πυρο-

σβέστες και τους Λιμενικούς, αλλά και

στα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμενων

που δίνουν μαζί μας αυτόν τον σκληρό

αγώνα, μια μόλις μέρα, πριν από τα εγ-

καίνια της Διεθνούς Έκθεσης από τον

Πρωθυπουργό της Χώρας. Και με την

ευκαιρία αυτή, τον καλώ και του

υπενθυμίζω από αυτό εδώ το βήμα, να

κάνει πράξη τις καλές προθέσεις, που

λέει ότι έχει για τους ένστολους.

Χορτάσαμε κύριε Πρωθυπουργέ από

υποσχέσεις και λόγια παρηγοριάς.

Ιδού πεδίον δόξης λαμπρόν, να κα-

λέσετε σήμερα κιόλας τους οικονομι-

κούς σας υπουργούς, να σταματή-

σουν τον εμπαιγμό με τα ειδικά μι-

σθολόγια -που πότε παγώνουν και

πότε ξεπαγώνουν με τις μισθολογικές

προαγωγές- και να τους ζητήσετε να

εφαρμόσουν στο ακέραιο τις αποφά-

σεις της Δικαιοσύνης.

Γιατί δεν μπορεί οι αποφάσεις του

ΣτΕ να εφαρμόζονται όταν έχουν φο-

ροεισπρακτικό χαρακτήρα, αλλά να

μην εφαρμόζονται ΠΟΤΕ(!), όταν το

κράτος πρέπει να πληρώσει… 

Δυο μέτρα και δυο σταθμά δεν χω-

ράνε σε ένα ευνομούμενο κράτος.

Αυτό δεν είναι Δημοκρατία!!! Αυτό δεν

είναι Κράτος Δικαίου!!!

Κλείνοντας, συναδέλφισσες και

συνάδελφοι, Σας καλώ όλους μαζί να

στείλουμε ένα ηχηρό μήνυμα προς

κάθε κατεύθυνση. Η σύγκρουση με τα

ψέματά τους θα είναι διαρκείας. Ας το

καταλάβουν όλοι τους ότι ο αγώνας

μόλις τώρα αρχίζει».

ΓΡΗΓΟΡΗΣ ΓΕΡΑΚΑΡΑΚΟΣ

Χορτάσαμε κύριε Πρωθυπουργέ 
από υποσχέσεις και λόγια παρηγοριάς

Η  Σ Υ Κ Γ Ε Ν Τ Ρ Ω Σ Η  Τ Η Σ  Θ Ε Σ Σ Α Λ Ο Ν Ι Κ Η Σ

 και στις αυταπάτες τους
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Σ
ήμερα, 09 Σεπτεμβρίου 2016,

λίγο πριν από τις εξαγγελίες του

Πρωθυπουργού, στο πλαίσιο

των εγκαινίων της 81ης Διεθνούς Έκ-

θεσης Θεσσαλονίκης, με τη δυναμική

μας συμμετοχή στην πανελλαδική έν-

στολη συγκέντρωση διαμαρτυρίας,

στην οποία έδωσαν το «παρών» και

συνάδελφοί μας στην ενέργεια και

στην αποστρατεία από τα Σώματα

Ασφαλείας και τις Ένοπλες Δυνάμεις,

εμείς οι Αστυνομικοί, οι Πυροσβέστες

και οι Λιμενικοί, στέλνουμε από κάθε

γωνιά της Ελλάδας ένα ηχηρό μήνυμα

στους Κυβερνώντες και συνολικά στο

πολιτικό σύστημα της Χώρας: 

Φυλάττουμε Θερμοπύλες με κάθε τί-

μημα, αλλά όλα έχουν και τα όριά τους!

Η αξιοπρέπειά μας είναι αδιαπραγ-

μάτευτη αξία και ουδείς δικαιούται να

τη θυσιάζει στο όνομα δήθεν της σω-

τηρίας της χώρας, συνεχίζοντας την

ανελέητη οικονομική μας αφαίμαξη,

την υποχρηματοδότηση της λειτουρ-

γίας των Υπηρεσιών και την υποτίμη-

ση της ζωής και της υπόστασής μας.

Γι’ αυτό ΕΝΤΕΙΝΟΥΜΕ ΤΟΝ ΑΓΩΝΑ

ΜΑΣ ενάντια στα ψέματα και στα μνη-

μόνια της εξαθλίωσης, τονίζοντας

προς κάθε κατεύθυνση ότι η σύγ-

κρουση με αυτά, θα είναι μετωπική και

δυναμική.

ΔΗΛΩΝΟΥΜΕ επίσης, ότι η διαρκής

και ατέρμονη συνέχεια του συνδικα-

λιστικού μας κινήματος, σηματοδοτεί

μια πορεία δίχως τέλος έως την ορι-

στική επικράτηση και δικαίωση του

σκοπού του. Αυτή η προσπάθεια, θα

ευοδωθεί μέσα από την σκληρή και

επίμοχθη διαδικασία ενάντια σε κάθε

τι που επιβουλεύεται τον Ιερό μας

Αγώνα και την μεγάλη Εθνική προ-

σπάθεια που καταβάλλουμε όλοι μας,

για την Ανόρθωση της Χώρας και της

αξιοπρέπειας των Ελλήνων Πολιτών. 

Η ανακολουθία λόγων και έργων

της Κυβέρνησης, μας οδηγεί όλους

στην κοινή συστράτευση για την ανα-

τροπή των πιο αντιλαϊκών μέτρων που

επεβλήθησαν στην Κοινωνία και μά-

λιστα από μια συγκυβέρνηση που εν-

στερνίζεται τις αξίες και τη φιλοσοφία

της Αριστεράς. Ειδικότερα, διεκδικού-

με και απαιτούμε: 

• Άρση των μισθολογικών μας περι-

κοπών και πλήρη συμμόρφωση της

Κυβέρνησης σε όλες τις αποφάσεις

του Συμβουλίου της Επικρατείας. 

• Διασφάλιση των ασφαλιστικών μας

Ταμείων και διατήρηση της αυτοτέ-

λειας αυτών.

• Ενίσχυση του αξιόμαχου των Σωμά-

των Ασφαλείας με νέες προσλήψεις,

με τον εκσυγχρονισμό υποδομών

και μέσων, αλλά και με την καθολική

και έμπρακτη αναγνώριση του έργου

μας από τους Κυβερνώντες.

• Tην αναγνώριση του επαγγέλματος που

επιτελούμε ως επικίνδυνου και ανθυγι-

εινού και την καθιέρωση ιατρού εργα-

σίας, σύμφωνα με την εργατική νομο-

θεσία. 

• Τη διασφάλιση της καταβολής κύ-

ριων και επικουρικών συντάξεων σε

ανεκτά επίπεδα διαβίωσης και όχι

υπό τη μορφή φιλοδωρήματος. 

• Την αναβάθμιση του κοινωνικού

κράτους και των παρεχόμενων αγα-

θών και υπηρεσιών στον τομέα της

Πρόνοιας, της Υγείας και της Παι-

δείας.

Τέλος, εκφράζουμε την αλληλεγ-

γύη μας στους ενεργούς συμπολίτες

μας και χαιρετίζουμε τις ειρηνικές εκ-

δηλώσεις διαμαρτυρίας τους. Ως πο-

λίτες αυτής της Χώρας βιώνουμε τα

ίδια προβλήματα και έχουμε τις ίδιες

αγωνίες για το μέλλον. Γι' αυτό επιζη-

τούμε έναν άλλο ρόλο, του κοινωνικά

χρήσιμου ένστολου συνειδητοποιημέ-

νου πολίτη, που υποφέρει από τις συ-

νέπειες της κρίσης το ίδιο όπως και οι

συμπολίτες μας. 

Τα Σώματα Ασφαλείας αποτελούν

και πρέπει να αποτελούν παράγοντα

ομαλότητας στο πλαίσιο των δημο-

κρατικών λειτουργιών του πολιτεύμα-

τος. Ως θεσμικοί φορείς, καλούμε την

ελληνική Κυβέρνηση να μη φέρνει αν-

τιμέτωπη την κοινωνία με τις δυνάμεις

των Σωμάτων Ασφαλείας, αλλά να

υπηρετεί το κράτος δικαίου που πρε-

σβεύεται και όχι λογικές, καταδικα-

σμένες στη συνείδηση ακόμα και των

πολιτών που την στήριξαν με τη ψήφο

τους. Σεβαστείτε Τους Ένστολους!

Σύγκρουση με τα ψέματά τους!!! 

Θεσσαλονίκη, 09 Σεπτεμβρίου 2016

Μ
ε κυρίαρχα συνθήματα, «Τα

λεφτά δεν είναι του Στρατού,

είναι του Ελληνικού Λαού» και

«Καμμένε θυμήσου την υπόσχεσή σου

κι αν δεν μπορείς, άντε παραιτήσου», οι

Ομοσπονδίες μας σε συνέχεια της πα-

νελλαδικής ένστολης διαμαρτυρίας στη

Θεσσαλονίκη, όπως είχαν προαναγγεί-

λει, πραγματοποίησαν (27/9/16) την

πρώτη εκδήλωση διαμαρτυρίας έξω από

το Υπουργείο Εθνικής Αμύνης, στη λε-

ωφόρο Μεσογείων, απαντώντας με αυ-

τόν τον τρόπο στην ανακολουθία λόγων

και έργων του Προέδρου των Ανεξάρ-

τητων Ελλήνων και νυν Υπουργού Εθνι-

κής Αμύνης κ. Πάνου ΚΑΜΜΕΝΟΥ.

Ο συγκυβερνήτης κος Πάνος ΚΑΜΜΕ-

ΝΟΣ, κατελήφθη «ψευδόμενος», όπως

αποδεικνύεται περίτρανα από τα ηχητικά

ντοκουμέντα των δηλώσεών του πριν και

μετά την ανάληψη των καθηκόντων του,

ως υπουργού, στον ευαίσθητο τομέα της

Εθνικής Αμύνης της Χώρας.

Από τις δημόσιες καταγγελίες και δε-

σμεύσεις του, πριν από τις εκλογές, ότι

πρέπει να γίνουν σεβαστές οι αποφά-

σεις του Συμβουλίου της Επικρατείας,

διότι όπως πολύ σωστά έλεγε τότε, ήταν

αντισυνταγματικές οι διατάξεις που επέ-

βαλαν άδικες μισθολογικές περικοπές

πριν από το 2012, έφτασε τώρα στο

σημείο να διχάζει τους ενστόλους, προ-

ωθώντας ανεπίτρεπτους διαχωρισμούς

σε «δικούς μου» και «δικούς τους» με

μόνο μέλημά του, την απόκρυψη της

αλήθειας. Αλήθεια αμείλικτη και για τον

ίδιο, αφού αδιάψευστος μάρτυρας είναι

από τη μια οι κατά καιρούς δηλώσεις

του και από την άλλη το κυοφορούμενο

νέο ειδικό μισθολόγιο Σωμάτων Ασφα-

λείας και Ενόπλων Δυνάμεων, το οποίο

αποτελεί συνέχεια των μνημονιακών

περικοπών και αδικιών εις βάρος των

ενστόλων. Διότι, τι άλλο παρά την πο-

λιτική των περικοπών εξυπηρετούν τα

«εφευρήματα» άλλοτε του παγώματος

και ξεπαγώματος των μισθολογικών

προαγωγών, άλλοτε των ισοδυνάμων

και άλλοτε των εξαιρέσεων και των

προσωπικών διαφορών, ενώ το μόνο

ορθό και αναμενόμενο από εμάς μέτρο,

είναι ο σεβασμός τόσο στις αποφάσεις

της Δικαιοσύνης όσο και στους θεσμούς

που εκπροσωπούμε;

Όσο για το «ποιοι παλεύουν πραγμα-

τικά», θα φανεί εκ του αποτελέσματος

(εφαρμογή απόφασης του ΣτΕ). Σε

όσους νομίζουν δε, ότι δεν εκφράζουμε

τις αγωνίες των συναδέλφων μας αλλά

κάνουμε μικροπολιτική, δηλώνουμε ότι

τα «ΠΕΛΑΤΑΚΙΑ» τελείωσαν για όλους.

Τέλος, οι Ομοσπονδίες συνεχίζουν

τον αγώνα για πλήρη συμμόρφωση της

Κυβέρνησης στις αποφάσεις του ΣτΕ,

απορρίπτουν διχαστικές πρακτικές και

καλούν τους αρμόδιους υπουργούς να

κάνουν πράξη τις δεσμεύσεις τους.

«Τα λεφτά δεν είναι του Στρατού, 
είναι του Ελληνικού Λαού»

ΤΟ ΨΗΦΙΣΜΑ
Σεβαστείτε τους Ένστολους! Σύγκρουση με τα ψέματά τους! 
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ΛΑΚΩΝΙΑ

Π
ρωτιά της αστυνομικής οικογένειας στην αθλητική διοργάνωση αγώ-

νων πυγμαχίας που διεξήχθησαν στα Ιωάννινα. Ένα ξεχωριστό θέαμα

απόλαυσαν στην πλατεία Μαβίλη στο Μώλο οι πολίτες αλλά και οι επι-

σκέπτες της πόλης των Ιωαννίνων με την διεξαγωγή του Tiger boxing cup,

μιας αθλητικής διοργάνωσης αγώνων πυγμαχίας, υπό την αιγίδα της Ελληνικής

Ομοσπονδίας Πυγμαχίας και με τη συμμετοχή των αθλητικών συλλόγων: ARIS

boxing club Θεσσαλονίκης, Πυγμαχικός Γ.Σ. Αμφιλοχίας, ΣΒΑ Πολυδάμας Άρ-

τας, ΣΔ Πυθαγόρας Αγρινίου και Tiger Boxing Club Ιωαννίνων. Δυναμικό «πα-

ρών» έδωσε και σ’ αυτή τη διοργάνωση η αστυνομική οικογένεια καθώς αρ-

κετά ήταν τα παιδιά των συναδέλφων που αγωνίστηκαν, διεκδικώντας μάλιστα

επάξια πρωτιές. Χαρακτηριστικό παράδειγμα ο κ. Ιάσωνας ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ, νικητής

στην κατηγορία νέων 69 κιλών και πρωταθλητής Ελλάδος στην κατηγορία νέ-

ων 64ων κιλών, γιός του συναδέλφου μας Τάσου ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ, ο οποίος υπη-

ρετεί στο Σταθμό Τροχαίας Μετσόβου.

Τη βράβευση του αθλητή έκανε ο Πρόεδρος της Ένωσης Αστυνομικών
Υπαλλήλων Ιωαννίνων κ. Κωνσταντίνος ΚΙΤΣΙΟΣ, ο οποίος με δηλώσεις του

συνεχάρη, τόσο τον ίδιο, όσο και όλους τους αθλητές, οι οποίοι συναγωνιζό-

μενοι μέσα από το πνεύμα και τα ιδεώδη του ευ αγωνίζεσθαι εξέπληξαν ευχά-

ριστα το κοινό, μη παραλείποντας μάλιστα να εξάρει την στάση του Πανεπι-

στημίου Ιωαννίνων και του πρύτανη κ. Γεωργίου ΚΑΨΑΛΗ ο οποίος ήταν πα-

ρών στην εκδήλωση, για την διάθεση του πανεπιστημιακού γυμναστηρίου σε

αθλητικούς συλλόγους της πόλης.

ΙΩΑΝΝΙΝΑ

Πρωτιά της αστυνομικής
οικογένειας 

Σ
υνάντηση εκπροσώ-

πων των Διοικητικών

Συμβουλίων των

Πρωτοβάθμιων Ενώσεων
Αστυνομικών Υπαλλήλων
Ροδόπης, Ορεστιάδας,
Αλεξανδρούπολης, Καβά-
λας, Δράμας και Ξάνθης
πραγματοποιήθηκε με τον

Γενικό Περιφερειακό Αστυ-

νομικό Διευθυντή Αν. Μ. &

Θ. Ταξίαρχο κ. ΜΕΝΕΞΙΔΗ
Νικόλαο.

Τα Προεδρεία εξέφρασαν τα προβλή-

ματα που αντιμετωπίζουν το τελευταίο

χρονικό διάστημα οι συνάδελφοι που

απαρτίζουν τις Διμοιρίες Υποστήριξης

καθώς και των αστυνομικών που στελε-

χώνουν τις Ομάδες Πρόληψης και Κα-

ταστολής Εγκληματικότητας (Ο.Π.Κ.Ε.).

Ειδικότερα τέθηκαν προς συζήτηση και

χρήζουν άμεσης αντιμετώπισης τα εξής:

α) Η συχνότητα των μετακινήσεων πέρα

των γεωγραφικών ορίων των νομών.

β) Η μη έγκαιρη ενημέρωση του προσω-

πικού και η καθυστέρηση έκδοσης

των σχετικών διαταγών.

γ) Η μη τήρηση των διατάξεων που ορί-

ζονται στο Π.Δ 394/2001 & στο Π.Δ

173/130 και αφορούν το ωράριο

εργασίας και τις ώρες υπερεργασίας.

δ) Η αναγκαιότητα εφοδιασμού με τον

κατάλληλο υλικοτεχνικό εξοπλισμό.

ε) Η έλλειψη Διοικητικής μέριμνας.

στ) Η αδυναμία χορήγησης ημερήσιων

αναπαύσεων εν μέσω προγραμματι-

σμένων κανονικών αδειών.

ζ) Η μη ορθή αξιολόγηση των κατά πε-

ρίπτωση «πληροφοριών» με αποτέλε-

σμα την κατασπατάληση ανθρωπίνων

πόρων και δυναμικού.

η) Η ένταξη αστυνομικών που υπηρε-

τούν σε Ο.Π.Κ.Ε. στον κατάλογο δι-

καιούχων του επιδόματος

Δ.Υ. 

Όπως ανακοίνωσαν οι

Ενώσεις, «ο κ. Γενικός

αφουγκραζόμενος τα προ-

βλήματα τα οποία εκτέθη-

καν και συζητήθηκαν διεξο-

δικά και τα οποία έχουν ως

κύρια συνέπεια τη σωματική

και ψυχική καταπόνηση του

αστυνομικού προσωπικού,

αναγνώρισε το δίκαιο των

αιτημάτων μας, δηλώνοντας

πως θα καταβληθεί από μέρους του κά-

θε δυνατή προσπάθεια, τόσο προς την

κατεύθυνση ενός καλύτερου εν γένει

σχεδιασμού όσο και στην απαρέγκλιτη

τήρηση των διατάξεων του Προεδρικού

Διατάγματος που ορίζουν το ωράριο ερ-

γασίας και τις ώρες υπερεργασίας. Οι

Πρωτοβάθμιες Ενώσεις τελούν πάντα σε

εγρήγορση μεταφέροντας τα προβλήμα-

τα που προκύπτουν, άμεσα και δυναμικά

στη Διοίκηση με στόχο την καλύτερη δυ-

νατή εκπροσώπηση των μελών τους. Το

επόμενο χρονικό διάστημα θα εξεταστεί

η τήρηση η μη των υπεσχημένων και θα

επανακαθοριστεί η κοινή μας στάση».

ΕΝΩΣΕΙΣ 

Προκαλούν σωματική 
και ψυχική καταπόνηση

Ε
πίσκεψη στα γραφεία της

Ένωσης Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Λακωνίας πραγματο-

ποίησε ο Γενικός Γραμματέας των

Ανεξάρτητων Ελλήνων, κ. Ιωάννης
ΜΟΙΡΑΣ, παρουσία και του πολιτευτή

των ΑΝ.ΕΛ. Λακωνίας, κ. Ευάγγελου
ΣΠΑΝΟΥ.

«Κατά τη διάρκεια της επίσκεψης,

η οποία έγινε σε άριστο και φιλικό

κλίμα, αντιπροσωπεία του Δ.Σ. της

Ένωσής μας, ανέλυσε τα προβλήμα-

τα που αντιμετωπίζει το σύνολο του

αστυνομικού προσωπικού της Διεύ-

θυνσης Αστυνομίας Λακωνίας κατά

την εκτέλεση της υπηρεσίας του και

οι υπηρεσίες αυτής.

Ειδικότερα, έγινε ιδιαίτερη μνεία

στην έλλειψη προσωπικού, -η οποία

ακόμη και σήμερα, μετά την καρατό-

μηση των οργανικών θέσεων, ξεπερ-

νά το 20%- καθώς και στα προβλή-

ματα που ανακύπτουν, λόγω αυτής,

στη στελέχωση των αστυνομικών

υπηρεσιών.

Επίσης συζητήθηκε η επικείμενη

αναδιοργάνωση των αστυνομικών

υπηρεσιών και τα προβλήματα που

θα προκύψουν από αυτή, λόγω της

“εντοπιότητας” του προσωπικού.

Ακολούθως παρεδόθησαν σχετικά

υπομνήματα για τα ανωτέρω ζητήμα-

τα. Ο Γενικός Γραμματέας αναγνώ-

ρισε τις φιλότιμες προσπάθειες που

καταβάλει το σύνολο των συναδέλ-

φων μας που υπηρετεί στο νομό Λα-

κωνίας, προς όφελος της κοινωνίας,

αναγνωρίζοντας τις δυσκολίες και τα

προβλήματα που αντιμετωπίζουμε

κατά την εκτέλεση της υπηρεσίας

μας, δεσμεύτηκε δε για την προώθη-

ση των αιτημάτων μας».

Η ενίσχυση της Διεύθυνσης Αστυ-

νομίας Λακωνίας αποτέλεσε και αν-

τικείμενο παρέμβασης της ΠΟΑΣΥ

προς τον Αναπληρωτή Υπουργό

Εσωτερικών και Διοικητικής Ανασυγ-

κρότησης κ. Νικόλαο ΤΟΣΚΑ, στον

οποίο κοινοποιήθηκαν οι καταγγε-

λίες του σωματείου αναφορικά με τις

ελλείψεις προσωπικού και τα αυξη-

μένα συμβάντα εμπλοκής αστυνομι-

κών. Η Ένωση εξειδικεύει τους λό-

γους «που επιφέρουν την αντικειμε-

νική δυσλειτουργία της οικείας Διεύ-

θυνσης Αστυνομίας, παρά τα τελευ-

ταία επιτυχή αποτελέσματα κατά της

εγκληματικότητας και μάλιστα σε

όλες τις εκλάμψεις αυτής. Ασφαλώς

και τα αποτελέσματα αυτά, υπήρξαν

προϊόν της αστείρευτης και άοκνης

προσπάθειας του αστυνομικού προ-

σωπικού, το οποίο πασχίζει καθημε-

ρινά και ποικιλοτρόπως, μέσα σε ένα

δυσμενές εργασιακό περιβάλλον να

κρατήσει ψηλά το επίπεδο της ασφά-

λειας των πολιτών και μάλιστα να το

εμπεδώσει στις τοπικές κοινωνίες.

Παρακαλούμε, ως Ομοσπονδία, να

αξιολογήσετε τα διαλαμβανόμενα του

εγγράφου και στο μέτρο του εφικτού

να υιοθετήσετε της προτάσεις της

Πρωτοβάθμιας Οργάνωσής μας, που

εκτιμούμε πως κινούνται προς την

ορθή λογική των πραγμάτων», κατα-

λήγει το έγγραφό μας.

Λειψανδρία, παρά την καρατόμηση
των οργανικών θέσεων

Η
Ένωση Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Βοιωτίας με αφορμή τη δη-

μιουργία κέντρων φιλοξενίας

προσφύγων-μεταναστών στη Βοιωτία

ζητά την άμεση ενίσχυση των Υπηρε-

σιών με τουλάχιστον 30 αστυνομικούς,

επικαλούμενη αυξημένα κρούσματα εγ-

κληματικότητας κ.λπ.

Όπως επισημαίνει η ΠΟΑΣΥ στο δια-

βιβαστικό που απέστειλε στο Αρχηγείο,

ζητώντας την ικανοποίηση του δίκαιου

αυτού αιτήματος, σημειώνει ότι «η πλη-

ροφόρηση που διαχέεται στα Μ.Μ.Ε.,

καθώς και οι δημόσιες τοποθετήσεις

του Αναπληρωτή Υπουργού Μετανα-

στευτικής Πολιτικής κ. Γιάννη Μουζάλα,

έρχονται να επιτείνουν το ήδη βεβαρυμ-

μένο κλίμα στην ευρύτερη περιοχή, σχε-

τικά με την δημιουργία νέων δομών φι-

λοξενίας προσφύγων-μεταναστών.

Η Διεύθυνση Αστυνομίας Βοιωτίας,

παρά τις αντιξοότητες αυτές, ανταπο-

κρίνεται σε ικανοποιητικό βαθμό αστυ-

νόμευσης με ιδιαιτέρως επιτυχή αποτε-

λέσματα, προτάσσοντας το αστείρευτο

φιλότιμο και τον άκρατο επαγγελματι-

σμό του συνόλου του αστυνομικού

προσωπικού της οικείας Διεύθυνσης

Αστυνομίας. Για να υπάρξει συνέχεια σε

αυτή την προσφορά προς το κοινωνικό

σύνολο, θα πρέπει είτε να ενισχυθεί η

Διεύθυνση Αστυνομίας Βοιωτίας με έμ-

ψυχο δυναμικό, είτε να μην δημιουργη-

θούν άλλες δομές φιλοξενίας στην συγ-

κεκριμένη Περιφερειακή Ενότητα.

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων

Βοιωτίας εκφράζει τον εύλογο προβλη-

ματισμό της και προτείνει παράλληλα

λύσεις οι οποίες λύσεις κινούνται στο

πνεύμα της λογικής και της ρεαλιστικής

προσέγγισης. Ως απώτερος σκοπός

προβάλλει αυτός της εμπέδωσης του αι-

σθήματος της ασφάλειας των πολιτών,

της αξιοπιστίας της Ελληνικής Αστυνο-

μίας, αλλά και της ορθής αντιμετώπισης

του Εθνικού προβλήματος της προσφυ-

γικής-μεταναστευτικής κρίσης, που αρ-

γά αλλά σταθερά εξαπλώνεται στην Ελ-

ληνική Επικράτεια».

Κύριε Υπουργέ,

Κύριε Αρχηγέ,

Με γνώμονα το καλό της Ελληνικής

Κοινωνίας, του Κράτους Δικαίου και της

διασφάλισης της έννομης τάξης στην Χώ-

ρα, παρακαλούμε όπως οι προτάσεις των

Πρωτοβαθμίων Οργανώσεών μας γίνον-

ται στο μέτρο του εφικτού αποδεκτές, διό-

τι απηχούν τις απόψεις και τις ανάγκες

των πολιτών και συμβάλλουν αποφασι-

στικά στην εδραίωση της καθολικής ανα-

γνώρισης της προσφοράς του Σώματος.

ΒΟΙΩΤΙΑ

Επιβάρυνση λόγω
μεταναστευτικού



Ε
νόψει της επικείμενης Αναδιάρ-

θρωσης των υπηρεσιών της ΕΛ.ΑΣ.,

οι συνδικαλιστικές ενώσεις του νη-

σιού (Ενώσεις Αστυνομικών Υπαλλήλων
Ηρακλείου, Χανίων, Ρεθύμνου και Λα-
σιθίου, καθώς και η Παγκρήτια Ένωση
Αξιωματικών και η Ένωση Ειδικών
Φρουρών Κρήτης) απέστειλαν έγγραφο

προς τον Υπουργό Εσωτερικών και Διοι-

κητικής Ανασυγκρότησης κ. Παναγιώτη
Κουρουμπλή ζητώντας απαντήσεις στα

καίρια ερωτήματα που τίθενται αλλά και

ενημέρωση σχετικά με τις υπόλοιπες αλ-

λαγές του σχεδίου Αναδιοργάνωσης των

Αστυνομικών Υπηρεσιών:

Όπως τονίζουν, «τον Δεκέμβριο του

2015 κατά την διάρκεια ανακοίνωσης

του σχεδίου αναδιοργάνωσης Αστυνο-

μικών Υπηρεσιών στους συνδικαλιστι-

κούς φορείς και στους φορείς της το-

πικής αυτοδιοίκησης από την πολιτική

και φυσική ηγεσία, πέραν των λοιπών

αλλαγών, εξαγγέλθηκε η μείωση του

αριθμού των αστυνομικών που υπηρε-

τούν στα Τμήματα Αστυνομικών Επιχει-

ρήσεων (Τ.Α.Ε.) της Υποδ/νσης Αστυνο-

μικών Επιχειρήσεων Κρήτης (ΥΠ.ΑΣ.Ε.Κ.),

προσωπικό που αναμένεται να μετακι-

νηθεί στις επί μέρους Διευθύνσεις Α -

στυνομίας της ΓΕ.Π.Α.Δ. Κρήτης, προς

ενίσχυση των Αστυνομικών Υπηρεσιών

έκαστης Διεύθυνσης.

Τον Μάιο του 2016 σε δηλώσεις που

έκανε ο Γενικός Γραμματέας Δημόσιας

Τάξης κ. Δημήτριος Αναγνωστάκης στο

Ρέθυμνο, ανακοίνωσε ότι το σχέδιο

Αναδιάρθρωσης των Αστυνομικών Υπη-

ρεσιών της ΕΛ.ΑΣ. προβλέπει πλέον την

κατάργηση της ΥΠ.ΑΣ.Ε.Κ., που μέχρι

σήμερα υπάγεται στην ΓΕ.Π.Α.Δ. Κρή-

της, ενώ συνάμα επισήμανε ότι όλα τα

Τμήματα Αστυνομικών Επιχειρήσεων

(Τ.Α.Ε.) της νήσου θα υπαχθούν απευ-

θείας στις εκάστοτε Αστυνομικές Διευ-

θύνσεις. 

Είναι γεγονός ότι η απόφαση αυτή

του Υπουργείου προκάλεσε εύλογα

ερωτήματα, τα οποία χρήζουν απαντή-

σεως – διευκρίνησης, όπως: 

• Τι μέλλει γενέσθαι με τις οργανικές

θέσεις της Υ.Π.ΑΣ.Ε.Κ. που σχεδιάζεται

να καταργηθεί, αλλά και με αυτές του

προσωπικού των Τ.Α.Ε. που πρόκειται

να μετακινηθεί στις εκάστοτε Αστυνομι-

κές Διεύθυνσης της Κρήτης;

Στο σημείο αυτό θα πρέπει να υπο-

γραμμιστεί ότι όπως προκύπτει από τα

στοιχεία μελέτης που εκπονήθηκε στα

πλαίσια της επιχειρούμενης Αναδιοργά-

νωσης της ΕΛ.ΑΣ., η υπάρχουσα δύναμη

της ΓΕ.Π.Α.Δ. Κρήτης είναι 1.995 άτο-

μα, αριθμός που αντιστοιχεί σε αναλο-

γία 1 προς 312 κατοίκους στο Νησί,

ενώ αντίθετα σε πανελλαδικό επίπεδο

υπηρετούν 54.657 άτομα και η αναλο-

γία είναι 1 προς 198 κατοίκους. 

Γεννάται, λοιπόν, σε αυτό το σημείο

το ερώτημα, εάν πρόκειται οι οργανικές

αυτές θέσεις να μεταφερθούν μαζί με το

προσωπικό και να προστεθούν στον

αριθμό των οργανικών θέσεων έκαστης

Αστυνομικής Διεύθυνσης (αύξηση ορ-

γανικών θέσεων των Δ.Α.), κίνηση λο-

γική - φρόνιμη και ορθή με βάση την

υφιστάμενη κατάσταση ή εάν ενδέχεται

να καλύψουν τις κενές οργανικές θέ-

σεις των Δ.Α., με αποτέλεσμα την εικο-

νική και έντεχνη πλήρωση των οργανι-

κών θέσεων, δημιουργώντας κατ΄ αυ-

τόν τον τρόπο πρόσθετα προβλήματα

για το μέλλον, αφού λόγω πληρότητας

θέσεων οι Αστυνομικές Διευθύνσεις δεν

θα μπορούν πλέον να ενισχυθούν με

αστυνομικό προσωπικό.

• Με ποια κριτήρια θα αποχωρήσουν

αστυνομικοί από τα Τ.Α.Ε. και ιδίως

ποια θα είναι τα κριτήρια για τη στελέ-

χωση των υπηρεσιών αυτών; Η επιλογή

των συναδέλφων που θα παραμείνουν

στις υπηρεσίες αυτές πρόκειται να γίνει

με κριτήρια αντικειμενικά - αξιοκρατικά

π.χ. αξιολόγηση βάσει φυσικών ικανο-

τήτων του προσωπικού ή με καθαρά

υποκειμενικά κριτήρια κατά τη κρίση της

διοικήσεως;

• Θα μπορούν να έχουν δικαίωμα συμ-

μετοχής στην αξιολόγηση – στελέχωση

των υπηρεσιών αυτών το σύνολο του

προσωπικού της ΓΕ.Π.Α.Δ. Κρήτης;

Οι Ενώσεις δεν κρύβουν επίσης ότι

«όλοι οι συνδικαλιστικοί φορείς έχουμε

δει με πολύ θετικό μάτι το γεγονός ότι

ένα τόσο πολύ σημαντικό για όλους μας

εγχείρημα, όπως αυτό της αναδιοργάνω-

ση των υπηρεσιών της ΕΛ.ΑΣ. τέθηκε εξ

αρχής σε διάλογο, ώστε να ακουστούν

όλες οι απόψεις εκπροσώπων - φορέων

(παρουσίαση σχεδίου – υποβολή προτά-

σεων). Από εκεί και πέρα όμως η πρόθε-

ση αυτή φαίνεται να μην είχε συνέχεια,

καθώς νέες αλλαγές που έχουν προκύ-

ψει από τότε μέχρι και σήμερα είτε απλά

ανακοινώθηκαν χωρίς προηγούμενη

ενημέρωσή μας, είτε καν δεν έχουν ανα-

κοινωθεί και πρόκειται να τις δούμε δη-

μοσιευμένες σε κάποιο Φ.Ε.Κ.» 

Επίσης, ανακοίνωση εξέδωσε η Ένω-

ση Αστυνομικών Υπαλλήλων Ηρακλείου

τονίζοντας ότι δεν εξοικονομείται μάχι-

μο προσωπικό ενώ το μόνο θετικό είναι

η ίδρυση Τμήματος Άμεσης Δράσης χω-

ρίς και πάλι να γίνεται λόγος για τη στε-

λέχωσή του.
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Ν
έα παρέμβαση της Ομοσπονδίας

προς τον Υπουργό Δικαιοσύνης,

Διαφάνειας και Ανθρωπίνων Δι-

καιωμάτων κ. Νικόλαο Παρασκευόπου-
λο με αφορμή τις καταγγελίες της Ένω-

σης Αστυνομικών Υπαλλήλων Αχαΐας
για το πρόβλημα που προκαλούν οι με-

ταγωγές κρατουμένων από το Κατάστη-

μα Κράτησης Πάτρας προς Νοσηλευτικά

Ιδρύματα.

Η Ομοσπονδία τονίζει ότι επανέρχεται

στο θέμα σε συνέχεια παλιότερων πα-

ρεμβάσεών της, με αφορμή καταγγελίες

των Ενώσεων, Β/Α Αττικής, Ν/Α Αττι-

κής, Δυτικής Αττικής, Πειραιά και Θεσ-

σαλονίκης για συναφή θέματα. «Υπεν-

θυμίζουμε πως, σύμφωνα με την

υπ΄αρίθμ. 18/2006 (άρθρα 8 και 23)

Κανονιστική Διαταγή του Αρχηγείου της

Ελληνικής Αστυνομίας, προβλέπεται η

εξαίρεση της Διεύθυνσης Αστυνομίας

Αχαΐας από την απαλλαγή αυτού του

έργου, που ταλανίζει καθημερινώς την

οικεία Διεύθυνση Αστυνομίας και επιφέ-

ρει πολλαπλά προβλήματα συντονισμού

στις εμπλεκόμενες υπηρεσίες που κα-

λούνται να συνδράμουν σε αυτή την

παροχή έργου.

Η Πρωτοβάθμια Οργάνωσή μας, εξει-

δικεύει αυτές τις παραμέτρους και ενό-

ψει της λήξης της σχετικής Υπουργικής

Απόφασης, παρακαλούμε και σε συν-

δυασμό με την επικείμενη αναδιάταξη-

αναδιοργάνωση των υπηρεσιών της Ελ-

ληνικής Αστυνομίας, όπως, υπάρξουν

τόσο από την δική σας πλευρά όσο και

από αυτήν του συναρμόδιου Υπουργού

Εσωτερικών και Διοικητικής Ανασυγ-

κρότησης, οι άμεσες παρεμβάσεις με τη

έκδοση σχετικής Κοινής Υπουργικής

Απόφασης, που θα εξαιρεί την Διεύθυν-

ση Αστυνομίας Αχαΐας αλλά και αυτές

των Γενικών Αστυνομικών Διευθύνσεων

Αττικής και Θεσσαλονίκης από τις πά-

σης φύσεως μεταγωγές κρατουμένων

και σύμφωνα με την χρονολογικά υφι-

στάμενη νομοθεσία ήτοι Ν. 2791/99,

π.δ 265/99, Ν. 3904/10 και Ν.

4139/13 άρθρο 89.

Η Ομοσπονδία μας, ευελπιστεί στην δι-

κή σας συμβολή και στην εξεύρεση ορι-

στικής λύσης, που θα συμβάλλει στο εύ-

ρυθμο της λειτουργίας των Αστυνομικών

Υπηρεσιών και της ασφάλειας των Ελλή-

νων Πολιτών» αναφέρει στην επιστολή

της προς τον υπουργό Δικαιοσύνης.

Η συνεχιζόμενη αυτή κατάσταση,

σύμφωνα με το σωματείο, αποδιοργα-

νώνει τις Υπηρεσίες που αναγκάζονται

να αποσπούν προσωπικό για τη διεκπε-

ραίωσή τους, ενώ η αρμοδιότητα αυτή

πρέπει να ανατεθεί στην Υπηρεσία Εξω-

τερικής Φύλαξης των φυλακών.

ΑΧΑΪΑ

Σταματήστε τη γάγγραινα 
των μεταγωγών

ΚΡΗΤΗ

Η
Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Κυκλάδων, σχετικά με την επερώ-

τηση βουλευτή του κόμματος Χρυσή Αυγή, για την μετακίνηση μελών

της από το Α.Τ. Μυκόνου, επισημαίνει ότι ουδέποτε έχουμε αποτανθεί

στο συγκεκριμένο κόμμα, διακρινόμενη για τις δημοκρατικές της ευαισθησίες.

Ομοίως, η ΠΟΑΣΥ, λαμβάνοντας γνώση του θέματος, σημειώνει εγγράφως

προς το Αρχηγείο ότι έχουμε διαχωρίσει «σαφώς την θέση μας από τον συγ-

κεκριμένο πολιτικό φορέα, με δημόσιες μάλιστα ανακοινώσεις μας, ο οποίος

φορέας για εμάς τους αστυνομικούς δεν διακατέχεται από τα Δημοκρατικά

Ιδεώδη και τις Αρχές του Συντάγματος και ως εκ τούτου δεν μας εκφράζει

ως εκπροσώπους των ενστόλων υπαλλήλων και η όποια Κοινοβουλευτική

δραστηριότητά τους για ανάλογα ζητήματα ενεργείται με ιδία πρωτοβουλία».

Διαχωρίζουμε τη θέση μας

Καίρια ερωτήματα  για την αναδιάρθρωση στην Κρήτη

Η
Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Χαλκιδικής όσο και η ΠΟΑΣΥ, με αφορμή

την έγκριση δαπανών που αφορούν θέματα υγιεινής-ασφάλειας και απολύ-

μανσης κτιριακών υποδομών και οχημάτων της Διεύθυνσης Αστυνομίας Χαλ-

κιδικής, ε ξέφρασαν δημοσίως τις θερμές ευχαριστίες τους προς την Ηγεσία και όλους

τους εμπλεκομένους υπηρεσιακούς παράγοντες για την άμεση ανταπόκρισή τους.

«Τέτοιες ενέργειες, καταδεικνύουν το μεγαλείο της αγαστής συνεργασίας μέσα

σε πνεύμα αλληλεγγύης και αμοιβαιότητας οι οποίες αν και αυτονόητες οφείλεται

να αναγνωρίζονται στις μέρες μας και μάλιστα δημοσίως», σημειώνει η ΠΟΑΣΥ.

Από την πλευρά του, το σωματείο τονίζει ότι «εγκρίθηκαν τα σχετικά αιτήματα και

άμεσα θα ξεκινήσει η διαδικασία απολύμανσης όλου του υπάρχοντος στόλου οχη-

μάτων της Δ. Α. Χαλκιδικής, καθώς και ότι δεν θα υπάρξει όχημα και Αστυνομικό

Τμήμα, που δεν θα εφοδιαστεί τουλάχιστον με τα βασικά υλικά, για να έχουν όλοι

οι συνάδελφοι την όσο το δυνατόν μεγαλύτερη υγειονομική προστασία.

Παρόλο που μιλάμε για πράγματα που θα έπρεπε να είναι αυτονόητα, εμείς νιώ-

θουμε την υποχρέωση να ευχαριστήσουμε για την άμεση κινητοποίηση όλους τους

υπηρεσιακούς εμπλεκόμενους φορείς, καθώς και την Πανελλήνια Ομοσπονδία για

την άμεση βοήθεια και υποστήριξη σε ένα τόσο σοβαρό ζήτημα. Επίσης, μετά από

νεότερη ενημέρωση που είχαμε, οι ενέργειες για το συγκεκριμένο θέμα θα συνεχι-

στούν. Συναδέλφισσες-Συνάδελφοι, θα θέλαμε να σας υπενθυμίσουμε ότι θα είμα-

στε συνεχώς κοντά σας, προσπαθώντας με κάθε τρόπο για την επίλυση των προ-

βλημάτων που προκύπτουν, παρέχοντας σας ταυτόχρονα πάντα στο μέτρο του δυ-

νατού, την όσο μεγαλύτερη κάλυψη μπορούμε».

ΧΑΛΚΙΔΙΚΗ

Ο αγώνας είχε 
θετική κατάληξη
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Τ
ην ανεπάρκεια των υπηρεσιακών

οχημάτων αναδεικνύουν οι Ενώ-
σεις Αστυνομικών Υπαλλήλων

Αιτωλίας και Σερρών ζητώντας την πα-

ρέμβαση της ΠΟΑΣΥ προς το Αρχηγείο

δεδομένων των κινδύνων που διατρέ-

χουν οι συνάδελφοί μας.

Οι Ενώσεις ειδικότερα, αναφέρονται

στις συνθήκες συντήρησης και λειτουρ-

γικής επάρκειας των υπηρεσιακών οχη-

μάτων, καθώς επίσης και στους πολλα-

πλούς κινδύνους που εγκυμονούνται ως

προς την διασφάλιση της σωματικής ακε-

ραιότητας των συναδέλφων μας ένεκα

αυτής της αρρυθμίας, αναφέρει η ΠΟΑΣΥ

στο έγγραφό της προς τον κ. Αρχηγό του

Σώματος. «Για πολλοστή φορά, επανερ-

χόμαστε ως Ομοσπονδία από κοινού με

τις Πρωτοβάθμιες Οργανώσεις μας, στο

μείζων αυτό ζήτημα, το οποίο λειτουργεί

ως τροχοπέδη και ως ανάσχεση στα επί-

πεδα αστυνόμευσης που όλοι μας προσ-

δοκούμε, για το καλό της κοινωνίας αλλά

και της έξωθεν καλής μαρτυρίας του Σώ-

ματος. Επιβάλλεται λοιπόν, η χορήγηση

νέων και αξιόπιστων υπηρεσιακών οχη-

μάτων και ασφαλώς για υπηρεσίες πρώ-

της αιχμής όπως αυτές των Υποδιευθύν-

σεων Ασφαλείας και η άμεση απόσυρση

αυτών, που προκαλούν το κοινό αίσθημα

και προσβάλλουν βάναυσα το κύρος και

την αξιοπιστία της Ελληνικής Αστυνομίας. 

Επί πλέον, η αρμόδια Διεύθυνση Τεχνι-

κής Υποστήριξης, να μεριμνήσει για τον

τεχνικό έλεγχο και την καταλληλότητα

των υπαρχόντων οχημάτων, προς πρό-

ληψη και αποφυγή τροχαίων ατυχημάτων

κατά την άσκηση των υπηρεσιακών μας

καθηκόντων. Παρακαλούμε κύριε Αρχη-

γέ, για την ενημέρωσή σας και την ανά-

ληψη πρωτοβουλιών εκ μέρους σας, ως

προς την εξομάλυνση και την ορθολογική

διαχείριση του θέματος που ταλανίζει το

σύνολο των Αστυνομικών Υπηρεσιών και

του προσωπικού».

ΑΙΤΩΛΙΑ - ΣΕΡΡΕΣ

Τροχοπέδη τα σαραβαλάκια

Ε
νστολη διαμαρτυρία έξω από το Αστυνομικό

Μέγαρο Θεσσαλονίκης για 10 και πλέον

ώρες ώστε να αναδείξει τα σοβαρά και χρό-

νια προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι συνάδελφοι

καθημερινά στις αστυνομικές υπηρεσίες της

Γ.Α.Δ.Θ., πραγματοποίησε η Ένωση Αστυνομικών
Υπαλλήλων Θεσσαλονίκης.

Όπως τόνισε σε ανακοίνωσή της, αλλά και με τις

δηλώσεις τους, τα στελέχη της, «οι ελλείψεις σε

έμψυχο δυναμικό, σε υλικοτεχνική υποδομή, η

απουσία κανόνων υγιεινής και ασφάλειας, η δια-

κοπή της εκπαίδευσης μας καθώς και η επικείμενη

αναδιάρθρωση που αναμένεται να υλοποιηθεί με

μηδενικά κονδύλια, είναι τα κύρια προβλήματα που

καλούμαστε να αντιμετωπίσουμε στην υπηρεσιακή

μας καθημερινότητα. Κατά την διάρκεια της δια-

μαρτυρίας, μοιράστηκαν φυλλάδια στους πολίτες

της πόλης ώστε να ενημερωθούν και αυτοί για τα

προβλήματα και τις ελλείψεις, τα οποία έχουν αν-

τίκτυπο στην αστυνόμευση της Θεσσαλονίκης.

Καλούμε την Πολιτεία και όλους τους αρμόδιους

φορείς να σκύψουν πάνω από τα προβλήματά μας

και να δώσουν ουσιαστικές λύσεις. Το αγαθό της

ασφάλειας δεν επιδέχεται περικοπές.

Την διαμαρτυρία τίμησε με την παρουσία του ο

Βουλευτής Α’ Θεσσαλονίκης της Ένωσης Κεν-

τρώων κ. ΣΑΡΙΔΗΣ Ιωάννης, ο Πρόεδρος της

Π.Ο.ΑΣ.Υ. ΓΕΡΑΚΑΡΑΚΟΣ Γρηγόριος καθώς και

μέλη του Δ.Σ. της Π.Ο.ΑΣ.Υ. και της Π.Ο.ΑΞΙ.Α. 

Συνάδελφοι,

Η χθεσινή διαμαρτυρία ήταν η απαρχή μίας σειράς

κινητοποιήσεων που θα πραγματοποιήσει η Ένωση

ώστε να προστατεύσει τα συμφέροντα των μελών

της. Διαμαρτύρομαι - Συμμετέχω - Διεκδικώ».

Εξάλλου, το προεδρείο της Ομοσπονδίας ανταπο-

κρινόμενο στην πρόσκληση του σωματείου, βρέθηκε

κοντά στους συναδέλφους μας - μέλη τους, εκφρά-

ζοντας την αμέριστη αλληλεγγύη και στήριξη του

αγώνα που κάνουν για την επίλυση των τοπικών προ-

βλημάτων και συνακόλουθα του κοινού μας αγώνα

για το σταμάτημα του εμπαιγμού που υφίσταται δια-

χρονικά ο Κλάδος μας από τους Κυβερνώντες.

Το πρωί, o Πρόεδρος της Εκτελεστικής Γραμμα-

τείας κ. Γρηγόρης Γερακαράκος μαζί με τον Αντι-

πρόεδρο του Δ.Σ. κ. Αλέξανδρο Σφελινιώτη, τον

Ειδικό Γραμματέα κ. Θεόφιλο Παπαδάκη και τον

Αναπ. Ταμία κ. Σταύρο Φέτκο, συμμετείχαν στην

ολοήμερη ένστολη διαμαρτυρία της

Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων

Θεσσαλονίκης έξω από το Αστυνο-

μικό Μέγαρο Θεσσαλονίκης, ενώ-

νοντας τη φωνή του με το δίκαιο αί-

τημα των συναδέλφων για επίλυση

των χρόνιων προβλημάτων, όπως η

υποστελέχωση των Υπηρεσιών, οι

ελλείψεις σε σύγχρονα μέσα και

υποδομές, η απουσία κανόνων υγι-

εινής και ασφάλειας, η διακοπή της

εκπαίδευσης, η επικείμενη αναδιάρθρωση με μη-

δενικά κονδύλια, κ.λπ.

Απαντώντας δε σε ερωτήσεις δημοσιογράφων,

ο κ. Γερακαράκος αναφέρθηκε στο οξυμένο πρό-

βλημα της λειψανδρίας, της κατάργησης των

6.700 οργανικών θέσεων και του κλεισίματος

των προσλήψεων νέων αστυνομικών με αποτέλε-

σμα να έχει ελαχιστοποιηθεί ο αριθμός των μετα-

κινουμένων συναδέλφων από την Αττική προς τη

Θεσσαλονίκη.

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ

Ένστολη διαμαρτυρία της Ένωσης 
για 10 και πλέον ώρες έξω από το Αστυνομικό Μέγαρο

ΚΑΣΤΟΡΙΑ

Μ
ε τον Αρχηγό της Ελληνικής

Αστυνομίας Αντιστράτηγο κ.

Κωνσταντίνο Τσουβάλα συ-

ναντήθηκε η Ένωση Αστυνομικών
Υπαλλήλων Ν. Καστοριάς προκειμέ-

νου να τον ενημερώσει για τα προ-

βλήματα που αντιμετωπίζουν οι

Αστυνομικοί του Νομού με κυρίαρχο

αυτό του κτιρίου της Αστυνομίας και

την επικείμενη κατάργηση του Τ.Δ.Ν.

Καστοριάς (διοικητική υπαγωγή στην

Υ.Α. Καστοριάς). Για το Αστυνομικό

Μέγαρο, όπως ανακοίνωσε το σωμα-

τείο, ο κ. Αρχηγός μας ενημέρωσε ότι

παρακολουθεί από κοντά το ζήτημα

και ότι είναι ιδιαίτερα αισιόδοξος.

«Για το μείζον θέμα της κατάργησης

του Τ.Δ.Ν. Καστοριάς μεταφέραμε

στον Αρχηγό τις ανησυχίες της Ένω-

σής μας και της τοπικής κοινωνίας

(για ακόμη μια φορά) μας τόνισε ότι

το συγκεκριμένο μέτρο έχει σκοπό να

βελτιώσει και όχι να καταστρέψει μία

Υπηρεσία. Είναι γνώστης των τερά-

στιων επιτυχιών της και παρακολου-

θεί συνεχώς τις εξελίξεις. Μας δια-

βεβαίωσε ότι τίποτα δε θα αλλάξει

στον τρόπο λειτουργίας της και στό-

χος είναι η καλύτερη αξιοποίηση των

πληροφοριών που θα συλλέγονται

από εδώ και πέρα, σε μία μεγαλύτερη

Υπηρεσία.  Τέλος, μας τόνισε ότι είναι

πολύ ευχαριστημένος με το έργο που

επιτελούν οι συνάδελφοι μας στην

Καστοριά». Το σωματείο εξάλλου, με

επιστολή του προς την ΠΟΑΣΥ, εκ-

φράζει τις ευχαριστίες και παράλληλα

συγχαίρει το ΔΣ για την επίλυση του

πάγιου αιτήματος της τροποποίησης

του π.δ. περί μεταθέσεων και ειδικό-

τερα γιατί εντάχθηκε στον Κώδικα

Μεταθέσεων η πρότασή του που

αφορά σε περιπτώσεις θανάτου γο-

νέα ή αδελφού (παρ. 1 άρθρο 17 του

π.δ. 100/03 όπως τροποποιήθηκε

με την παρ. 1 άρθρο 9 του π.δ.

85/11 και στο εξής ισχύει με την

προσθήκη κγ).

Συνάντηση με τον Αρχηγό του Σώματος
ΠΙΕΡΙΑ

Η
Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Πιερίας με έγγραφό της αναφέ-

ρεται στις αθρόες μετακινήσεις των Αστυνομικών Δυνάμεων της οι-

κείας Διεύθυνσης Αστυνομίας Πιερίας και εκφράζει δημόσια την έν-

τονη διαμαρτυρία της για τα αυτονόητα. 

Καταγγέλλει ειδικότερα «την σε καθημερινή βάση καταστρατήγηση των δια-

τάξεων του Π.Δ. που αφορά τον χρόνο εργασίας του Αστυνομικού Προσωπικού,

ιδιαιτέρως των συναδέλφων που καλούνται να συγκροτήσουν την Διμοιρία

Υποστήριξης της Δ.Α. Πιερίας καθώς και αυτών που υπηρετούν στις Ο.Π.Κ.Ε.

Κεκτημένα ετών, Νόμοι και Προεδρικά Διατάγματα παραβιάζονται κατάφωρα

πίσω από δήθεν έκτακτα γεγονότα. Για ακόμη μία φορά βασιλεύει η προχειρό-

τητα και ο ελλιπής σχεδιασμός. Κανείς δεν έλαβε υπόψη ότι ο Ν. Πιερίας διανύει

τουριστική σεζόν και αυτή την περίοδο η αυξημένη Αστυνομική παρουσία θε-

ωρείται επιβεβλημένη, κανείς δεν έλαβε υπόψη ότι στον Ν. Πιερίας λειτουργούν

δύο κέντρα φιλοξενίας μεταναστών, κανείς δεν έλαβε υπόψη ότι εν μέσω θε-

ρινής περιόδου λαμβάνονται οι προγραμματισμένες άδειες του Αστυνομικού

προσωπικού, κανείς δεν έλαβε υπόψη ότι οι Αστυνομικοί είναι και αυτοί ΑΝ-

ΘΡΩΠΟΙ και έχουν οικογένειες και υποχρεώσεις απέναντι σε αυτές.

Η υπηρεσιακή πίεση μέρα με την ημέρα αυξάνεται και ξαφνικές μετακινή-

σεις συνάδελφων για εκτός έδρας εκτέλεση Υπηρεσίας χωρίς τον προαπαι-

τούμενο χρόνο ανάπαυσης έχουν δυστυχώς γίνει μέρος της καθημερινότητας

και οι συνάδελφοι που μένουν πίσω στην έδρα του Νομού επωμίζονται το

υπηρεσιακό βάρος των μετακινούμενων με ότι αυτό συνεπάγεται τινάζοντας

στον αέρα όχι πλέον την εβδομαδιαία ανακοίνωση υπηρεσίας αλλά την ημε-

ρήσια. Η δε υποχρεωτική ανάληψη υπηρεσίας μετά από δεκαεξάωρη ανά-

παυση φαντάζει πολυτέλεια. «Ο κόμπος έφτασε στο χτένι!» Δώστε άμεσα εσείς

την λύση πριν την δώσουν οι δικαστικές αρχές» σημειώνει το σωματείο.

Με παρέμβασή της προς το Αρχηγείο, η ΠΟΑΣΥ σημειώνει στη συνέχεια:

«Αντιλαμβανόμαστε πλέον όλοι, την σοβαρότητα του θέματος καθότι αυτό

γενικεύεται και οι καταγγελίες των συνδικαλιστικών Ενώσεων πληθαίνουν

ανά την επικράτεια.

Προκειμένου να παύσουν κύριε Αρχηγέ οι καταγγελίες και τα εύλογα πα-

ράπονα των Πρωτοβαθμίων Οργανώσεών μας, επιζητούμε εκ νέου και επι-

τακτικά την δική σας θεσμική παρέμβαση, προς εξομάλυνση της ήδη βεβα-

ρημένης κατάστασης, που δημιουργεί τριγμούς και εντάσεις στο εσωτερικό

του Οργανισμού της Ελληνικής Αστυνομίας και προσβλέπουμε στην δική σας

καταλυτική τοποθέτηση».

Ο κόμπος έφτασε 
στο χτένι!
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Τ
ο Δ.Σ. της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Φλώρινας,
εκφράζει τα θερμά του συγχαρητήρια στα παιδιά των

Αστυνομικών, αλλά και σε όλους τους μαθητές της Περι-

φερειακής Ενότητας Φλώρινας, που πέτυχαν μέσω των Πανελ-

λαδικών Εξετάσεων την εισαγωγή τους στα Πανεπιστημιακά και

Τεχνολογικά Εκπαιδευτικά Ιδρύματα της Χώρας.

Όπως τονίζει το σωματείο, «η επιτυχία αυτή, που αποτελεί

την ανταμοιβή των κόπων και των θυσιών μαθητών και γο-

νέων, αποτελεί το πρώτο βήμα για πνευματική ανάπτυξη και

ακαδημαϊκή κατάρτιση και ανοίγει το δρόμο για ένα καλύτερο

επαγγελματικό μέλλον, σε μια Χώρα η οποία έχει πολύ μεγάλη

ανάγκη για νέους ανθρώπους που μπορούν να προσφέρουν

μια πιο αισιόδοξη προοπτική στους πολίτες της. Όσο για τους

μαθητές που δεν κατάφεραν να πετύχουν την εισαγωγή τους

στην Τριτοβάθμια Εκπαίδευση θα θέλαμε να τους υπενθυμί-

σουμε ότι χάθηκε μόνο μια ευκαιρία και ότι στη ζωή τους θα

τους παρουσιαστούν πολλές ευκαιρίες να πετύχουν τους στό-

χους τους και να πραγματοποιήσουν τα όνειρά τους».

ΦΛΩΡΙΝΑ

Συγχαρητήρια επιστολή

Υ
στερα από τη μηνυτήρια αναφορά

που κατέθεσε η Ένωση Αστυνο-
μικών Υπαλλήλων Νοτιανατολι-

κής Αττικής ενώπιον του κ. Εισαγγελέ-

ως Πλημμελειοδικών Αθηνών αναφορι-

κά με την κατάσταση που επικρατούσε

στον χώρο του υπογείου του πρώην δυ-

τικού Αερολιμένα Αθηνών στο Ελληνικό,

ο Αντιπεριφερειάρχης Π.Ε. της Νότιας

Περιφέρειας Αττικής κ. Χρήστος Καπά-
ταης ζήτησε να συναντηθεί με τον Πρό-

εδρο της Ένωσης κ. Γιώργο Καλλιακ-
μάνη και τον Γενικό Γραμματέα κ. Μα-
ρίνο Κακαβά.

Η συνάντηση έλαβε χώρα στις εγκα-

ταστάσεις του Ελληνικού παρουσία του

Διευθυντή των Κεντρικών Ιατρείων

Αθηνών Ταξίαρχου κ. Αθανάσιου Μπα -
δέκα, του Υπεύθυνου του Κέντρου Φι-

λοξενίας Προσφύγων κ. Νιζάρ Σανούσ-
σι και του Περιφερειακού Συμβούλου κ.

Μιλτιάδη Ευσταθιάδη. Αποτέλεσμα της

παρέμβασης ήταν ο χώρος να καθαρι-

στεί, απολυμανθεί και απεντομωθεί και

έτσι δεν αποτελεί πλέον εστία μόλυνσης

για τους υπηρετούντες στην περιοχή

Αστυνομικούς, τους διαμένοντες στο

χώρο πρόσφυγες και μετανάστες καθώς

και για τους κατοίκους της περιοχής. Η

Ένωση θεωρεί ότι το συγκεκριμένο

πρόβλημα αντιμετωπίστηκε πλήρως και

ελήφθησαν διαβεβαιώσεις ότι η εγκα-

τάσταση παρακολουθείται συνεχώς

ώστε να αποφευχθούν στο μέλλον πα-

ρόμοια περιστατικά που διακυβεύουν

την δημόσια υγεία.

Επιπρόσθετα, ο Αντιπεριφερειάρχης

διευκρίνισε ότι είχε τονίσει από την

πρώτη στιγμή ότι η συγκεκριμένη εγκα-

τάσταση είναι ακατάλληλη για να φιλο-

ξενήσει έναν τόσο μεγάλο αριθμό μετα-

ναστών και προσφύγων.

«Η Ένωση μας είχε αναφερθεί στην

ακαταλληλότητα του χώρου και είναι επι-

τακτική ανάγκη να μετακινηθούν οι φιλο-

ξενούμενοι μετανάστες-πρόσφυγες από

την περιοχή του Ελληνικού και να μετα-

φερθούν σε κέντρα φιλοξενίας που θα

τους παρέχουν τις απαραίτητες συνθήκες

υγιεινής και διαβίωσης έτσι ώστε να απο-

φευχθούν στο μέλλον παρόμοια συμβάν-

τα. Εμείς θα συνεχίζουμε απρόσκοπτα να

παλεύουμε για το δικαίωμα των συναδέλ-

φων να εργάζονται κάτω από κατάλληλες

συνθήκες», σημειώνει το σωματείο.

Επίσης, να τονιστεί ότι με ενέργειές

του τοποθετήθηκε οικίσκος με στόχο

την καλυτέρευση των συνθηκών εργα-

σίας. Η Ένωση ευχαριστεί την Υπατη

Αρμοστεία του ΟΗΕ και την επιτελάρχη

Αντιστράτηγο κα Ζαχαρούλα Τσιριγώτη
για την παρέμβασή της.

ΝΟΤΙΟΑΝΑΤΟΛΙΚΗ ΑΤΤΙΚΗ

Η Ένωση στηρίζει έμπρακτα τους συναδέλφους

Τ
ην ικανοποίηση της, εξέφρασε η

Ένωση Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Αργολίδας για τη σύσκεψη

που πραγματοποιήθηκε στην Διεύθυνση

Αστυνομίας Αργολίδας παρουσία του

Γενικού Γραμματέα του Υπουργείου Δη-

μόσιας Τάξης κ. Αναγνωστάκη Δημή-
τριου, του Γενικού Περιφερειακού Α -

στυνομικού Διευθυντή Πελοποννήσου

Ταξίαρχου κ. Μητρόπουλου Αδαμάντι-
ου, του Αστυνομικού Διευθυντή κ. Πού-
πουζα Παναγιώτη, των Διοικητών των

Αστυνομικών Υπηρεσιών και του Προ-

εδρείου της Ένωσης Αστυνομικών Υ -
παλλήλων Αργολίδας.

Κατά την σύσκεψη ο Γενικός Γραμ-

ματέας του Υπουργείου Δημόσιας Τάξης

ευχαρίστησε τους παρόντες αλλά και

όλο το αστυνομικό προσωπικό για το

αστυνομικό έργο και τις υπηρεσίες που

προσφέρουμε στην κοινωνία μας, μέσα

σε δύσκολες οικονομικά και εργασιακά

εποχές, εκτελώντας ένα επικίνδυνο

επάγγελμα.

Μέσα από διαλογική συζήτηση των

παρευρισκομένων αναπτύχθηκαν τα

εξής θέματα:

• Αναδιάρθρωση - Αναδιάταξη Αστυνο-

μικών Υπηρεσιών, κατάργηση όλων

των Αστυνομικών Σταθμών και ίδρυση

Αστυνομικού Τμήματος στην έδρα του

Δήμου Επιδαύρου με Νέες Οργανικές

Θέσεις.

• Στεγαστικό, μεταστέγαση του Α.Τ.

ΚΡΑΝΙΔΙΟΥ και των αστυνομικών

υπηρεσιών της πόλης του Άργους με

την χρησιμοποίηση χρημάτων που θα

εξοικονομηθούν από τα ενοίκια των

κτιρίων στα οποία στεγάζονται οι υπό

κατάργηση Αστυνομικοί Σταθμοί.

• Υλικοτεχνική υποδομή, αλεξίσφαιρα

γιλέκα, οχήματα, γραφική ύλη, καθα-

ρισμός των υπηρεσιών.

• Εκπαίδευση - Μετεκπαίδευση Αστυνο-

μικού Προσωπικού.

• Χρησιμοποίηση της Διμοιρίας Υποστή-

ριξης της Διευθύνσεώς μας για τη φύ-

λαξη του ΠΡΟ.ΚΕ.Κ.Α. ΚΟΡΙΝΘΟΥ, α -

νισομερώς σε σχέση με τις υπόλοιπες

Διμοιρίες Υποστήριξης της Γ.Π.Α.Δ.

ΠΕΛ/ΣΟΥ και των όμορων Νομών.

Απαντώντας ο κος Γενικός Γραμμα-

τέας εξέφρασε την κατανόησή του για

τα αναφερθέντα θέματα και δήλωσε ότι

ήδη έχουν αναληφθεί πρωτοβουλίες και

δράσεις σε συνεργασία με την φυσική

ηγεσία ώστε να εξευρεθούν οριστικές

λύσεις για τα προβλήματα του αντιμε-

τωπίζουμε.

Επίσης δήλωσε ότι ο ίδιος και η πο-

λιτική ηγεσία του Υπουργείου μας τελεί

σε επαγρύπνηση και παρακολουθεί από

κοντά κάθε εξέλιξη που αφορά το ερ-

γασιακό μας χώρο και στην υλοποίηση

αυτής της πολιτικής οφείλεται και η

πραγματοποιηθείσα επίσκεψη. Προ-

έτρεψε δε όλους τους συναδέλφους να

ενεργοποιηθούν για την οικοδόμηση

σχέσεων εμπιστοσύνης μεταξύ πολιτών

και αστυνομίας.

Η Ένωση με ανακοίνωσή της σημει-

ώνει ότι αναγνωρίζει τη χρησιμότητα τέ-

τοιων συσκέψεων και εκφράζει 

Την ικανοποίησή της διότι της δόθηκε

η ευκαιρία να ανταλλάξει απόψεις δια

ζώσης με τον Γενικό Γραμματέα του

Υπουργείου μας, να αναδείξει προβλή-

ματα που αντιμετωπίζει ο εργασιακός

μας χώρος, αλλά και να καταθέσει προ-

τάσεις για την επίλυσή τους.

ΑΡΓΟΛΙΔΑ

Οικοδομήστε σχέσεις εμπιστοσύνης
μεταξύ πολιτών και αστυνομίας

ΚΟΡΙΝΘΟΣ

«Τ
ο ΠΡΟ.ΚΕ.Κ.Α. Κορίνθου με

την υπάρχουσα δύναμη και

υλικοτεχνική υποστήριξη

δεν μπορεί να υποδεχθεί ούτε έναν

επιπλέον κρατούμενο, αντίθετα χρή-

ζει άμεσης ενίσχυσης για τη διαχεί-

ριση των υπαρχόντων»!

Αυτό τονίζει με δραματικούς τό-

νους μέσω της ΠΟΑΣΥ η Ένωση
Αστυνομικών Υπαλλήλων Κορινθίας
προς τον Αρχηγό της Ελληνικής

Αστυνομίας Αντιστράτηγο κ. Κων-
σταντίνο Τσουβάλα, με αφορμή τη

συμπλήρωση τεσσάρων ετών από την

ίδρυση και λειτουργία του χωρίς να

έχουν λυθεί βασικά προβλήματα.

«Με ιδιαίτερη ανησυχία παρακο-

λουθούμε ως Ομοσπονδία τις συν-

θήκες λειτουργίας του ΠΡΟ.ΚΕ.Κ.Α.

Κορίνθου και όπως αυτές διατυπώ-

νονται στο επισυναπτόμενο υπ’ αρ.

301/5/12-κβ από 31/08/2016

έγγραφο της Ένωσης Αστυνομικών

Υπαλλήλων Κορινθίας» σημειώνει η

ΠΟΑΣΥ στο έγγραφό της προς το

Αρχηγείο. «Με γνώμονα αυτό της

ασφάλειας των συναδέλφων μας και

της αξιοπρεπούς κράτησης των αλ-

λοδαπών υπηκόων, ζητούμε την λή-

ψη αναγκαίων μέτρων που θα εστιά-

ζουν προς αυτή την κατεύθυνση και

κυρίως σε ζητήματα ασφαλούς φύ-

λαξης και παροχής υλικοτεχνικού

εξοπλισμού, ιδίως για την πρόληψη

της υγιεινής και την αποφυγή μετά-

δοσης μολυσματικών ασθενειών.

Δεν θα πρέπει δε, να παραβλεφθεί εκ

μέρους της Φυσικής Ηγεσίας, η ενί-

σχυση της Διεύθυνσης Αστυνομίας

Κορινθίας, προκειμένου αυτή να δύ-

ναται να ανταποκριθεί στοιχειωδώς

στις βασικές ανάγκες αστυνόμευσης

της ευρύτερης περιοχής.

Με την υποστελέχωση τέτοιων

νευραλγικών υπηρεσιών, δυστυχώς

εγκυμονούνται πολλαπλοί κίνδυνοι

απόδρασης κρατουμένων και έκθε-

σης των συναδέλφων μας σε ενδε-

χόμενο κίνδυνο τόσο με ποινικές όσο

και με πειθαρχικές προεκτάσεις. Προ-

κειμένου λοιπόν να μην βρεθούμε

άπαντες στη δυσάρεστη θέση να

αναλύουμε και να αναθεματίζουμε

τυχόν αρνητικές εξελίξεις που σχετί-

ζονται με την επαρκή λειτουργία του

ΠΡΟ.ΚΕ.Κ.Α. Κορίνθου, παρακαλούμε

όπως, άμεσα αναληφθούν από μέ-

ρους σας οι αναγκαίες θεσμικές

πρωτοβουλίες για την ομαλή συνέχι-

ση της λειτουργίας του Κέντρου σε

όλες του τις δραστηριότητες και δρά-

σεις και ευελπιστούμε πως θα ευοδω-

θεί σύντομα αυτή η επισήμανσή μας». 

Το σωματείο, επισημαίνει ειδικότε-

ρα την ανακολουθία της ηγεσίας και

της διοίκησης όταν αναλώνονται σε

ψεύτικες υποσχέσεις για την επίλυση

των προβλημάτων. Η Ένωση καταγ-

γέλλει τα ελλιπή μέτρα ασφαλείας, την

έλλειψη ικανού αστυνομικού προσω-

πικού να επανδρώσει την Υπηρεσία,

την ανυπαρξία σχεδίου τρωτότητας,

την έλλειψη καθαριότητας, καθώς και

ειδών προσωπικής υγιεινής (γάντια,

μάσκες κ.λπ.) και απαιτεί να δοθούν

άμεσες και οριστικές λύσεις. Επίσης,

αναφέρεται και στις ελλείψεις που

παρουσιάζουν και οι λοιπές Υπηρε-

σίες της Δ.Α. Κορινθίας, οι οποίες εξ

αρχής έχουν στελεχώσει και εξακο-

λουθούν να συνεισφέρουν σε αυτό,

παρόλο τη μεγάλη έλλειψη προσωπι-

κού σε σημείο που να μην μπορούν

να επανδρώσουν εποχούμενες περι-

πολίες ενώ ο νομός είναι από τους

πρώτους σε εγκληματικότητα. 

Προβλήματα λειτουργίας 
στο ΠΡΟ.ΚΕ.Κ.Α. Κορίνθου
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Σ
υνεχείς οι παρεμβάσεις της Ένωσης
Αστυνομικών Υπαλλήλων Α -
θηνών. Σταχυολογούμε γι’ αυτόν

τον μήνα, τις συναντήσεις με τη διοίκηση,

την ανάδειξη των προβλημάτων των συ-

ναδέλφων, αλλά και την αναγνώριση των

προσπαθειών των συμπολιτών μας, όπως

αυτή της αθλήτριας σκοποβολής Άννας
Κορακάκη, η οποία κατάφερε να καθη-

λώσει ένα ολόκληρο έθνος στις οθόνες

απέναντι στη Γερμανίδα αθλήτρια, κατα-

κτώντας τελικά το χρυσό μετάλλιο στους

Ολυμπιακούς Αγώνες του Ρίο.

Το προεδρείο της Ένωσης Αθηνών

συναντήθηκε με τον Διοικητή της Διεύ-

θυνσης Ασφάλειας Αττικής Υποστράτη-

γο κ. Χρήστο Παπαζαφείρη. Στη συ-

νάντηση παρευρέθηκαν και οι Υποδιοι-

κητές, ο Ταξίαρχος κ. Γεώργιος Καστά-
νης και ο Διευθυντής κ. Στυλιανός Χαι-
ρετάκης. Ιδιαίτερη έμφαση δόθηκε στο

ζήτημα των μεταγωγών των κρατουμέ-

νων από τις Υποδιευθύνσεις Ασφαλείας

και τη συνεχή απασχόληση προσωπικού

από άλλες υπηρεσίες για το σκοπό αυτό,

παρά τη συγκεκριμένη δύναμη που έχει

διατεθεί αποκλειστικά για τις μεταγωγές.

Επίσης, συζητήθηκε το ζήτημα της πα-

ρουσίας του Ψυχιάτρου στο Ιατρείο της

Γ.Α.Δ.Α. έτσι ώστε να αποφεύγονται οι

μετακινήσεις στα νοσοκομεία των τοξι-

κο-εξαρτώμενων κρατουμένων συναν-

θρώπων μας.

«Με ιδιαίτερη χαρά διαπιστώσαμε ότι

το αίτημά μας έγινε δεκτό από τον κύριο

Γενικό και άμεσα εκτελεστό κατόπιν του

υπ’ αρίθμ. 2000/16/1508376 εγγρά-

φου που απέστειλε η Γ.Α.Δ.Α. από

2/8/2016 και κατόπιν του υπ’αρίθμ.

εγγράφου 14795/16/1475297 από

29/7/2016 του Κεντρικού Ιατρείου

Αθηνών βάσει του οποίου ορίζονται

Ψυχίατροι ετοιμότητας καθ’ όλο το

24ωρο προκειμένου να αποφευχθεί στο

μέτρο του δυνατού η απασχόληση

αστυνομικού προσωπικού για μεταγωγή

ασθενών κρατουμένων.

Η Ένωση Αθηνών εκφράζει την ικα-

νοποίησή της για την άμεση υλοποίηση

του αιτήματός μας από τον Γενικό Αστυ-

νομικό Διευθυντή Αττικής και από τον

Διευθυντή Κεντρικού Ιατρείου Αθηνών,

επισημαίνοντας ότι η συστηματική πα-

ρακολούθηση των προβλημάτων, καθώς

και οι έγκυρες και έγκαιρες παρεμβάσεις

μπορούν να φέρουν μέτρα που ανακου-

φίζουν τη δυσχερή υπηρεσιακή καθημε-

ρινότητα των συναδέλφων μας, αφαι-

ρώντας τους επιπλέον υπηρεσιακούς

κινδύνους. Σε αυτή τη συνδικαλιστική

δράση πιστεύουμε, με αυτή ως γνώμονα

θα προχωρήσουμε!» τονίζει το σωματείο.

Έκοψαν την άδεια σε τρίτεκνο
Ένα άλλο θέμα που απασχόλησε το

προεδρείο ήταν η μη χορήγηση τρίμη-

νης άδειας με πλήρεις αποδοχές σε συ-

νάδελφο για το οποίο έκανε παρέμβαση

στο Αρχηγείο και η ΠΟΑΣΥ. Ειδικότερα

απορρίφθηκε αίτημα άδειας χορήγησης

τρίμηνης άδειας μετ’ αποδοχών, σε πα-

τέρα αστυνομικό τριών ανήλικων τέ-

κνων, διότι δεν λογίζεται από την Υπη-

ρεσία ως τρίτεκνος, λόγω «κενό» νό-

μου, με συνέπεια η περίπτωσή του να

ερμηνεύεται από την Υπηρεσία με δυ-

σμενή τρόπο για τον υπάλληλο. Το αί-

τημα απορρίφθηκε βάση της παρ. 3 του

άρθρου 10α του Π.Δ.27/86, σύμφωνα

με το οποίο σε περίπτωση διάζευξης ή

διάσταση, την ανωτέρω άδεια δικαιούται

ο έχων την επιμέλεια, εδάφιο το οποίο

προφανώς αφορά τους γονείς που

έχουν τρία τέκνα μαζί.

Στην συγκεκριμένη περίπτωση που

μόνο ο ένας γονέας είναι τρίτεκνος

έχοντας τρία ανήλικα τέκνα αλλά το ένα

εξ αυτών από προηγούμενο γάμο και

παρότι έχει την γονική μέριμνα και την

φροντίδα αυτού και οικονομικά και φυ-

σικά στον χρόνο που του αντιστοιχεί,

δεν του χορηγείται η εν λόγω άδεια γε-

γονός που θεωρούμε άδικο αφού οι

διαζευγμένοι πατέρες ακόμη και με

πρόσφατη δικαστική δικαίωση τους με

την χορήγηση του επιδόματος εξομά-

λυνσης, αναγνωρίστηκε ότι ακόμα και

αν δεν έχουν την επιμέλεια των τέκνων

τους δεν αποχαρακτηρίζονται από την

έννοια του γονέα. Εφόσον η χορήγηση

της άδειας αυτής έχει ως σκοπό την

προστασία της οικογένειας και την δι-

ευκόλυνσης της συμφιλιώσεως επαγ-

γελματικής και οικογενειακής ζωής του

υπαλλήλου, η οποία προκύπτει από την

γέννηση τρίτου τέκνου και άνω και

εφόσον το δικαίωμα αυτό μπορεί να το

ασκήσει μόνο ο ένας γονέας θεωρούμε

απαραίτητη την ερμηνεία του νόμου

προς την κατεύθυνση αυτή και όχι την

εξαίρεση του υπαλλήλου, ελλείψει διευ-

κρινήσεως του νομοθέτη για την παρα-

πάνω περίπτωση.

Η Ένωση Αθηνών δηλώνει επίσης ότι

θα στηρίξει με κάθε ένδικο ή μη τρόπο

κάθε αναφαίρετο δικαίωμα των εργαζό-

μενων γονέων αστυνομικών έτσι ώστε

να προστατευτούν ο θεσμός της οικο-

γένειας, τα τέκνα που αποτελούν ό,τι πιο

πολύτιμο συστατικό της κοινωνίας μας,

σε μια περίοδο εξαιρετικά δύσκολη για

την πατρότητα και τη μητρότητα.

Η Άννα της υπερηφάνειας
Τέλος, η Ένωση Αθηνών εκφράζει

την περηφάνια της για την κόρη συνα-

δέλφου από τη Δράμα, την αθλήτρια

σκοποβολής Άννα Κορακάκη, η οποία

κατάφερε με τις προσπάθειές της να κα-

θηλώσει ένα ολόκληρο έθνος στις οθό-

νες απέναντι στη Γερμανίδα αθλήτρια,

κατακτώντας τελικά το χρυσό μετάλλιο

στους Ολυμπιακούς Αγώνες του Ρίο και

έπειτα από 12 ολόκληρα χρόνια να κυ-

ματίσει ξανά η ελληνική σημαία στο ψη-

λότερο ιστό. «Σε μια εποχή που στη χώ-

ρα μας κυριαρχεί η μαυρίλα, η απαισιο-

δοξία, το τέλμα και η έλλειψη ελπίδας η

νεαρή Άννα κάτω από αντίξοες συνθή-

κες προετοιμασίας και με απούσα την

πολιτεία, απέδειξε σε όλους μας ότι όλα

μπορούν να δαμαστούν εκτός από την

Ελληνική ψυχή. Άννα της υπερηφάνειας

... σε ευχαριστούμε!»

ΑΘΗΝΑ

Σε αυτή τη συνδικαλιστική
δράση πιστεύουμε 

Οι έγκυρες και έγκαιρες παρεμβάσεις μπορούν να φέρουν μέτρα 
που ανακουφίζουν τη δυσχερή υπηρεσιακή καθημερινότητα των συναδέλφων μας

Η
Ένωση Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Σερρών, αναδεικνύει με

σκεπτικισμό και έκδηλη ανησυ-

χία, τα προβλήματα που πολλαπλασιά-

ζονται με γεωμετρική πρόοδο στην Δι-

εύθυνση Αστυνομίας Σερρών, ένεκα των

θεμάτων διαχείρισης του προσφυγικού-

μεταναστευτικού με την φύλαξη των

ανοικτών Δομών Φιλοξενίας, που έρ-

χονται σωρευτικά να επιτείνουν το ήδη

οξύ πρόβλημα.

Όπως τονίζει η ΠΟΑΣΥ στην Ηγεσία,

«οι ανάγκες αστυνόμευσης για την ευ-

ρύτερη περιοχή είναι μεγάλες και για να

αντιμετωπισθούν αυτές στον βαθμό που

απαιτείται, θα πρέπει να υπάρξουν οι κα-

τάλληλες παρεμβάσεις και στο μέτρο του

εφικτού να ικανοποιηθούν οι προτάσεις

της οικείας Πρωτοβάθμιας Οργάνωσης,

που κινούνται στο μέτρο της λογικής και

της ρεαλιστικής προσέγγισης». Η Ομο-

σπονδία επισημαίνει ότι δεν έχει ληφθεί

υπόψη το αίτημα για την επαναξιολόγη-

ση του επιχειρησιακού μέτρου και αντί

της φύλαξης να καθιερωθεί το μέτρο της

αυξημένης επιτήρησης. «Ευελπιστούμε

στην θεσμική σας αυτή παρέμβαση, ού-

τως ώστε από κοινού με τους έτερους

θεσμικούς παράγοντες στους οποίους

κοινοποιείται το παρόν έγγραφο, να

υπάρξει άμεση λύση προς όφελος του

Οργανισμού της Ελληνικής Αστυνομίας

και της κοινωνίας των πολιτών», τονίζει

η ΠΟΑΣΥ προς τον Αναπληρωτή Υπουρ-

γό Εσωτερικών και Διοικητικής Ανασυγ-

κρότησης κ. Νικόλαο Τόσκα.

Τράπεζα αίματος
Τη σύσταση και λειτουργία Τράπεζας

αίματος ανακοίνωσε η Ένωση με στόχο

την κάλυψη των αναγκών των συνα-

δέλφων - μελών της και των οικογενει-

ών τους. 

Υπενθυμίζεται ότι με διαταγή του Αρ-

χηγείου, οι αιμοδότες δικαιούνται άδειας

διάρκειας τεσσάρων ημερών.

ΣΕΡΡΕΣ

Βραχνάς η φρούρηση των Ανοικτών Δομών Φιλοξενίας

Η
δημιουργία ενός Κέντρου

Κράτησης ή Φιλοξενίας Προ-

σφύγων, αποτελεί ένα τερά-

στιο βάρος για το ήδη καταπονημένο

Αστυνομικό προσωπικό, τονίζει η

Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Ν.
Λασιθίου με έγγραφό της προς τον

Υπουργό Μεταναστευτικής Πολιτικής

κ. Ιωάννη Μουζάλα.

Ειδικότερα, σημειώνει ότι με τη

συζήτηση περί μετακίνησης προσφύ-

γων στην Κρήτη να είναι σε εξέλιξη,

κι έχοντας προκαλέσει πληθώρα αν-

τιδράσεων, τόσο μεταξύ των φορέων,

όσο και εντός των κόλπων της κοι-

νωνίας, η Ένωση Αστυνομικών

Υπαλλήλων Λασιθίου θεωρεί υποχρέ-

ωσή της να τονίσει κάποιους παρά-

γοντες που ενδεχομένως δεν έχουν

συνυπολογιστεί. Η αριθμητική δύνα-

μη του αστυνομικού προσωπικού εί-

ναι ήδη περιορισμένη και με πολλές

δυσκολίες καταφέρνει να ανταπεξέρ-

χεται στις ανάγκες αστυνόμευσης και

περιπολιών. Το σενάριο μεταφοράς

2.000 προσφύγων στην Κρήτη έρχε-

ται να δυσχεράνει περαιτέρω τον ήδη

μεγάλο φόρτο εργασίας του ανθρώ-

πινου δυναμικού της ΕΛ.ΑΣ. σε τοπι-

κό επίπεδο, στον οποίο θα προστεθεί

η αρμοδιότητα φύλαξης των 2.000

ανθρώπων, είτε ως στατική δύναμη

για την αποτροπή τυχόν επεισοδίων

είτε για την διεκπεραίωση των εγγρά-

φων τους.

Θα πρέπει να λάβετε σοβαρά υπό-

ψη ότι στο Νομό Λασιθίου η Διεύ-

θυνση της Αστυνομίας λειτουργεί με

κενά αστυνομικού προσωπικού που

αγγίζουν το 30% και λόγω της ιδιαι-

τερότητας του νομού – καθώς έχει

τρία μεγάλα αστικά κέντρα (Άγιο Νι-

κόλαο, Ιεράπετρα και Σητεία) – η

υπάρχουσα Αστυνομική δύναμη είναι

αναγκαστικά κατανεμημένη με απο-

τέλεσμα οι υπηρεσίες της να υπολει-

τουργούν. Με βάση τα παραπάνω και

με δεδομένη την αύξηση της εγκλη-

ματικότητας, το αστυνομικό προσω-

πικό στο νομό Λασιθίου δεν επαρκεί

ούτε καν για να επανδρώσει περιπο-

λικό, πόσο μάλλον για άλλα καθή-

κοντα και αρμοδιότητες. Είναι το φι-

λότιμο των αστυνομικών τελικά, που

υπερβαίνουν τον εαυτό τους και πολ-

λές φορές τα ανθρώπινα όρια, δου-

λεύοντας περισσότερες ώρες από το

προβλεπόμενο χωρίς, όπως θα γνω-

ρίζετε να πληρώνονται για αυτό, κι

έτσι ο νομός Λασιθίου κατατάσσεται

μεταξύ των ασφαλέστερων της χώ-

ρας.

Η δημιουργία ενός Κέντρου Κρά-

τησης ή Φιλοξενίας Προσφύγων, είτε

αυτό είναι ανοιχτό ή κλειστό , αποτε-

λεί ένα τεράστιο βάρος για το ήδη

καταπονημένο Αστυνομικό προσωπι-

κό που σίγουρα αδυνατεί να επωμι-

στεί. Επομένως μία τέτοια απόφαση

φέρνει την αστυνομία της Διεύθυν-

σής μας με μαθηματική ακρίβεια σε

ένα τέλμα: Η ανάληψη της φύλαξης

των προσφύγων στα υπό σχεδιασμό

Κέντρα, αποδυναμώνει την προστα-

σία του Πολίτη; Γιατί και τα δύο μαζί...

δε γίνονται.

Αναγνωρίζουμε ότι η όποια απόφα-

ση σε σχέση με τη διαχείριση του

προσφυγικού ζητήματος για στελέχη

της πολιτικής ηγεσίας μπορεί να συ-

νεπάγεται πολιτικού κόστους, ωστόσο

το κόστος για τους λιγοστούς αστυ-

νομικούς του Λασιθίου έγκειται στη

σωματική τους ακεραιτότητα και την

ίδια τους τη ζωή, έχοντας μάλιστα

απέναντί τους και την οργή της τοπι-

κής κοινωνίας. Όσο για το διόλου

απίθανο ενδεχόμενο, τα Κέντρα Προ-

σφύγων να μην πληρούν τις προϋπο-

θέσεις, και πάλι οι αστυνομικοί θα

πρέπει να διαχειριστούν και να απο-

κρούσουν τις τυχόν εξεγέρσεις προ-

σφύγων (περιστατικά τα οποία έχουν

ήδη συμβεί σε κέντρα κράτησης στην

υπόλοιπη Ελλάδα).

Για αυτούς τους λόγους σας κα-

λούμε να επανεξετάσετε όλα τα δε-

δομένα, να λάβετε υπόψη τη βούλη-

ση των κοινωνιών που θα κληθούν

να φιλοξενήσουν και να ενσωματώ-

σουν τους πρόσφυγες αλλά και τα

αντικειμενικά (και χρονίζοντα) προ-

βλήματα της τοπικής ΕΛ.ΑΣ., προκει-

μένου με την απόφαση σας , να μη

θέσετε την Αστυνομία του Λασιθίου

μεταξύ σφύρας και άκμονος».

ΛΑΣΙΘΙ

Μεταξύ σφύρας 
και άκμονος 

για τους μετανάστες
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Τ
ο θέατρο του παραλόγου συνεχίζε-

ται, σε μια περίοδο όπου η Ελληνική

Αστυνομία καλείται με πενιχρά μέσα

και υποστελεχωμένη, να ανταποκριθεί στα

ποικίλα καθήκοντά της έναντι της κοινω-

νίας των πολιτών. Η Ομοσπονδία μας,

όπως πάντοτε συμβάλλει από κοινού με

τις Πρωτοβάθμιες Οργανώσεις της στην

Εθνική αυτή προσπάθεια, που διεξάγεται

κάτω από αντίξοες συνθήκες και δυσχε-

ρής καταστάσεις. Το δόγμα της εσωτερι-

κής ασφάλειας της Χώρας καθώς επίσης

και αυτό της έννομης τάξης, ασφαλώς και

δεν εμπίπτει στις συνδικαλιστικές μας αρ-

μοδιότητες. Εμπίπτουν, όμως, αυτά, του

ελέγχου των παράνομων διαταγών, όταν

αστυνομικές δυνάμεις καλούνται αυθημε-

ρόν να μετακινηθούν, να εκτελέσουν

υπηρεσία και να επιστρέψουν στην έδρα

τους. Δυστυχώς αυτές οι δυνάμεις δεν

τυγχάνουν της αναγνώρισης που θα

έπρεπε από την υπηρεσία και μέσα στον

γενικό ορυμαγδό παρατηρούνται φαινό-

μενα υπερκόπωσης των αστυνομικών και

το κυριότερο ευθεία αμφισβήτηση της Δι-

οίκησης, για την αξιολόγηση του δικτύου

πληροφοριών που επιβάλλουν αυτές τις

μετακινήσεις και σε πολλές των περιπτώ-

σεων κρίνονται υπερβολικές και λαθεμέ-

νες. Αυτά προκύπτουν από τα υπ΄αρίθ.

302/8/1 155/2016 και 21/2016 από

27και 28/07/2016 έγγραφα των Ενώ-

σεων Αστυνομικών Υπαλλήλων Σερρών,

Αλεξανδρούπολης και Ορεστιάδας αντί-

στοιχα, που περιγράφουν και καταγγέλ-

λουν με παραστατικό τρόπο αυτή την

ανακολουθία και διασπορά των αστυνο-

μικών δυνάμεων, τονίζει η Ομοσπονδία σε

έγγραφό της με αποδέκτες την Ηγεσία και

τους υπηρεσιακούς παράγοντες. Το συν-

δικαλιστικό μας κίνημα ζητά επιτακτικά

πλέον τον πλήρη έλεγχο των διαταγών

αυτών, που απέχουν κατά πολύ από το

πνεύμα των διατάξεων που διέπουν τον

χρόνο λειτουργίας του αστυνομικού προ-

σωπικού και τις μετακινήσεις αυτού.

ΕΝΩΣΕΙΣ 

Να αξιολογούνται
οι πληροφορίες

Η
Ένωση Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Εύβοιας με ανακοίνωσή

της εξέφρασε την ικανοποίησή

της για την δρομολόγηση της επίλυσης

του διαχρονικού της αιτήματος αναφο-

ρικά με την ίδρυση Αστυνομικού Τμή-

ματος σε έναν από τους μεγαλύτερους

Δήμους του Νομού, τον Δήμο Διρφύων-

Μεσσαπίων.

Δυστυχώς όμως, όπως επισημαίνει

στην ανακοίνωσή του το σωματείο, «η

δημοτική αρχή της περιοχής, αντί να

αδράξει την ευκαιρία και να συμβάλει

στην δημιουργία ενός πρότυπου Αστυ-

νομικού Τμήματος που θα προσφέρει

υψηλές υπηρεσίες στους πολίτες και

συγχρόνως θα αναβαθμίζει το έργο των

αστυνομικών, «πρωτοτυπεί» πανελλαδι-

κά παραχωρώντας κτιριακή εγκατάσταση

για την στέγαση της νεοϊδρυθείσας υπη-

ρεσίας μέσα στον πυρήνα της κοινότητας

των ΡΟΜΑ, στην Δ.Κ. Καστέλλας.

Άραγε ο κ. Δήμαρχος τόσο υποτιμά

την προσφορά των πρώην συναδέλφων

του, που δίπλα από την τελευταία πα-

ράγκα προσφέρει δωρεάν κτίριο για να

εγκατασταθεί το Αστυνομικό Τμήμα, αν

και υπάρχουν άλλες επιλογές ή όλα τε-

λικά έχουν να κάνουν με κινήσεις εν-

τυπωσιασμού και πολιτικές σκοπιμότη-

τες; Εν πάση περιπτώσει εάν το συγκε-

κριμένο κτίριο είναι κατάλληλο, γιατί

τόσα χρόνια παραμένει ανεκμετάλλευτο

και δεν εγκαθιστά σε αυτό υπηρεσίες

του Δήμου που είναι διάσπαρτες και σε

ιδιόκτητα κτίρια καταβάλλοντας ενοίκια;

Ό,τι από τα παραπάνω και να ισχύει, το

σίγουρο είναι ότι η Ένωσή μας εκφράζει

την πλήρη αντίθεση της στην χωροθέ-

τηση Αστυνομικού Τμήματος στο συγ-

κεκριμένο σημείο.

Ας μην προστρέξουν κάποιοι να μας

κατηγορήσουν για ρατσιστικές αντιλήψεις

και μεροληπτική στάση απέναντι στους

ΡΟΜΑ. Αντίθετα είμαστε υπέρμαχοι της

κοινωνικής δικαιοσύνης και αποδοχής

της όποιας διαφορετικότητας. Άλλοι είναι

υπεύθυνοι για το ότι αυτοί οι συνάνθρω-

ποι μας εδώ και δεκαετίες ζουν σε ένα

υποβαθμισμένο οικιστικό περιβάλλον και

δεν δημιούργησαν τις προϋποθέσεις για

την κοινωνική ένταξή τους.

Μέσα λοιπόν σ’ αυτήν την οικιστική

εγκατάσταση όπου οι συνθήκες και κα-

νόνες υγιεινής είναι ανύπαρκτες, κάποι-

οι θεωρούν ως ορθολογική επιλογή την

λειτουργία Αστυνομικής Υπηρεσίας θέ-

τοντας σε κίνδυνο την υγεία των συνα-

δέλφων και των πολιτών που θα προ-

σέρχονται σε αυτή».

Τέλος, το σωματείο επισημαίνει την

ακαταλληλότητα του οικήματος, άποψη

με την οποία ταυτίζονται τόσο ο Γενικός

Περιφερειακός Αστυνομικός Διευθυντής

Στερεάς Ελλάδος όσο και ο Αστυνομι-

κός Διευθυντής Ευβοίας, τονίζοντας ότι

«το οικονομικό όφελος από την παρα-

χώρηση δωρεάν κτιρίου δεν μπορεί από

μόνο του να αποτελεί ενδεδειγμένη λύ-

ση για την εγκατάσταση Αστυνομικής

Υπηρεσίας και το Αρχηγείο μας οφείλει

να μεριμνά για την ασφάλεια όλων και

πρωτίστως των στελεχών του. Η Ένωσή

μας θα βρεθεί απέναντι στις μεθοδεύ-

σεις του Δημάρχου».

ΕΥΒΟΙΑ

Θέτουν σε κίνδυνο την υγεία
συναδέλφων και πολιτών

ΛΑΡΙΣΑ

Η
Ένωση Αστυνομικών Λάρισας με αφορμή παράπονα συναδέλφου

που έχει εκλεγεί στην Τοπική Αυτοδιοίκηση, θέτει το ερώτημα, εάν

το άρθρο 93 του Ν. 3852/2010 τυγχάνει εφαρμογής και για τους

αστυνομικούς, οι οποίοι είναι αιρετοί στην τοπική αυτοδιοίκηση και δικαιούν-

ται απουσίας από την υπηρεσία για την συμμετοχή τους στις συνεδριάσεις

του Δημοτικού Συμβουλίου στο οποίο έχουν εκλεγεί.

«Επειδή η Ένωση μας έγινε αποδέκτης παραπόνων συναδέλφου δημο-

τικού συμβούλου, τον οποίο η Υπηρεσία υποχρεώνει να παρίσταται στα Δη-

μοτικά Συμβούλια ή στις δημοτικές επιτροπές, κάνοντας χρήση των αδειών

του ή ημερησίων αναπαύσεων, παρακαλούμε όπως η Διεύθυνση Αστυνο-

μικού Προσωπικού του Α.Ε.Α. μας ενημερώσει αν ο ανωτέρω νόμος ισχύει

για τους αιρετούς συναδέλφους ή υπάρχει νομοθέτημα το οποίο τους εξαι-

ρεί και αν ναι ποιο είναι αυτό;» σημειώνεται στο έγγραφο της Ένωσης

Αστυνομικών Λάρισας προς την ΠΟΑΣΥ η οποία με τη σειρά της καλεί το

Αρχηγείο να απαντήσει «το συντομότερο δυνατόν για το ευαίσθητο αυτό

θέμα, προκειμένου οι συνάδελφοί μας, απρόσκοπτα να εκτελούν και τα αυ-

τοδιοικητικά τους καθήκοντα, για τα οποία η τοπική κοινωνία τους επέλεξε

και τίμησε, προσδίδοντας κατ΄ αυτόν τον τρόπο κύρος και αναγνώριση στο

λειτούργημα του αστυνομικού και αυτή η κατάκτηση που αποτελούσε το

πρόταγμα του συνδικαλιστικού μας κινήματος, να διαφυλαχθεί αλλά και να

ενισχυθεί περαιτέρω, δημιουργώντας ισχυρούς δεσμούς συνεργασίας με-

ταξύ Αστυνομίας και Κοινωνίας».

Σύμφωνα με την ανωτέρω σχετική, την οποία και σας συνυποβάλλουμε,

προβλέπεται ότι : «... 3. Στο άρθρο 93 του ν. 3852/2010 προστίθεται παρά-

γραφος 8 ως εξής: «8. Οι δημοτικοί σύμβουλοι οι οποίοι είναι υπάλληλοι του

δημόσιου ή του ιδιωτικού τομέα έχουν δικαίωμα να απουσιάσουν από την ερ-

γασία τους την ημέρα της συνεδρίασης του δημοτικού συμβουλίου ή των επι-

τροπών του δήμου στις οποίες είναι μέλη, εφόσον διεξάγονται σε εργάσιμες

ώρες και ημέρες. Ο πρόεδρος του δημοτικού συμβουλίου ή της αντίστοιχης

επιτροπής χορηγεί στους δημοτικούς συμβούλους, που εμπίπτουν στις ανω-

τέρω κατηγορίες, βεβαίωση συμμετοχής στη συνεδρίαση, για την υπηρεσία...»

Επικίνδυνες περιπολίες
Εξάλλου, η Ένωση Αστυνομικών Λάρισας αναδεικνύει και καταγγέλλει την

επικινδυνότητα της εποχούμενης περιπολίας του Α.Τ. Ραψάνης που εκτελείται

με έναν αστυνομικό ελέω θερινής περιόδου και ελλείψεων σε έμψυχο δυνα-

μικό. Αυτή η πρωτοτυπία ή πρωτοβουλία της Υπηρεσίας οδηγεί τους συναδέλ-

φους μας σε ενδεχόμενο κίνδυνο με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την σωματική

ακεραιότητα αυτών. Ευελπιστούμε ότι στο μέτρο του εφικτού θα αποφευχθούν

στο μέλλον ανάλογες διαταγές και ως Ομοσπονδία απαιτούμε την θωράκιση

και διασφάλιση των συναδέλφων μας σύμφωνα μετά ισχύοντα π.δ. 45/2008

και 141/91 για την πλήρη - επαρκή στελέχωση των Αστυνομικών Υπηρεσιών

της οικείας Διεύθυνσης Αστυνομίας, ειδάλλως θα πρέπει η διοίκηση να είναι

έτοιμη για την ανάληψη των ευθυνών της σε κάθε επιλήψιμο συμβάν.

Οικονομική ενίσχυση
Η Ένωση Αστυνομικών Λάρισας στο πλαίσιο τριήμερου ποδοσφαιρικού

τουρ νουά για την ενίσχυση του Χαμόγελου του Παιδιού, ανταποκρινόμενη

πάντα στα ευαίσθητα κοινωνικά αυτά θέματα, ενίσχυσε την προσπάθεια

προέβη στην αγορά μπλοκ εισιτηρίων. Το ποσό δόθηκε στον υπεύθυνο

του Χαμόγελου από αντιπροσωπεία συναδέλφων παρουσία του Ειδικού

Γραμματέα του σωματείου.

Χορηγείται άδεια απουσίας 
σε αιρετούς αστυνομικούς;

Η
Πανελλήνια Ομοσπονδία
Αστυνομικών Υπαλλήλων
εκφράζει την οδύνη της

για τον αδόκητο χαμό του 47χρο-

νου Πυροσβέστη Ευάγγελου ΠΑ-
ΝΟΥ, ενώ επιχειρούσε στην κατά-

σβεση πυρκαγιάς μαζί με άλλους

συναδέλφους του στη Βοιωτία.

Δυστυχώς, το τίμημα στο βωμό

του καθήκοντος είναι βαρύ και για

το Πυροσβεστικό Σώμα που για

μία ακόμα χρονιά δίνει την άνιση

μάχη με πενιχρά μέσα χάρις στην

αυταπάρνηση του ανθρώπινου

δυναμικού του. Ας αφήσουν λοι-

πόν τα κροκοδείλια δάκρυα οι αρ-

μόδιοι και ας συμβάλουν στη θω-

ράκιση όλων των Σωμάτων Ασφα-

λείας για να αισθάνεται ασφαλής

ο ένστολος και να απολαμβάνει το

αγαθό της ασφάλειας ολόκληρη η

κοινωνία μας. Με την ευχή να εί-

ναι το τελευταίο θύμα, εκφράζουμε

τα συλλυπητήριά μας τόσο στην

οικογένειά του όσο και σε όλους

τους συναδέλφους του.

Έκφραση
Συλλυπητηρίων

Η
Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Χανίων απαιτεί την

ενίσχυση της οικείας Διεύθυνσης Αστυνομίας Χανίων

με τις συμπληρωματικές μεταθέσεις του μηνός Οκτω-

βρίου, επικαλούμενη τα οξυμένα προβλήματα λειψανδρίας και

αστυνόμευσης.

Με έγγραφό της η ΠΟΑΣΥ συμμερίζεται τις ανησυχίες των

συναδέλφων και απευθύνεται στο Αρχηγείο για την ικανοποί-

ηση του αιτήματος: «Παρακαλούμε, όπως εξετασθούν οι εύ-

λογες αυτές επισημάνσεις, καθώς επίσης και οι ανάγκες που

πηγάζουν για την πληρέστερη αστυνόμευση της Περιφερειακής

Ενότητας Χανίων, με δεδομένο την υποστελέχωση του συνό-

λου των υπηρεσιών και όπως αυτές διατυπώνονται στο συγ-

κεκριμένο έγγραφο και στο μέτρο του εφικτού το αίτημα της

Πρωτοβάθμιας Οργάνωσής μας τύχει θετικής αντιμετώπισης»

σημειώνει η Ομοσπονδία. Ειδικότερα το σωματείο στέκεται στο

ότι η οργανική δύναμη της Διεύθυνσης Αστυνομίας Χανίων εί-

ναι 423 άτομα συνολικά (Αστυνομικοί και Ειδικοί Φρουροί)

αλλά η υπάρχουσα δύναμη είναι συνολικά 394 άτομα και μει-

ώνεται δραματικά στους 300 αν υπολογιστούν τα άτομα που

εκτελούν υπηρεσίες γραφείου, αποσπάσεις, προσωρινές με-

τακινήσεις, αναρρωτικές άδειες κ.λπ. Επίσης αναφέρεται στην

ύπαρξη δυο φυλακών, 4 ποδοσφαιρικών ομάδων, ευαίσθητων

στόχων, του αεροδρομίου κ.λπ.

«Επειδή όμως ο χρόνος τρέχει και τα προβλήματα εξακο-

λουθούν να παραμένουν, ενίοτε δε εντείνονται, παρακαλούμε

όπως εξεταστεί το ενδεχόμενο η ενίσχυση της Διεύθυνσης

Αστυνομίας Χανίων στις επερχόμενες έκτακτες μεταθέσεις, να

είναι ουσιαστική δεδομένων των αναγκών που προαναφέρον-

ται, τουλάχιστον με δέκα πέντε (15) άτομα», καταλήγει το έγ-

γραφο του σωματείου μας.

ΧΑΝΙΑ

Ενισχύστε τα Χανιά
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Η
Ομάδα Δ.ΕΛ.Τ.Α. καταγράφηκε

στη συνείδηση των πολιτών

κατά τα χρόνια της λειτουργίας

της ως η επανδρωμένη από ειδικά εκ-

παιδευμένο και καταλλήλως εξοπλι-

σμένο προσωπικό μονάδα, η οποία με

απόλυτη επάρκεια έφερνε σε πέρας

την αποστολή της καταστολής συγκε-

κριμένων εγκληματικών ενεργειών,

όπως οι βανδαλισμοί δημόσιας και

ιδιωτικής περιουσίας, οι βίαιες συγ-

κρούσεις στο περιθώριο διαδηλώσεων

και οι επιθέσεις εναντίον πολιτικών και

οικονομικών στόχων με πρωταγωνι-

στές επί το πλείστον άτομα του αντιε-

ξουσιαστικού χώρου.

Η είδηση της κατάργησης της Ομά-

δας Δ.ΕΛ.Τ.Α. θα έπρεπε επομένως να

προξενήσει μεγάλη έκπληξη. Η άκρα

αποτελεσματικότητά της αλλά και το

γεγονός, ότι η δράση της δεν επικα-

λυπτόταν από τη δράση καμίας άλλης

μονάδας, την καθιστούσαν αναντικα-

τάστατη. Οι παροικούντες την Ιερου-

σαλήμ, ωστόσο, δεν εξεπλάγησαν. Η

δυσαρέσκεια, την οποία είχε προκαλέ-

σει η Ομάδα Δ.ΕΛ.Τ.Α. με την επιτυχή

άσκηση των καθηκόντων της στη Νε-

ολαία του ΣΥ.ΡΙΖ.Α., ήταν γνωστή τοις

πάσι και οδήγησε την πολιτική ηγεσία

του ΥΠ.ΠΡΟ.ΠΟ. στην καρατόμηση με

συνοπτικές διαδικασίες της μονάδας.

Ακολούθησε δραματική έξαρση των

επεισοδίων, των οποίων επιλαμβανό-

ταν η εν λόγω μονάδα. Δεκάδες βομ-

βιστικές επιθέσεις σε γραφεία κόμμα-

τος, καταδρομικές επιδρομές σε σταθ-

μούς Μ.Μ.Μ. με τεράστιες υλικές ζη-

μιές, δολοφονικές επιθέσεις σε Α.Τ.,

ανεξέλεγκτες εποχούμενες πορείες,

έφοδοι αντιεξουσιαστικής ομάδας στις

εγκαταστάσεις διαφόρων στόχων και

ένοπλη διαδήλωση της ίδιας ομάδας

αποτελούν μέρος μόνο της πολυσχι-

δούς δράσης των ακροαριστεριστών

από την ημέρα κατάργησης της Ομά-

δας Δ.ΕΛ.Τ.Α.

Κατόπιν αυτών η Νεολαία του

ΣΥ.ΡΙΖ.Α. καλείται να δώσει μια πειστι-

κή απάντηση, στο γιατί βρέθηκε λυσ-

σαλέα απέναντι στην αστυνομική μο-

νάδα, η οποία είχε πατάξει αυτά τα φαι-

νόμενα. Η δε ηγεσία του ΥΠ.ΠΡΟ.ΠΟ.

καλείται να δώσει μια πειστική απάν-

τηση, στο γιατί συντάχθηκε με τη Νε-

ολαία του ΣΥ.ΡΙΖ.Α. στο συγκεκριμένο

ζήτημα. Η πολιτική ηγεσία του

ΥΠ.ΠΡΟ.ΠΟ. ωστόσο καλείται να πρά-

ξει κάτι περισσότερο. Καλείται συνει-

δητοποιώντας το ρόλο της ως του κατ’

εξοχήν θεματοφύλακα της έννοιας της

ευταξίας του κράτους να διαχωρίσει τη

θέση της από τη θέση της υπεράσπι-

σης έκνομων ενεργειών, την οποία

ανερυθρίαστα έχει υιοθετήσει η Νεο-

λαία του ΣΥ.ΡΙΖ.Α. και να αποκαταστή-

σει την ομαλότητα ανακρούοντας πρύ-

μναν ως προς τη διάλυση της Ομάδας

Δ.ΕΛ.Τ.Α.

Η εν λόγω μονάδα πρέπει να ανα-

συσταθεί και με Π.Δ. να υπαχθεί διοι-

κητικά στη Δ.Α.Ε.Α., καθώς το αντικεί-

μενο δράσης της είναι συγγενέστερο

με εκείνο της Υ.ΜΕ.Τ. και κυρίως της

Υ.Α.Τ. παρά με εκείνο των Υποδιευ-

θύνσεων της Αμέσου Δράσεως, στην

οποία υπήγετο έως τη διάλυσή της.

Έτσι θα διευκολυνθεί η συνεργασία

της με την Υ.ΜΕ.Τ. και κυρίως με την

Υ.Α.Τ., με τις οποίες ούτως η άλλως

συνεργαζόταν στενά. Περαιτέρω είναι

δικαιότερο και για τους υπηρετούντες

στην Ομάδα Δ.ΕΛ.Τ.Α. να αντιμετωπί-

ζονται υπηρεσιακά όπως οι υπηρε-

τούντες στις Υποδιευθύνσεις της

Δ.Α.Ε.Α., δεδομένου ότι τα καθήκοντά

τους προσομοιάζουν εξόχως με εκείνα

των υπηρετούντων στις Υποδιευθύν-

σεις αυτές. Η δύναμή της θα πρέπει να

χωριστεί σε τέσσερα τμήματα, τα οποία

θα συνυπάρχουν οργανωτικά με τα

αντίστοιχα της Υ.Α.Τ., με τα οποία θα

κινούνται άλλοτε παράλληλα και άλ-

λοτε ανεξάρτητα. 

Πέραν όμως της μεταβολής της δι-

οικητικής υπαγωγής της καμία άλλη

μεταβολή δεν πρέπει να ισχύσει ανα-

φορικά με το καθεστώς, το οποίο διέ-

πει τη μονάδα. Η Ομάδα Δ.ΕΛ.Τ.Α. εί-

ναι σχεδιασμένη για να λειτουργεί με

συγκεκριμένη αριθμητική δύναμη του-

λάχιστον τριακοσίων ατόμων και με

συγκεκριμένη επιχειρησιακή διάρθρω-

ση, δηλαδή με υποδιαίρεση των τμη-

μάτων της σε ομάδες τουλάχιστον

οκτώ ατόμων, ώστε αυτές να μπορούν

με αποτελεσματικότητα να δρουν επι-

κουρικά στις δυνάμεις της Υ.ΜΕ.Τ. και

κυρίως της Υ.Α.Τ. αλλά και να κινούν-

ται αυτοτελώς, οψέποτε αυτό καταστεί

αναγκαίο για την αντιμετώπιση περι-

στατικών της αρμοδιότητάς τους.

Απόφαση για ανασύσταση μιας απο-

ψιλωμένης πλέον μονάδας ως οιονεί

παραρτήματος της Υ.Α.Τ. με μοναδική

αποστολή την παρουσία ολιγομελούς

ομάδας παρακολουθηματικά δίπλα σε

επιλεγμένη διμοιρία της εν λόγω Υπο-

διεύθυνσης, η οποία εφαρμόζεται

εσχάτως, δεν πρόκειται να έχει απο-

λύτως κανένα αποτέλεσμα και ως μο-

ναδικό στόχο έχει την επικοινωνιακή

διαχείριση της κατακραυγής, την

οποία προκάλεσε η προδήλως παρά-

λογη διάλυση της Ομάδας Δ.ΕΛ.Τ.Α..

Ταυτόχρονα θα πρέπει να εξειδικευ-

θούν οι γενικώς ισχύοντες για όλες τις

υπηρεσίες της ΕΛ.ΑΣ. κανόνες εμπλο-

κής ως προς την Ομάδα Δ.ΕΛ.Τ.Α.,

ώστε να είναι σαφές το περίγραμμα,

μέσα στο οποίο καλούνται να κινη-

θούν οι υπηρετούντες σε αυτήν. Η

εξειδίκευση των κανόνων αυτών συν-

δυαστικά με την υπαγωγή των τμημά-

των της μονάδας στα τμήματα της

Υ.Α.Τ., την οποία χαρακτηρίζουν η συ-

νοχή και η πειθαρχία, θα έχει διττό

αποτέλεσμα. 

Αφενός να εκλείψουν φαινόμενα

επίδειξης υπερβάλλοντος ζήλου, τα

οποία ίσως είχαν παρατηρηθεί στο πα-

ρελθόν, αφού οι υπηρετούντες στην

Ομάδα Δ.ΕΛ.Τ.Α. θα γνωρίζουν το

ακριβές πλαίσιο, το οποίο τους διέπει.

Αφετέρου να σταματήσει η κατά το

πλείστον άδικη διαπόμπευση των αν-

δρών της μονάδας, αφού θα ορίζεται

από κανονισμούς ο τρόπος χειρισμού

περιστατικών αυξημένης επικινδυνό-

τητας και δε θα χρεώνεται η επιλογή

του τρόπου αυτού στους εκτελεστι-

κούς βραχίονες. Επομένως η ηγεσία

του ΥΠ.ΠΡΟ.ΠΟ. οφείλει να προχωρή-

σει πάραυτα στην ανασυγκρότηση της

Ομάδας Δ.ΕΛ.Τ.Α. άλλως καθίσταται

συνυπεύθυνη για τα αυξανόμενα σε

συχνότητα και κλιμακούμενα σε έντα-

ση περιστατικά, τα οποία άλλοτε ενέ-

πιπταν ως προς την αντιμετώπισή τους

στην αρμοδιότητα της εν λόγω μονά-

δας και τα οποία καθιστούν τους πο-

λίτες ομήρους ενός υφέρποντος αν-

τάρτικου πόλεων και διασαλεύουν κά-

θε έννοια ευνομίας.

Ανασύσταση της ομάδας ΔΕΛΤΑ τώρα!

Τ
ο έγκλημα στη χώρα μας αυξάνει με δραμα-

τικούς ρυθμούς. Η ανασφάλεια των πολιτών

έχει φτάσει σε ανησυχητικούς δείκτες. Η χώ-

ρα μας βρίσκεται στο έλεος ληστρικών επιθέσεων

επικίνδυνων συμμοριών. 

Η επιχειρησιακή ετοιμότητα της Ελληνικής Αστυ-

νομίας (ΕΛ.ΑΣ.) φθίνει καθημερινά: Τα περιπολικά

δεν έχουν βενζίνη και ελαστικά. Οι υπηρεσίες υπο-

λειτουργούν. Οι ελλείψεις σε προσωπικό και μέσα

είναι πλέον ασφυκτικές. 

Για την αποτελεσματική αντιμετώπιση της διαρ-

κώς αυξανόμενης εγκληματικότητας είναι απαραί-

τητα τα ακόλουθα:

• Ο επαναπροσδιορισμός του ρόλου και της λει-

τουργίας της ΕΛ.ΑΣ. ως κατεξοχήν φορέα παρο-

χής ασφάλειας στους πολίτες.

• Η μεταρρύθμιση στην οργάνωση, στη δομή και

τη λειτουργία της ΕΛ.ΑΣ.

• Η αποκατάσταση της σχέσης εμπιστοσύνης και

συνεργασίας των πολιτών με τους θεσμικούς

φορείς ελέγχου του εγκλήματος.

• Η πανελλαδική “απογραφή” των πραγματικών

διαστάσεων της εγκληματικότητας.

• Η επανίδρυση της Δημοτικής Αστυνομίας.

Προκειμένου να μπορέσει η ΕΛ.ΑΣ. να αντιμε-

τωπίσει αποτελεσματικά τις νέες προκλήσεις στον

τομέα της ασφάλειας των Ελλήνων πολιτών (βλ.

Άγγελος Τσιγκρής: “Αντεγκληματική Πολιτική για

την Ελλάδα του 21ου Αιώνα”, Εκδόσεις Ινστιτού-

του Δημοκρατίας “Κωνσταντίνος Καραμανλής”,

2003), πρέπει σε πρώτο στάδιο να γίνουν τα ακό-

λουθα:

• Η προσαρμογή των διεθνών προτύπων και τάσε-

ων της αντεγκληματικής πολιτικής στις ανάγκες

και τις ιδιαιτερότητες της Ελληνικής περίπτωσης.

• Η αλλαγή της νομοθεσίας αναφορικά με τη χρή-

ση των όπλων από τους αστυνομικούς.

• Η δημιουργία ειδικών ομάδων δίωξης με εξειδί-

κευση σε ιδιαίτερα εγκλήματα.

• Η εντατικοποίηση και ενίσχυση των πεζών και

εποχούμενων αστυνομικών περιπολιών.

• Η πάταξη της διαφθοράς στους κόλπους της

ΕΛ.ΑΣ.

• Η ενίσχυση των μηχανισμών αυτοκάθαρσης των

διωκτικών αρχών.

• Η πρόσληψη επιστημονικού προσωπικού.

• Η ορθολογική κατανομή του έμψυχου δυναμικού

της ΕΛ.ΑΣ. στην Επικράτεια, με βάση τις ανάγκες

της κάθε περιφέρειας για αστυνόμευση.

• Η ανανέωση και ο εκσυγχρονισμός της υλικοτε-

χνικής υποδομής.

• Η εκπαίδευση του προσωπικού στις νέες τεχνο-

λογίες και στις σύγχρονες κατευθύνσεις της αν-

τεγκληματικής πολιτικής.

• Η συνεργασία των επιμέρους υπηρεσιών δίωξης

της εγκληματικότητας (Ελληνική Αστυνομία, Λι-

μενικό Σώμα, Οικονομική Αστυνομία, Σώμα Δίω-

ξης Οικονομικού Εγκλήματος, Τελωνεία).

• Η δημιουργία κοινού θαλάμου επιχειρήσεων που

θα λειτουργεί σε 24ωρη βάση.

• Η ίδρυση συντονιστικού οργάνου διαχείρισης

κρίσεων.

• Η διασφάλιση του ύψους των αποδοχών του

προσωπικού.

Υπάρχουν λύσεις για την αντιμετώπιση της διαρ-

κώς αυξανόμενης βίας και εγκληματικότητας στη

χώρα μας. Αρκεί κάποιος να τις γνωρίζει και να

διαθέτει την απαιτούμενη πολιτική βούληση να τις

εφαρμόσει. 

Σε κάθε περίπτωση, η εγκληματικότητα δεν αν-

τιμετωπίζεται με τη συρρίκνωση των υπηρεσιών

ασφάλειας.

Δραματική αύξηση της εγκληματικότητας

Της 
Ιωάννας Γκελεστάθη, 

Δικηγόρος

ΑΡΘΡΟ του 
Άγγελου Τσιγκρή

Δικηγόρου - 
Καθηγητή Εγκληματολογίας

Ο Άγγελος Τσιγκρής έχει διατελέσει Γενικός Γραμματέας του Υπουργείου Δικαιοσύνης, εκπρόσωπος της Ελλάδας στη Μόνιμη Επιτροπή Επιχειρησιακής Συνεργασίας 
για την Εσωτερική Ασφάλεια στην Ευρώπη (COSI)  του Συμβουλίου της ΕΕ και στη Μόνιμη Αντιπροσωπία του ΟΗΕ για την Πρόληψη του Εγκλήματος και την Ποινική Δικαιοσύνη



Έχουμε χάσει το λογαριασμό με τις εξαγγελίες περί
αποδέσμευσης αστυνομικών από την προστασία «υψη-

λών προσώπων». Θα εξοικονομηθούν περίπου 700 και θα δη-
μιουργήσουν Ο.Π.Κ.Ε., μας είπαν. 

Ρωτήθηκε ο Αναπληρωτής Υπουργός κ. Τόσκας στο πλαί-

σιο της συνέντευξης τύπου για την αναδιάρθρωση της

ΕΛ.ΑΣ. αν επί δεκαετίες υπήρχε μια κάποια διαπλοκή άλλου τύπου

που εμπόδιζε τον εκσυγχρονισμό της αστυνομίας αλλά απάντηση

δεν έδωσε. Κατά τα άλλα πιστεύουν ότι αυτή τη φορά θα πετύχει

το πείραμα. Όσο για τις οργανικές θέσεις, τις 6.700 που καταρ-

γήθηκαν επί Δένδια και για το αν θα γίνουν νέες προσλήψεις, επί-

σης, δεν ήταν διαφωτιστικός καθόλου. Ή μάλλον, ειπώθηκε ότι

τώρα για πρώτη φορά θα γίνει η καταγραφή των πραγματικών

αναγκών σε θέσεις εργασίας…

Με 13.000.000 ευρώ θα χρηματοδοτηθεί ο εκσυγχρο-
νισμός του στόλου οχημάτων της Ελληνικής Αστυνο-

μίας, σύμφωνα με την Ηγεσία. 400 περιπολικά και μοτοσικλέ-
τες εξασφαλίζονται από εκτροπή ευρωπαϊκών κονδυλίων, εί-

παν. Το πότε θα τα δούμε, δεν μας είπαν ακόμα. Αντιθέτως,
μας είπαν ότι το επόμενο διάστημα, όχι πάνω από μήνα, θα
λειτουργήσει 24ωρα μία τηλεφωνική γραμμή ψυχολογικής και
κοινωνικής συμβουλευτικής, για όλους τους ενστόλους, και εν
αποστρατεία και εν ενεργεία, αλλά και τις οικογένειές τους.
Επίσης, ότι προωθείται Εθνικός Μηχανισμός Αντιμετώπισης Αυ-
θαιρεσίας στα Σώματα Ασφαλείας και τους σωφρονιστικούς
υπαλλήλους. Η Διεύθυνση Εσωτερικών Υποθέσεων, πάντως, δεν
θα καταργηθεί.

Δεκαοχτώ κτίρια κλειστά, αλλά πληρώνουμε 350.000 ευ-

ρώ; Και δεν κλήθηκε ακόμα εισαγγελέας; Λέμε, τώρα…

Ενδιαφέρον το να εξαγγέλλει η πολιτική ηγεσία την
προώθηση ενός συστήματος ενιαίας ανάλυσης και δια-

χείρισης των πληροφοριών σε επίπεδο Ελληνικής Αστυνομίας.
Πού τα σύνδρομα του παρελθόντος περί χαφιέδων και πληρο-
φοριοδοτών… Κάλιο αργά παρά ποτέ γιατί Αστυνομία σημαίνει
Ασφάλεια και Ασφάλεια σημαίνει Πληροφορίες… Αυτό το δόγ-
μα δεν αλλάζει με τίποτε!
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Τ
ον Αρχηγό της Ελληνικής Αστυ-

νομίας Αντιστράτηγο κ. Κων-
σταντίνο Τσουβάλα ενημέρωσε η

Ομοσπονδία αμέσως μετά την ολοκλή-

ρωση της «αυτοψίας» που πραγματο-

ποίησε αντιπροσωπεία του Προεδρείου

μας, με επικεφαλής τον Πρόεδρο κ.

Γρηγόρη Γερακαράκο στις αστυνομικές

υπηρεσίες και στους καταυλισμούς της

Λέσβου, ενώ από τις πρώτες ημέρες του

Σεπτεμβρίου, με αφορμή καταγγελίες

της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων
Λέσβου, είχαμε ενημερώσει και πάλι την

ηγεσία για τις απαράδεκτες συνθήκες

υπηρεσίας, το φαινόμενο της διάθεσης

αστυνομικής δύναμης σε ανοικτές δο-

μές φιλοξενίας κλπ.

«Ένα ολόκληρο νησί, αφημένο στην

τύχη του και στην θεία πρόνοια που έως

σήμερα το έχει προστατεύσει από αλλό-

τριες καταστάσεις, εφόσον το Ελληνικό

Κράτος αδυνατεί και επισήμως να το

προστατεύσει», σημειώνει η Ομοσπον-

δία στο έγγραφό της. 

Η τοπική κοινωνία σκληρά δοκιμαζό-

μενη, προσπαθεί να σταθεί στο ύψος

των περιστάσεων με περίσσιο ανθρωπι-

σμό και μεγαλείο ψυχής. Η Ελληνική

Αστυνομία όπως πάντα στην πρώτη

γραμμή του αγώνα με ελάχιστα μέσα και

εξοπλισμό, να προσπαθεί να ανταποκρι-

θεί σε ένα θέμα με παγκόσμιες προ-

εκτάσεις, όπως αυτού της προσφυγι-

κής-μεταναστευτικής κρίσης, που δίνει

την δυνατότητα μάλιστα λόγω της τρω-

τότητας του συστήματος να παρεισφρέει

κάθε ομάδα που χαρακτηρίζεται ως

Μ.Κ.Ο. και ουσιαστικά να υποκαταστή-

σουν με την συμπεριφορά τους και την

παρουσία τους την επίσημη Ελληνική

Πολιτεία.

Οι Αστυνομικοί της Διεύθυνσης Αστυ-

νομίας Λέσβου και οι εκεί ενισχυτικές

δυνάμεις, τραβούν τον δικό τους Γολ-

γοθά και επιζητούν την ηθική και ουσια-

στική αναγνώριση του έργου τους, για

την πολύμηνη προσφορά τους σε συν-

θήκες υπηρεσιακής ασφυξίας, αναλγη-

σίας και κοινωνικής κατακραυγής, για

ένα πρόβλημα αμιγώς πολιτικό για το

οποίο καλείται και πάλι η Ελληνική

Αστυνομία να το επιλύσει και να βρίσκε-

ται συχνά αντιμέτωπη με την τοπική κοι-

νωνία, τον ορυμαγδό των μεταναστών

και την κατακραυγή της διεθνούς κοι-

νότητας και των τοπικών Μ.Μ.Ε.

Αυτό που ερωτούμε, ως Ομοσπονδία,

είναι τι πραγματικά υπαγορεύει η αστυ-

νομική πρακτική που εφαρμόζεται για

την φύλαξη των «hot spot» και ποιος ο

λόγος που επιβάλλει να υπάρχουν εντός

αυτών αστυνομικοί και να χρησιμοποι-

ούνται ως «δόλωμα» ή ως «άλλοθι» και

σε πολλές των περιπτώσεων ως «μαριο-

νέτες» στο θέατρο του παραλόγου από

τη στιγμή που η είσοδος ή η έξοδος των

μεταναστών είναι ελεύθερη. 

Ομοίως, δεν θα ανεχτούμε οι αστυνο-

μικοί να χρησιμοποιούνται για την κα-

θαριότητα των δομών φιλοξενίας και

απαιτούμε την τήρηση των όρων υγιει-

νής και ασφάλειας για το αστυνομικό

προσωπικό (μια φωτογραφία χίλιες λέ-

ξεις). Καθιστούμε υπεύθυνη τη διοίκηση,

για ό,τι τυχόν συμβεί εις βάρος της σω-

ματικής ακεραιότητας των συναδέλφων

μας, από τη στιγμή που η εκδήλωση

φαινομένων βίας και βανδαλισμών είναι

συχνή και ανεξέλεγκτη. Μην θεωρείτε ότι

θα μας χρησιμοποιείτε ως «πρόβατα επί

σφαγή».

Τέλος, αναμένουμε την άμεση θεσμι-

κή σας παρέμβαση και ευελπιστούμε σε

θετική επίλυση ειδάλλως οι αντιδράσεις

της Ομοσπονδίας από κοινού με τις

Πρωτοβάθμιες Οργανώσεις μας θα είναι

δυναμικές και απρόβλεπτες. Τέλος η

κοροϊδία!».

( )

είπαν & έγραψαν

Το εναρκτήριο λά-
κτισμα δόθηκε από
τη Θεσσαλονίκη στις
9/9/16 και η συνέ-
χεια είναι άκρως εν-
διαφέρουσα! Με την
ΠΟΑΣΥ ασχολήθηκε
προσωπικά ο Πρω-
θυπουργός κ. Αλέ-
ξης Τσίπρας αν και
χαρ ι τολογώντας ,
όταν τον πληροφό-
ρησαν ότι είναι πολύ
πιθανόν να αντιμε-
τωπίσει το αυτόφω-
ρο ο αναπληρωτής
υπουργός Οικονομι-
κών… Οι υπουργοί, αρμόδιοι για το ειδικό μισθολόγιο
έχουν αλλάξει εκατό φορές θέσεις και ουδείς γνωρίζει
τι ακριβώς μαγειρεύουν ερήμην μας. Δεν είναι δυνα-
τόν επομένως να πιστέψουμε τα λεγόμενά τους.

ΑΤ-ΑΞΙΕΣ
Νήσος Λέσβος: «Η γκρίζα ζώνη 
της Ελληνικής Επικράτειας!»

«Ο ρόλος, το
κέντρο βάρους της
αστυνομίας έχει
μετατεθεί σε
καθήκοντα όχι
παραδοσιακά
αστυνομικά που
έχουν σχέση με την
αντιμετώπιση του
κοινού εγκλήματος
και τη διασφάλιση

της δημόσιας τάξης, αλλά έχει δοθεί βάρος σε
ένα βαθμό σε κομματική χρησιμοποίηση ή σε
προσωπική χρησιμοποίηση. Δεν ανακαλύπτουμε
τον τροχό λέγοντας αυτά τα πράγματα».

Nίκος Τόσκας 
Αν. Υπουργός Προστασίας του Πολίτη

«Οι αστυνομικοί,
σχεδόν
καθημερινά,
κινδυνεύουν στο
βωμό του
καθήκοντος. Γι’
αυτό όλοι μας
πρέπει να τους
περιβάλλουμε με τη
στήριξη και το
σεβασμό μας. Δεν

είμαι καθόλου βέβαιος ότι οι αρχές αυτές
γίνονται σεβαστές από την Κυβέρνηση.
Άλλωστε διαχρονικά ο ΣΥΡΙΖΑ αντιμετώπιζε
την Αστυνομία με καχυποψία, αν όχι με
απροκάλυπτη εχθρικότητα. Είμαι
αποφασισμένος ως πρωθυπουργός να
αποκαταστήσω αμέσως το νόμο και την τάξη
στη χώρα μας». 

Κυριάκος Μητσοτάκης 
Πρόεδρος Νέας Δημοκρατίας

Αγώνας
μέχρις εσχάτων!εκΚΕΝΤΡΙκός


